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نیازمند تکرار رجائی و 
باهنرها

در  هفتــه دولت نام محمد علی رجائــی و  محمد جواد باهنر 
چونان سرمشــق در اول دفتر خدمت دولت مردان خودنمایی 
می کند. اینکه چقدر رفتارها بر مبنای این سرمشــق تنظیم 
شــده و عمل می کننــد را باید از وضعیت موجــود در تمام 
دســتگاه ها اداری و غیرانتفاعی مشــاهد کــرد. هفته دولت 
فقط یک مناسبت تقویمی  نیست. نباید به مراسم و  مجالسی 
که  دولتیان برپا می کنند بســنده کــرد. نباید فقط آن را  در  
شــمار دیگر روز ها که  به  تجلیل از قشــری نام برده می شود، 
نگریســت. بلکه باید رفتار ها را  با ترازی که  آن ها  نشان دادند 
متناسب ســازی کرد. به ویژه باید دولتیان و کارگزاران اجرایی 
نظــام را به  الگو بــرداری از  آن رادمردان خوانــد. اینجا فراتر 
از رئیس جمهور و نخست وزیر، ســخن از رجائی است و باهنر، 
که  هرچه قلم هنر داشــته باشد، باز  نمی تواند جز گوشه ای از  
رجاء و امیدی که آن ها در میان مردم ایجاد کردند را بیان کند. 
شــهید رجائی و باهنر برای همگان مکتب مردم داری دینی 
هستند بدون هیچگونه پشــتبانه تبلیغاتی و صرفاً به  لحاظ 
خدمت گــذاری بدون منت و برگرفته از انقلابی متعلق به فرو 
دستان است حقیقت نیز، آن ها دو تن بودند مکتب خلاقیت 
و  اخلاق، خدمت بی منت. مجاهدت و ایثار. شهادت هم نه تنها 
آن ها را نقطه پایان نگذاشت که  در آغاز جاودانگی قرار داد. در  
شــأنی که  هرکس می خواهد به جاودانگی برســد باید آن ها 
را  الگو قرار دهد. شــاید بتوان همین را  از  جمله فلســفه های 
نام گذاری ایام شــهادت آن ها به عنوان هفته دولت شــمرد. 
چنین اســت که  باید دولتمردان را  به تأســی از رفتار آن دو 
شــهید جاوید خواند. به راهی که  رفتند و  پنجره ها را  به  روی 
فردا گشودند. حق هم همین است که  دولتیان به  رسم رجائی، 
امید تولید کنند و  به ســنت باهنر، هنر خدمتگزاری سازنده 

را  به  ملکه رفتاری خود تبدیل کنند. 
گام دوم انقلاب، به  روحیه و  ایمان نسل اول انقلاب نیاز دارد. 
بــه  اینکه همه مثــل رجائی کار کنند. مثــل او  خود را وقف 
خدمــت کنند. براســاس روایت ها و مســتندها و فیلم های 
آرشیوی از این دو شهید هر خدمت فسلفه وجودی مسؤلیت 
می دانستند. بدانیم که  صرفاً سرمشق آن ها در پیشانی صفحه، 
کارساز  نیســت حتی اگر در همه ۳۶۵ روز تقویم تکرار شود. 
نوشــتن از آن و کوشیدن برای قرابت رفتاری است که  راه های 
بســته را   می گشــاید. هرچه در عمل دولتیان شــبیه رجائی 
و  باهنر شــوند، روزگار بهتر خواهد شد. گام دوم انقلاب هم 
مردانی چنان مخلص و کاردان می خواهد. بکوشــند دولتیان 

برای تکرار تجربه  با شکوه رجائی و  باهنر. 3

شهردار منطقه یازده:

 بوستان شهدای حج 
ظرف چند روز آینده

 به بهره برداری 
می رسد
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 سخنگوی شورای نگهبان:
 بررسی صلاحیت های انتخابات 

پیش رو براساس قانون جدید 
انجام می شود

هادی طحان نظیف، سخنگوی شورای نگهبان 
در نشســت خبری خود گفت: طرح تشــکیل 
ســازمان پدافند غیرعامل تأیید شد. وی افزود: 
این طرح در مرحله قبل با ایرادات و ابهاماتی...

رئیس جمهور:
سازمان اداری بدون تبعیض و 
فساد  تراز انقلاب اسلامی است

آیت ا... سید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور در 
هجدهمین جشنواره شهید رجایی، با اشاره به 
تحول در نطام اداری ادامه داد: در گام دولت 
انقلاب اســلامی یک الزام انکارناپذیر داریم و 

آن هم تحول در نظام اداری کشور...

وزیر کشور:

مراجع شش گانه در حال بررسی مدارک داوطلبان انتخابات هستند
صفحه2
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شهردار منطقه چهار شیراز تشریح کرد:
اجرای طرح های بهسازی در باغ بزرگ جنت 

شهردار شیراز تأکید کرد:
337 حمایت از انبوه سازان و سازندگان مسکن

تی
حیا

ره 
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 ط
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رئیس سازمان صدا و سیما:
رسانه ملی با دو موضوع 

مشارکت و رقابت،تنور 
انتخابات را گرم می کند

پیمان جبلی، رئیس ســازمان صداوســیما 
در مورد برنامه های رســانه ملی برای حضور 
پرشــور مــردم در انتخابات، گفــت: بعد از 

فرمایشات مقام معظم رهبری، ستاد... 2

نقش دستگاه ها در برخورد با سازه های ناایمن و گودهای رها شده چیست؟ 

سایه سنگین 
ناایمن ها

 براســاس بررســی های صورت گرفته بیــش از هزار 
ساختمان ناایمن در شــیراز شناسایی شده که به سه 
سطح تقســیم بندی شده است. و تاکنون پرونده برای 
۴۰ ساختمان  ناایمن پرخطر بزرگ در سطح کلان شهر 
شیراز تشکیل شده که وضعیتشان مانند پلاسکو است 
و اگر فکری برای این سازه ها نشود حادثه آفرین خواهد 

 بود. اکثر این ســاختمان ها نیز تجــاری و مورد تردد 
عموم مردم اســت. این ها بخشی از صحبت های هادی 
عیدی پور ریس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
شــهرداری شــیراز اســت. وی با بیان اینکه این ۴۰ 
ساختمان بزرگ قدیمی و ناایمن اغلب در مرکز شیراز 

صفحه ۳قرار دارد، گفت: براساس بند ۱۴ ماده...

احیای کتابخانه و تالار 
ابوریحان در دستور کار 

شهرداری شیراز قرار گرفت
صفحه ۳

لیلا غضنفری
ghazanfari@sobhannews.ir 

صفحه3

اعتراض مجمع عمومی  وکلای فارس به مصوبه اخیر مجلس
الحاق یک بند به ماده ۱۳ طرح تأمین مالی و جهش 
تولیــد و تصویب آن در قالب مصوبه 2۹ مرداد ســال 
جاری مجلس شورای اسلامی  اعتراض اعضای کانون 
وکلای اســتان های فارس و کهگیلویه و بویراحمد را 
در پی داشت. براساس این الحاقیه انجام کلیه مراحل 
صدور، ابطال، تمدید، توســعه، اصلاح و تعلیق پروانه 
از جمله پروانــه وکالت از طریق درگاه صدور مجوزها 
میسر خواهد بود و مصوبات هیئت مقررات زدایی برای 
کانون های وکلا لازم الاتباع تلقی شــده است. اعضای 
کانون وکلا تصویب این مصوبه را ترویج نگاه کسب و 
کار مآبانــه به حرفه وکالت می دانند و تأکید دارند که 
با اجرای این مصوبه عملًا استقلال وکلا و کانون های 
وکلا تحت الشــعاع قرار می گیــرد و آنها زیر مجموعه 
از وزارت اقتصاد خواهند شــد. به همین بهانه کانون 
وکلای اســتان های فارس و کهگیلویــه و بویراحمد 
با برگــزاری مجموعه عمومی فوق العــاده تلاش کرد 
با تشــریح موضوع برای اعضای خود، اعتراض مدنی 
و قانونی خــود را به گوش نهــاد ذیربط و بخصوص 

نمایندگان مجلس برای اصلاح این مصوبه برساند.
در همیــن ارتباط دکتر بهنام اکبــری، رئیس کانون 
وکلای استان های فارس و کهگیلویه و بویراحمد بیان 
کرد: گویا نماینــدگان به آثار و پیامدهاي این مصوبه 
واقف نبوده اند که مایه شــگفتی است. وی اضافه کرد: 
مــاده ۴ این مصوبه که ارتباط موضوعي با کانون وکلا 
پیدا مي کند متاسفانه پیامدهاي بسیار ناخوشایندي از 

بعد داخلي و بین المللي ایجاد می کند.
رئیــس کانون وکلاي اســتان فــارس و کهگیلویه و 
بویراحمد با بیــان اینکه مصوبه حاضر اگر به تصویب 
برسد، چراغ روشــن کهن ترین نهاد مدني را خاموش 
خواهد کرد،  با طرح سؤالي مبني بر اینکه خروجي این 
مصوبه چه خواهد بود؟ اظهار داشــت: تصویب چنین 
مصوباتی بهانه به دســت برخی نهادهای بین المللی 
می دهد تا علیه کشــور اقدام بــه موضع گیری کنند. 
رئیــس کانون وکلاي اســتان فــارس و کهگیلویه و 
بویراحمد تأکید کرد: تصویب این گونه مصوبالت باعث 
می شود تا مجامع حقوق بشــري از عملکرد دولت و 
مجلس  انتقاد کنند. اکبری یکي دیگر از پیامدهاي این 
مصوبه را بحث اقتصادي برشــمرد و افزود: کشورهاي 
توسعه یافته، توسعه خود را در راستاي سرمایه گذاري 
خارجي مي بینند. ســرمایه گذار خارجي، آینده نگري 
مي کند که تا چه میزان اســتقلال قضایي در کشــور 
هدف، وجود دارد؛ طبیعتاً وقتي کانون وکلا از استقلال 
لازم برخوردار نباشــد، ســرمایه گذار خارجي را دچار 

تشویش خواهد کرد.
پاسداری از میراث مقدس

در ادامه هومان پارسا، عضو هیئت مدیره کانون وکلای 
دادگستری استان فارس و کهگیلویه و بویراحمد بیان 
کرد: براي پاســداري از میراث مقدســي که به ما به 
امانت ســپرده شده، ایســتادگي خواهیم کرد. وی  با 

بیان اینکه خانه و خانواده وکالت، کهن ســراي کانون 
وکلاي دادگســتري فرار و نشیب هاي بي شمار تجربه 
کرده و پستي ها و بلندي هاي بسیار دیده است، گفت: 
ایــن مصوبه که ناگهان نام کانــون وکلا در متن یک 
طرح اقتصادي برجسته مي شــود و مقدمه و مؤخره، 
متن، عنوان و مفاد طرح هیچ ارتباطي به ماهیت نهاد 
مستقل کانون وکلاي دادگســتري و وکالت ندارد از 
جهات مختلف نقض آشکار اصول مصرح قانون اساسي 
را در بطــن و متــن خود دارد.به گفتــه عضو هیئت 
مدیره کانون وکلای اســتان های فارس و کهگیلویه و 
بویراحمــد، این مصوبه تعادل و توازن ناشــي از اصل 
برجسته قانون تفکیک قوا در قانون اساسي را بهم زده 

و بر خلاف اصل ۱۳٧ قانون اساســي، نظارت 
نهاد دیوان عدالت اداري را که براي نخستین 
بار در تاریخ قانون اساســي این کشــور پیش 
بیني شــده و به منظور پیشگیري از تعدیات 
به حقوق مردم توسط ارکان دولت آمده است، 
صریحاً نقض کرده و تصمیمات هیئت مقررات 
زدایي را از نظارت دیوان عدالت اداري مصون 

و مستثني کرده است.
تنزل جایگاه کانون وکلا

علی شــایان منش، نایب رئیس کانون وکلای 
استان های فارس و کهگیلویه و بویراحمد نیز 
خواستار پاسداشــت جایگاه کانون وکلا شد. 

وی گفت: در مردادماه ۱۴۰2 شــاهد مصوبه ای بودیم 
که جایگاه کانون وکلا را به زیرمجموعه قوه مجریه و 

وزارت اقتصاد و دارایی تنزل داد.  
شــایان منش با اشــاره به این موضوع که استقلال و 
حریــت کانــون وکلا مربوط به احقــاق حقوق ملت 
می شود، اظهار داشت: نهاد وکالت دارای جنبه صنفی 
و مدنی اســت و بر همین اساس ســتاد حقوق بشر 
قوه قضاییه در گزارشــات سالیانه به ســازمان ملل از 
کانون وکلا به عنوان یگانه و قدیمی ترین نهاد مردمی 
 یاد کرده و این امر بیانگر آگاهی مســئولان نسبت به 
اهمیت استقلال کانون وکلا از دیدگاه ملی و بین المللی 
اســت. وی با اشاره به پیشــینه ای از این مرکز گفت: 
تاریخچه کانون وکلا به سال ۱۳۰۰ باز می گردد و در 
سال ۱۳۰۹ تشکیل شد و در سال ۱۳۳۱ استقلال این 
مرکز به رســمیت شناخته گردید. وی با تأکید بر این 
موضوع که تصویب این قانون به معنای تضعیف خانه 
ملت و دادگستری اســت، بیان داشت: جنس کانون 
وکلا از مردم اســت و در شــرایط فعلی حفظ وحدت 

اعضا از اهمیت ویژه ای برخوردار است.
پای بندی به قانون اساسی از برترین لوازم های آن 

است
احمد ابولپور، بازرس هیئت رئیسه کانون وکلای فارس 
و کهگیلویه و بویراحمد نیز در این مراســم گفت: به 
حکم اصل هشتم قانون اساسی دعوت به خیر وظیفه 
همگانی است و وکلای دادگستری نیز بخشی از مردم 

هســتند که در این راســتا اعلام می کنیم حکمرانی 
خوب لوازمی  دارد که پای بندی به قانون اساســی از 
برترین لوازم های آن اســت. وی با بیان اینکه اولین و 
پرافتخارترین کانون ایران، کانون وکلای دادگســتری 
اســت، خطاب به نمایندگان مجلــس گفت: از منظر 
تاریخــی و حقوقی لایحه اســتقلال کانــون وکلای 
دادگستری در اوج دیکتاتوری پهلوی دوم به تصویب 
رســید و پس از انقلاب در قانون اساسی سال ۱۳۵8 
یکــی از حقوق بنیادین ملت برخــورداری از خدمات 
وکیل دادگستری اعلام شد. ابوالپور خاطر نشان کرد: 
تردیدی نیست واضعین این اصل مترقی نظر بر همان 
مؤلفه هایی داشــتند که کانون از آن برخوردار است و 

هشــدار می دهیم که ما را به قبل از سال ۱۳۳۳ و به 
طریق اولی به قبل سال ۱۳۱۵بر نگردانند، آیا سزاوار 
است که این گونه بر کانون جفا وارد شود؟ وی با تأکید 
بر حفظ و تقویت کانون وکلای دادگستری، خاطرنشان 
کرد: از رؤسای قوای ســه گانه که از حکمرانی خوب 
ســخن می گویند و از حقوق دان ها و فقهای شورای 
نگهبان می خواهیم که میراث ارزشمند مشروطیت و 
ملت بزرگ ایران که یکی از مبانی بزرگ تمدن حقوق 

بشریت است را حفظ کنند.
نگاه کسب و کاری به وکالت

مهدی هوشــیار، دبیر هیئت رئیســه کانون وکلای 
اســتان های فارس و کهگیلویــه و بویراحمد نیز طی 
سخنانی در واکنش به این الحاقیه گفت: در نگاه اول 

اینگونه به نظر می رســد که قوه مققنه با این مصوبه 
به دنبال اشتغال زایی است، اما نتیجه آن فراهم کردن 
بســتری اســت تا قوه مجریه در امور کانون مداخله 
داشــته باشد و به جای اینکه به وکالت نگاه تخصصی 
داشته  باشــند نگاه کسب وکاری دارند. وی همچنین 
در جریان قرائت بیانیه پایانی این مجمع با اشــاره به 
اینکه کانون وکلای دادگستری به عنوان یک سازمان 
مردم نهاد و خودگردان از ضرورت ها و شــاخص های 
توسعه کلان به ویژه توسعه قضایی در کشور محسوب 
می شود، اظهار داشــت: پذیرش استقلال نهاد وکالت 
به عنوان ثمره قهــری وجود یک نهاد مدنی می تواند 
تأثیرات مثبتی در تحقق دادرســی عادلانه و سلامت 

نظام قضایی داشته باشد.
وی با بیان اینکه یکی از مبانی لزوم اســتقلال وکیل 
و کانــون وکلا نظریه تفکیک قواســت؛ گفت: کانون 
وکلا به عنوان پل ارتباطی میان مردم و ســه قوه، به 
ضرورت های عقلی و عملی می بایست از استقلال کامل 
برخوردار باشد تا بتواند بدون هیچگونه وابستگی و فارغ 
از دغدغه های امنیت حرفه ای، به دفاع از حق و عدالت 
بپردازد. به گفته رئیسه کانون وکلای استان های فارس 
و کهگیلویه و بویراحمد، وکلای دادگســتری تنها در 
صورت اســتقلال از دولت به معنای عام می توانند به 
وظیفــه ذاتی خود عمل نماینــد و هرگونه تصمیم و 
اقدام و عملی که موجب تســلط هــر نهاد دیگری بر 
کانون وکلا شود اســتقلال عمل وکیل را تحت تأثیر 

قرار خواهد داد. هوشــیار با اشاره به مصوبه مورخ 2۹ 
مرداد ۱۴۰2مجلس شورای اسلامی  با الحاق یک بند 
به ماده ۱۳ طرح تأمین مالی و جهش تولید ابرازداشت: 
براساس این الحاقیه انجام کلیه مراحل صدور، ابطال، 
تمدید، توســعه، اصلاح و تعلیق پروانه از جمله پروانه 
وکالت از طریق درگاه صدور مجوزها میسر خواهد بود 
و مصوبات هیئت مقررات زدایی برای کانون های وکلا 
لازم الاتباع تلقی شده است.وی در همین ارتباط گفت: 
با این وصف کانون هــای وکلا که مطابق اصول قانون 
اساسی می بایست از استقلال کامل برخوردار باشند به 
نوعی زیر مجموعه قوه مجریه قرار می گیرند و هیئت 
مقررات زدایی برای این ســازمان مردم نهاد آیین نامه 

تدوین خواهد کرد.
دبیرهیات رئیســه کانون وکلای اســتان های 
فارس و کهگیلویــه و بویراحمد این وضعیت 
را از جهات ذیل قابل ایراد و اعتراض دانســت 
و گفت:  با ملاحظــه ترکیب و وظایف هیئت 
مقررات زدایی صلاحیتــی برای وضع مقررات 
یــا مقررات زدایی در امر قضــا و حوزه وکالت 
وجود ندارد. کما اینکه در ماده نخســت قانون 
اصلاح مواد ۱ و ٧ قانون اجرای سیاســت های 
کلی اصل ۴۴ منظور از صدور مجوز کســب و 
کار صــدور پروانه جهت بهره برداری اقتصادی 
ذکر شــده است و پر واضح اســت که پروانه 
وکالت جهت بهره بردای اقتصادی صادر نمی شــود و 
 هدف از آن تأمین دادرسی منصفانه و برابری و توازن 

در دفاع است. 
به گفته هوشــیار، هیئت عمومی دیوان عدالت اداری 
نیز به اســتناد عبارت »تسهیل ســرمایه گذاری« در 
ابتدای ماده ٧ قانون اصلاحی اخیرالذکر، مصوبه هیئت 
مقررات زدایی را کــه متضمن الزام کانون های وکلای 
دادگستری به بارگذاری و تکمیل اطلاعات مربوط به 
عنوان مجـــوزهای صادره در درگاه ملی مجـوزهای 
کشور است، از حـدود صلاحیت هیئت مقررات زدایی 
و بهبود محیط کســب و کار خارج دانسته است و آن 
مصوبه را باطل اعلام نموده اســت. وی با بیان اینکه 
علی رغم این موضــوع در طرح مورد بحث نمایندگان 
با حذف عبارت تسهیل سرمایه گذاری از ابتدای ماده 
٧ مزبور و همچنین مســتثنی کردن مصوبات هیئت 
مقررات گذاری از نظــارت قضایی دیوان عدالت اداری 

سعی در تسلط بر کانون های وکلا داشته اند. 
هوشــیار در ادامــه ســخنان خــود گفــت: هیئت 
مقررات زدایی زیر مجموعه وزارت اقتصاد اســت و نه 
تنها در صــورت لزوم طبق بند ۱ تبصــره ۳ ماده 2 
قانون اصلاح مواد ۱ و ٧ قانون اجرای سیاســت های 
کلی  اصل ۴۴ مصوبات آن باید به تأیید هیئت وزیران 
برســد، بلکه مســتثنی کردن مصوبات این هیات از 
نظارت هیئت عمومی دیــوان خلاف اصل ۱٧۰ قانون 
اساسی ترجیح بلامرجح است. چون مراجع و نهادهایی 

که از نظارت دیوان عدالت خارج هســتند در تبصره 
ماده ۱2 قانون دیوان احصا شده اند و هیچ یک از آنان 
از نهادهای زیرمجموعه قوه مجریه نیستند. دبیرهیئت 
رئیســه کانون وکلای استان های فارس و کهگیلویه و 
بویراحمد همچنین اعطای تولیت به یک نهاد اقتصادی 
جهت نظارت بر امور وکالت و قضا را خلاف اصول ۳۵، 
۵٧،۱۵۶ و ۱۵8 قانون اساسی دانست و افزود: مداخله 
وزارت اقتصاد در امور قضایی، مآلاً موجب نقض اصل 

تفکیک قواست.
به گفته هوشیار، ماده ٧ مقررات نظارت بر حسن اجرای 
سیاست های کلی نظام نیز یکی از مراحل ضروری برای 
تصویب طرح ها و لوایح را اطلاع کمیســیون نظارت از 
این طرح ها و لوایح دانسته است، بطوری که این ماده 
مقرر می دارد »رئیس مجلس شوراي اسلامي موظف 
اســت پس از اعلام وصول طرح ها و لوایح در مجلس، 
نسخه اي از آنها را براي اطلاع مجمع ارسال نماید تا از 
نظر انطباق و عدم  مغایرت با سیاست هاي کلي مصوّب 

مورد بررسی قرار گیرد«. 
وی با بیان اینکه براساس اطلاعات کسب شده، پیشنهاد 
صدرالذکر برای کمیسیون نظارت مجمع ارسال نشده 
است؛ اظهارداشت: از این لحاظ مصوبه مذکور مراحل 
قانونی را طی نکرده و فاقد شرایط قانونی مقرر در ماده ٧ 
مقررات نظارت بر حسن اجرای سیاست های کلی نظام 
اســت؛ لذا تقاضا داریم شورای محترم نگهبان به عدم 
رعایت مقررات قانونی در فرایند شکلی طرح و تصویب 
 این مصوبه و همچنین مغایرت آن با قانون اساســی 

عنایت داشته باشند. 
دبیر هیئت رئیســه کانون وکلای استان های فارس و 
کهگیلویه و بویراحمد، مصوبه اخیر مجلس با ســلب 
اختیارات قانونی کانون وکلا در خصوص صدور، تمدید 
و ابطال پروانه وکالت را مغایر با اصول حقوقی و حتی 
مغایر با اصول قانون اساسی دانست و گفت: این مصوبه 
کانون هــای وکلا را زیرمجموعــه وزارت اقتصاد قرار 
خواهد داد که در نتیجه ترویج مناســبات بازار آزاد را 
جایگزین کیفیت اخذ صــدور پروانه وکالت و نظارت 
مستمر بر وکلا خواهد نمود و این بدعت بی سابقه ای 
است که امر وکالت را به یک کسب و کار تبدیل خواهد 
کرد و این برآیند، مغایر با حقوق ملت اســت و منشاء 

فساد در این حوزه خواهد شد.
هوشیار در پایان سخنان خود گفت: از این رو مجمع 
عمومی کانون وکلای دادگســتری فــارس کهگیلویه 
و بویراحمــد که جمعیتی قریب به پنــج هزار نفر از 
وکلای کشــور را در بردارد مصرانــه از کلیه مقامات 
مســئول به ویژه فقها و حقوقدانان شــورای نگهبان، 
رؤســای قوای ســه گانه و مجمع تشخیص مصلحت 
نظام تقاضای انجام اقدامــات قانونی و نظارتی جهت 
 لغو مصوبه مجلس را دارد و حق قانونی خود می داند از 
همه ظرفیت های قانون اساســی برای دفاع از حقوق 

خود استفاده نماید.

اضافه شدن دو دهک به افزایش یارانه و ثابت ماندن قیمت 11 قلم کالا

 کالابرگ الکترونیک فاصله ها را کم می کند؟ 



وزیر کشور:
مراجع شش گانه در حال بررسی مدارک 

داوطلبان انتخابات هستند

مرحله  خبرنگاران-  باشگاه 
داوطلبــان  از  پیش ثبت نــام 
انتخابــات  دوره  دوازدهمیــن 
در  اســامی  شــورای  مجلس 
روز هــای ۱۶ تا ۲۲ مــرداد به 
صورت الکترونیکی برگزار شــد 
و ۴۸ هــزار و ۸۴۷ متقاضــی 
پیش ثبت نــام خــود را انجــام 

دادند.
انتخابات  جدید  قانون  براساس 

مجلس شــورای اســامی، پس از انجام پیش ثبت نــام داوطلبان 
انتخابات، ثبت احوال، فراجا، دادســتانی، وزارت خارجه، ســازمان 
امور اســتخدامی و نهاد های بخش آمــوزش از جمله وزارت علوم، 
بهداشت، دانشــگاه آزاد و مرکز مدیریت حوزه های علمیه مدارک 

متقاضیان را بررسی می کنند.
احمد وحیدی، وزیر کشور با اشاره به آغاز بررسی مدارک داوطلبان 
انتخابات، گفت: مــا مدارک داوطلبان را برای مراجع شــش گانه 
فرســتاده ایم و آن مراجع یک ماه فرصت دارنــد تا نظرات خود را 

به ما بدهند.
وی خبر داد: داوطلبانی که مدارک آن ها مورد تأیید باشد، می توانند 

در مرحله ثبت نام نهایی شرکت کنند.
وزیر کشور همچنین با بیان اینکه هنوز نتیجه بررسی ها به داوطلبی 
اعام نشده است، گفت: ابتدا مراجع شش گانه باید اعام نظر کنند 

و سپس نتیجه بررسی ها به داوطلبان اعام می شود.
ثبت نــام نهایی انتخابات از ۲۷ مهر تا ۳ آبــان خواهد بود. پس از 
تأیید مدارک داوطلبان توسط نهاد های شش گانه، شناسه رهگیری 
به داوطلبان از طریق پیامکی با سرشــماری وزارت کشــور ارسال 
می گــردد. اگر مدرکــی از متقاضی تأیید نشــد، چنانچه متقاصی 
معترض باشــد، تا ۲۴ ساعت قبل از شــروع ثبت نام نهایی فرصت 

اعتراض دارد.

 فرمانده نیروی دریایی سپاه: 
باید برای تأثیر در هندسه نظم جدید جهانی

 بر دریا مسلط باشیم

علیرضــا  ســردار  فــارس- 
نیروی  فرمانــده  تنگســیری، 
پنجمین  در  در  دریایی ســپاه 
جلسه شــورای سیاست گذاری 
و  فرصت هــا  ملــی  همایــش 
با  دریایی  نوپدیــد  تهدیدهای 
رهبری  مقام معظم  اینکه  بیان 
بر روی دریا تأکید دارند و از ما 
خواسته اند از خلیج فارس خارج 
شــویم و به بالاتر برویم گفت: 

حضــرت آقا فرموده اند در دریاها پیش بروید و آب های دوردســت 
را درنوردیــد و دیدتان را بلند کنید، از خلیج فارس خارج شــوید، 
از دریــای عمان و اقیانوس ها عبور کنیــد و اگر ما بتوانیم این کار 

را انجام بدهیم فردا افراد بعد از ما می توانند از آن استفاده کنند.
وی، افزود: ما در دریا اصطاحی داریم به عنوان ســیادت دریایی؛ 
سیادت دریایی یعنی هر کســی در دریا حضور داشته باشد همان 

جا حاکم است.
سردار تنگسیری با اشاره به اهمیت دریا، بیان کرد: هیچ موردی را 
نمی توان در نیروی زمینی و در هوافضا یافت که در نیروی دریایی 
وجود نداشــته باشد. هر آنچه که شــما در تجهیزات فکر کنید در 
نیــروی دریایی وجــود دارد و اگر ما می خواهیم در هندســه نظم 

جدید جهانی تأثیرگذار باشیم باید بر دریا مسلط شویم.
دبیر همایش ملی فرصت هــا و تهدیدهای نوپدید دریایی در پایان 
با اشــاره به برگزاری همایش ملی فرصت هــا و تهدیدهای نوپدید 
دریایــی گفــت: این همایش به همــت نیروی دریایی ســپاه و با 
مشارکت دانشگاه های معتبر کشــور، سازمان ها و نهادهای مرتبط 
بــا دریا در تاریــخ ۱۷ و ۱۸ آبان ۱۴٠۲ در دانشــگاه دریایی امام 
خامنه ای )مدظله العالی( واقع در اســتان گیان برگزار می شود و 
عاقه مندان تا ۱٥ مهرماه می توانند مقالات خود را از طریق پایگاه 

اینترنتی همایش به نشانی ir.emotconf۱۴٠۲ ارسال کنند.

رئیس سازمان صدا و سیما:
رسانه ملی با دو موضوع مشارکت و رقابت،

تنور انتخابات را گرم می کند

صداوســیما- پیمان جبلی، رئیس ســازمان صداوسیما در مورد 
برنامه های رســانه ملی برای حضور پرشــور مــردم در انتخابات، 
گفت: بعد از فرمایشات مقام معظم رهبری، ستاد انتخابات سازمان 

صداوسیما شکل گرفت.
معظم له در جمع کارگزاران به چهار راهبرد اساسی انتخابات یعنی 
رقابت، امنیت، مشــارکت و سامت تأکید داشــتند، رسانه ملی با 
محور قرار دادن دو موضوع مشارکت و رقابت در انتخابات، فعالیت 
انتخاباتــی خود را آغــاز کرده و تمام ظرفیت های رســانه ملی در 

خدمت گرفته شده است. 
 رسانه ملی تنور انتخابات را گرم کرد  

وی با اشــاره به تشکیل جلســات متعدد در ستاد انتخاباتی رسانه 
ملی، افزود: ستاد انتخابات ســازمان صداوسیما تاکنون ۳٠ جلسه 
به شکل منظم در داخل سازمان صداوسیما تشکیل داده همچنین 
این جلسات را با حوزه های بیرونی همچون وزارت کشور و شورای 
نگهبان برگزار می کند؛ رســانه ملی تاش کرد تنور انتخابات را با 
شــروع پیش ثبت نام هایی براســاس قانون جدید انتخابات مجلس 

شورای اسامی گرم کند.
رئیس سازمان صداوســیما با تأکید به تدارکات برنامه های متنوع 
انتخاباتی، یادآور شــد: رسانه ملی برنامه های متنوعی با موضوعیت 
مشــارکت و رقابت در انتخابات خواهد داشت که به تدریج از آن ها 

رونمایی می کند.
  عدم بازگشت رشیدپور قبلًا روشن شده است

وی در ادامه در مورد چرایی بازگشــت چهره ها و ســلبریتی هایی 
همچون رشیدپور به رسانه ملی، گفت: قباً در جلسه هیئت دولت 
توضیحات کامل ارائه داده شده در صورت لزوم به همان توضیحات 

رجوع کنید. 
جبلی در مورد حق پخش تلویزیونی فوتبال، در پایان خاطرنشــان 
کرد: حق پخش فوتبال موضوع و دغدغه مشــترک وزارت ورزش و 
جوانان و رسانه ملی است که حق ورزش باید از حق پخش دریافت 
شــود، منتها قوانیــن و آیین نامه هایی که تاکنون اجرایی می شــد 
متأســفانه نتوانسته این موضوع را محقق کند، امیدواریم در برنامه 
هفتم توســعه و قانون بودجه سالانه، سازوکار دقیق و منظم برقرار 

شود تا حق پخش برای همیشه به نفع ورزش به نتیجه برسد.
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فارس-  هادی طحان نظیف، ســخنگوی شــورای نگهبان در 
نشســت خبری خود گفت: طرح تشــکیل ســازمان پدافند 
غیرعامل تأیید شــد. وی افزود: این طــرح در مرحله قبل با 
ایرادات و ابهاماتی مواجه شده بود که با رفت وآمدهایی که بین 
شــورای نگهبان و مجلس داشــت و اصاحاتی که در مجلس 
صورت گرفت، خاف قانون اساســی و موازین شــرع شناخته 

نشد و به تأیید شورای نگهبان رسید.
  لایحه موافقت نامه همکاری های امنیتی و انتظامی ایران و 

قرقیزستان واجد اشکال استفاده از واژگان غیرفارسی
عضو حقوقدان شــورای نگهبان با اشــاره به ایــراد اصل ۱٥ 
قانون اساســی به لایحه موافقت نامه امنیتی و انتظامی ایران 

و قرقیزســتان، تصریح کرد: لایحه موافقت نامه همکاری های 
امنیتــی و انتظامی بین دولــت جمهوری اســامی ایران و 
دولــت قرقیزســتان تنها واجد اشــکال اســتفاده از واژگان 
غیرفارســی طبق اصل ۱٥ قانون اساســی است. وی افزود: ۹ 
 طرح و لایحه و ۴ اساســنامه در این مدت در شورای نگهبان 

بررسی شده است.
طحان نظیف در ادامه با اشاره به  اساسنامه سازمان هواپیمایی 
کشــوری تأکید کرد: اساسنامه ســازمان هواپیمایی کشوری 
ارســالی از سوی دولت جمهوری اسامی ایران خاف موازین 

شرع و قانون اساسی شناخته نشد و تأیید شد. 
و  احزاب  با  برای گفت و گو  نگهبان   درب های شــورای 

شخصیت های سیاسی باز است
طحان نظیف یادآور شــد: شــورای نگهبان در فرآیند پاســخ 
به اســتعامات افــرادی که در مرحله پیش ثبت نــام اقدام به 
نام نویسی کردند نقشی ندارد. افرادی که پاسخ استعام هایشان 
مثبت شــود از تاریخ ۲۷ مهر تــا ۳ آبان می توانند در مرحله 

اصلی به ثبت نام نهایی بپردازند.
وی گفت: درب های شــورای نگهبان بــرای گفت گو با احزاب 
و شــخصیت های سیاسی باز اســت. آن ها اگر نکته و مطلبی 
داشته باشند آمادگی شنیدن آن مطالب را داریم. این موضوع 
در دوره های گذشــته وجود داشته و در این دوره نیز استقبال 

می کنیم.
  مقطع کنونی، زمان بررسی صلاحیت ها نیست

ســخنگوی شورای نگهبان درباره بررسی صاحیت متقاضیان 
داوطلبی نمایندگی مجلس گفت: در بررسی صاحیت ها ابتدا 
هیئت های اجرایی، سپس هیئت های نظارت و در نهایت شورای 
نگهبان اعام نظر خواهند کــرد. وی افزود: در مقطع کنونی، 
زمان بررسی صاحیت ها نیست. اکنون دستگاه ها باید مدارک 
 بارگذاری شده را بررسی و به اســتعامات افراد پاسخ دهند.

طحان نظیف افزود: ممکن اســت افرادی که در گذشته تأیید 
شــده اند به دلیل اعمال و رفتاری که داشته اند رد صاحیت 
شــوند. همچنین ممکن اســت کســانی که در گذشته تأیید 

نشده باشــند، اکنون با به دست آمدن اسناد و مدارکی تأیید 
صاحیت شوند؛ همچون اینکه فردی در گذشته حکم قضایی 

داشته و اکنون حکم برائت دریافت کرده باشد.
سخنگوی شــورای نگهبان در پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه 
برخی از افــراد معتقدند علت تغییر عنــوان رد صاحیت در 
قانون انتخابات مجلس به عدم احراز صاحیت آن اســت که 
برخی از افراد به ویژه در انتخابات ریاســت جمهوری از عنوان 
رد صاحیت ناراحت شــدند، گفت: شــرایط داوطلبان در هر 
انتخاباتی متفاوت است و شرایط انتخابات ریاست جمهوری و 

مجلس شورای اسامی با یکدیگر فرق دارد.
وی گفت: ممکن اســت افرادی که در گذشــته تأیید شده اند 
به دلیل اعمال و رفتاری که داشــته اند، رد صاحیت شــوند. 
همچنین ممکن اســت کســانی که در گذشــته تأیید نشده 
باشــند، اکنون با به دســت آمــدن اســناد و مدارکی تأیید 
صاحیت شــوند؛ مانند اینکه فردی در گذشته حکم قضایی 

داشته و اکنون حکم برائت دریافت کرده باشد.

 سخنگوی شورای نگهبان:

بررسیصلاحیتهایانتخاباتپیشروبراساسقانونجدیدانجاممیشود

رئیس جمهور:

سازمان اداری بدون تبعیض و فساد، تراز انقلاب اسلامی است
آیت ا... ســید ابراهیم رئیســی، رئیس جمهور در 
هجدهمین جشــنواره شهید رجایی، با اشاره به 
تحــول در نطام اداری ادامــه داد: در گام دولت 
انقاب اســامی یک الــزام انکارناپذیر داریم و 
آن هم تحول در نظام اداری کشــور است. نظام 
اداری سازوکاری اســت که برای تحقق اهداف 
نقش آفرین است. رئیس جمهور تأکید کرد: نظام 
اداری کارآمد و چابک و امید آفرین بسیار در تحقق 
 اهداف انقاب شــکوهمند اســامی نقش دارد.
وی بــا بیان اینکه نظام اداری باید متناســب با 
نظام انقابی باشــد، تصریح کرد: آنچه ضرورت 
دارد و تحولی که باید انجام شود ممکن است با 

موانعی همراه باشد.
 ما با یک پیچیدگی در نظام اداری مواجهیم

آیت ا... رئیســی یکی از مشکات نظام اداری را 
بروکراسی برشــمرد و گفت: این درهم تنیدگی 
بخــش اداری موجب کندی کار می شــود ما به 
یک همزاد  دموکراسی  معتقدیم.  کارشناسی  کار 
دارد و آن هم بروکراســی اســت، این دو با هم 
متولد شدند. وی ضمن توصیه به مدیران دولت 
از آنها خواست تا یک بار فرایندها را مورد بازنگاه 
و بازنگــری قرار دهند و تأکید کــرد: ما با یک 
پیچیدگی در نظام اداری مواجهیم که از سازمان 
اســتخدامی و ســازمان بهــره وری می خواهم 
مجاهدانــه برای رفع این پیچیدگی و تســهیل 
کار مــردم در ادارات تــاش کننــد؛ مهم ترین 
شــاخصه در کار جهادی بعد از انگیزه و اندیشه 

سرعت بخشیدن به کار است.
 باید به سازوکاری چابک با افرایش بهره وری 

اندیشید
رئیس جمهور با تأکید بر اینکه باید به سازمان و 

ســازوکاری چابک با افرایش بهره وری اندیشید، 
افزود: رشــد اقتصــادی باید همــراه با دو رکن 
افزایش سرمایه گذاری و بهره وری باشد و این دو 
در کنار هم رشد اقتصادی را به ارمغان  می آورند.

آیت ا... رئیســی با اشــاره بــه اینکــه افزایش 
بهــره وری موجب رونق تولیــد در حوزه اقتصاد 
و رشــد در تولید ســبب افزایش اعتمادعمومی  
و رضایت مندی نســبت به سازمان اداری و رشد 
سرمایه اجتماعی خواهد شد، تحقق این مهم را 
در گرو داشتن ســازمان اداری چابک، کارآمد و 
سهل برای امور مردم دانست که در سایه توجه 

به کرامت مردم شکل می گیرد.
 مدیران در سیر فرایندها و کارها بازنگری 

کنند 
وی در ادامــه با مخاطب قــراردادن مدیران بر 
لزوم بازنگــری در فرایندها و تحول نظام اداری 
برای افزایش خدمت رسانی به مردم تأکید کرد و 

گفــت: تا عدم تحقق عینی و عملی یک امر، امر 
را انجام شدنی تلقی نکنید. برخی قراردادها که 
باید ســیر خود را طی می کرد، با کندی مواجه 
شــده و ســیر تهیه برخی قرارداد از چند دولت 
هم عبور کرده اســت! مصرانه می خواهم از این 
سخنگاه به همه مدیران بگویم که سیر فرایندها 

و کارها را بازنگری کنند.
رئیس جمهور با اشاره به معطل ماندن کار مردم 
در ادارات بــه بهانه های مختلف، متذکر شــد: 
تعطیات نباید بهانه ای بــرای به تعویق افتادن 
کار مردم شود؛ چرا فرضاً روز چهارشنبه که اداره 
به مناسبتی تعطیل می شود و روز پنجشنبه هم 
تعطیل کاری است، باید کار مردم دو روز معطل 
بماند؟ اگر نیاز شــد، روز کاری هفته یک ساعت 

بیشتر بمانید و کارها را انجام دهید.
  یک سوم پســت های مصوب ادارات خالی 

است

آیت ا... رئیســی پیگیری انقابی امور را یکی از 
شاخص های شخصیتی و مدیریتی شهید رجایی 
دانســت و گفت: باید با مردم بی واسطه صحبت 
کنید و کارســنجی نمایید. نباید از پیگیری امور 
خسته شد. یک ســوم از تمام  پست های مصوب 
ادارات خالی اســت و این نشان می دهد که این 
پســت ها ضرورت نداشته اســت. رئیس جمهور 
با بیــان اینکه اول باید کار تعریف شــده و بعد 
نیروی انســانی جذب شــود، خاطرنشان کرد: 
رودربایســی ها را باید کنار گذاشت. اگر نیروی 
اضافی دارید به سازمان اداری استخدامی تحویل 
 دهید تا کار مناسب برای آنها در نظر گرفته شود.

 احترام به مردم در پرتو ســرعت  انجام  کار 
است

آیت ا... رئیسی با بیان اینکه باید نیروها کارآمدی 
داشــته باشــند، تأکید کرد: کرامت مــردم باید 
رعایت شــود و جلوی پای مردم برخاستن یکی 
از جلوه های کرامت است، احترام به مردم در پرتو 
سرعت بخشــیدن به انجام  کار مردم است. وی در 
ادامه از بانوان  که به رغم مشکات موجود صادقانه 
مشغول کار و خدمت رســانی به مردم هستند و 
همچنین از کسانی که در نقاط محروم و مرزی با 
وجود محدودیت ها و محرومیت ها تاش می کنند، 
قدردانی کرد. رئیس جمهور، یکی از موانع در نظام 
اداری را رودربایســتی عنوان  کرد و گفت: نیروها 
وقتی استخدام می شوند، خاطرشان جمع می شود 
کــه کار و حقوقشــان تضمین شــده و با حکم 
استخدامی فکر می کنند به مقصد رسیده اند و به 

علم افزایی و دانش افزایی توجه نمی کنند.
آیت ا... رئیسی با بیان اینکه برای دانش افزایی و 

به روز شــدن و افزایش کارآمدی کارکنان دولت 
تدبیر شــود، لزوم تجدیدنظــر در آموزش های 
ضمن خدمت را مورد تأکیــد قرار داد و متذکر 
شــد: این آموزش ها کار علم افزایی دانشــگاه را 
نمی کنــد ولی همیــن موضوع هم بــه دریافت 
مزایای ســازمانی آنها گره خــورده که باید این 
دیدگاه  در راســتای افزایش دانــش و تجریه و 

کارآمدی دستگاه ها تغییر کند.
برای  انقلابی  و  تا کار جهادی   مصر هستیم 

افزایش بهره وری صورت گیرد
وی بــا بیان اینکه مصر هســتیم تا کار جهادی 
و انقابی برای افزایــش بهره وری صورت گیرد، 
گفت: نباید حق کســی ضایع شــود؛ کسی که 
پــول و پارتی و ارتباطات ندارد، باید بتواند برای 
گرفتن حقش مراجعه کنــد و دچار لکنت زبان 
نشــود. ســازمان ادارای بدون تبعیض و فساد و 
تحقیــر که حافظ کرامت انســانی افراد اســت، 
ســازمان تراز انقاب اسامی و تراز نظریه دولت 

انقابی و قابل تقدیر است.
 نظام عادلانه پرداخت باید تحقق یابد

آیت ا... رئیسی نظام عادلانه پرداخت به کارکنان 
دولت را یکی از رســالت های دولت ســیزدهم 
دانست و گفت: نظام عادلانه پرداخت باید تحقق 
یابد؛ اگر این نظام جای خود را به نظام  چانه زنی 
بدهد باعث تأسف اســت. ما باید در مسیر یک 
نظام عادلانه در پرداخت ها حرکت کنیم تا افراد 
متناسب با میزان  کارشان حقوق و مزایا بگیرند. 
برای تحقق این  نظام عادلانه هم مجلس و دولت 
و همه بخش ها باید دســت به دست هم دهند و 

همفکری و تاش کنند.

ایرنا- مهدی صفــری، معاون دیپلماســی اقتصادی 
وزارت امور خارجه در حاشــیه نشست سران بریکس 
در آفریقای جنوبی با دیلما روسف، رئیس بانک توسعه 

نوین )بانک بریکس( دیدار و گفت وگو کرد.
در ایــن دیدار دو طرف فرآیند پیوســتن ایران به این 

بانک را مورد تبادل نظر قرار دادند.
معــاون وزیر امــور خارجه ضمن اشــاره به شــروع 
گفت وگوها برای پیوســتن ایران به بانک توسعه نوین 
در سال ۲٠۱۷، آمادگی کشورمان برای از سرگیری و 

سرعت بخشیدن به این گفت وگوها را اعام کرد.

رئیس بانک توســعه نوین نیــز ضمن تبریک عضویت 
ایران در بریکس از پیوستن کشورمان به بانک بریکس 
اســتقبال و حضور ایران در این بانک را موجب ارتقای 

قدرت و موقعیت بین المللی این بانک دانست.
در این دیدار طرفین نماینــدگان خود برای پیگیری 
عضویت جمهوری اسامی ایران در بانک توسعه نوین 

را تعیین کردند.
صفری همچنین از روســف برای سفر به ایران دعوت 
کــرد که وی نیــز آمادگی خود برای ســفر در آینده 

نزدیک را اعام کرد.
بانک توسعه نوین در سال ۲٠۱٥ توسط ٥ کشور عضو 
بریکس یعنی برزیل، روســیه، هنــد، چین و آفریقای 

جنوبی با سرمایه ۱٠٠ میلیارد دلار ایجاد شد.
کشــورهای امارات متحده عربی، مصر و بنگادش نیز 
متعاقبــاً به این بانک پیوســتند. اروگوئه نیز مذاکرات 

الحاق به این بانک را به اتمام رسانده است.
روسف، رئیس جمهور سابق برزیل، ریاست این بانک را 
برعهده دارد و مقر بانک توسعه نوین در شهر شانگهای 

چین است.

ایرنا- حسین قریبی، ســفیر جمهوری اسامی ایران 
در برزیــل در خصوص اهمیت و مزایای عضویت ایران 
در بریکــس متعاقب ســفر رئیس جمهور کشــورمان 
بــه آفریقای جنوبی و حضور در نشســت ســران آن 
گروه، اظهار داشــت: عضویت ایــران در گروه بریکس 
اتفاق مبارکی اســت که نتیجه ماه ها تاش و اقدامات 
فشرده دیپلماتیک از سوی دولت سیزدهم، وزارت امور 
خارجه و ســفارتخانه های ایران در ٥ کشــور عضو آن 

گروه بوده است.
 ۳۲ درصد از اقتصاد جهان در اختیار اعضای  گروه 

بریکس
وی گفت: این ائتاف در سال های اخیر مستمراً رو به 
رشــد بوده است در سال ۱۹۷٥ و پیش از شکل گیری 
بریکــس، تقریباً ۱۷ درصــد از اقتصاد جهان یا همان 
جی دی پی دنیــا در اختیار اعضای ایــن گروه بوده 
است، در سال ۲٠۱٠ به بالای ۲۶ درصد رسیده است 

و در سال جاری هم بالاتر از ۳۲ درصد خواهد بود.
قریبی با اشــاره به این مطلب که بیشــترین حجم از 
تجارت دنیــا در اختیار اعضای گروه بریکس اســت، 
تصریح کــرد: مطمئناً با پذیرش اعضــای جدید این 
میزان بســیار بالاتر خواهد رفت و به عنوان یک بلوک 

قدرتمنــد و تأثیرگذار اقتصادی در جهان بدون رقیب 
به حساب می آید.

 بین افزایش تجارت خارجی و توسعه رابطه مستقیم 
وجود دارد

ســفیر ایــران در برزیل افزود: عماً سیاســت تقویت 
چند جانبه گرایی در نظام بین الملل با پیشبرد اهداف 
بریکس بهتر محقق می شود و عاوه بر این نیز باید به 
این نکته توجه داشت که ظرفیت هایی که در جمهوری 
اســامی ایران وجود دارد نیز در اختیار این گروه قرار 
خواهد گرفت و با یک برنامه ریزی توسعه محور منجر 
بــه افزایش تعامات تجاری میــان اعضای آن خواهد 
شــد. تجربه برزیل پیش روی ما قرار دارد که همزمان 
با افزایش مبادلات خارجی خود توانست میزان تولید 
ناخالص داخلی را افزایش معناداری دهد. بین افزایش 

تجارت خارجی و توسعه رابطه مستقیمی قرار دارد.
وی بیان کرد: امیدواریم با هم افزایی و همکاری بیشتر 
میــان اعضای گــروه بریکس و با تأکیــد بر روندهای 
مثبت و نگاه ســازنده به جای روندهای محدود کننده 
و تحریم های غیرقانونی که مخل مناسبات عادی بین 
ملت ها هستند، بتوانیم دنیایی بسازیم که رفاه، عدالت، 

صلح و امنیت بیشتر را برای همه مردم ایجاد کند.

مهر- سرلشــکر پاسدار سید یحیی صفوی، 
دستیار و مشاور عالی فرمانده معظم کل قوا 
در پنجمین جلســه شورای سیاست گذاری 
همایش ملی فرصت ها و تهدیدهای نوپدید 
دریایی گفت: تحلیــل جایگاه انقاب کبیر 
اســامی و جمهــوری اســامی و جبهــه 
مقاومت در شکل دهی به نظم جدید جهانی 

یک ضرورت به شمار می رود.
وی افــزود: بــدون حضــور در دریاهــا و 
انقاب  ایران،  نمی توانیم جایگاه  اقیانوس ها 
اسامی و جبهه مقاومت را در هندسه نظم 

جدید جهانی تعریف کنیم.
سرلشکر صفوی با تأکید بر ضرورت تبدیل 
شــدن ایران به قدرت دریایی افزود: یکی از 
مظاهر این قدرت حضور علمی و مطالعاتی 

در قطب جنوب است.
وی با برشــماری قدرت های مهم زمینی و 
دریایی گفت: روســیه و چیــن قدرت های 
زمینی هســتند، ما هم یــک قدرت زمینی 
هســتیم و اســتراتژی ما همواره برّی بوده 

است در مقابل آمریکایی ها و ناتو قدرت های 
بحری هستند. این استاد جغرافیای سیاسی 
با اشاره به روند تغییرات هندسه نظم جدید 
جهانــی تأکید کــرد: ما بایــد بتوانیم بین 
قلمروهای ژئواســتراتژیک دریایی و زمینی 
پیوند برقرار کنیم. این یک استراتژی جدید 
اســت. موقعیــت جغرافیایی ایــران چنین 

ظرفیتی را به ما می دهد.
صفوی در تشریح این استراتژی افزود: ایران 
بــرای مقابله با تحریم های ظالمانه آمریکا و 
متحدانش باید راهبــرد اقتصاد دریامحور و 
قدرت دریایی خودش را بــا حضور ناوگان 
تجاری و نظامــی در اقیانوس ها و دریاها و 
استفاده از شبکه کریدورهای جنوب-شمال 
و شــرق به غرب بــا همکاری فدراســیون 

روسیه و چین، افزایش دهد.
وی تأکیــد کــرد: عبور از ســرزمین ایران 
باید بتواند مســیرهای تجاری اقیانوس آرام 
بــه اقیانوس هنــد و دریای ســیاه، دریای 
مدیترانه و خلیج فناند را در شمال روسیه 

سازمان دهی کند.
وی افــزود: این راهبــرد می تواند در برنامه 
هفتم توســعه ایــران در مجلس شــورای 

اسامی و دولت گنجانده شود.
رئیــس همایش ملی فرصت ها و تهدیدهای 
نوپدید دریایی خاطرنشان ساخت: چگونگی 
دسترســی بــه قــدرت دریایــی و اقتصاد 
دریامحــور و حضور ناوگان هــای تجاری و 
نظامی ایران در پهنــه اقیانوس ها و حضور 
مطالعاتی و علمی ایــران در قطب جنوب، 
از مباحث نظــری و ارائه مقالات علمی این 

همایش ملی است.

معاون دیپلماسی اقتصادی وزارت امور خارجه:

ایرانآمادهتسریعگفتوگوهابرایپیوستن
بهبانکبریکساست

سفیر ایران در برزیل:

عضویتدربریکسنتیجهماههااقداماتفشرده
دیپلماتیکدولتسیزدهمبود

دستیار و مشاور عالی فرمانده معظم کل قوا:

پیوندقلمروهایدریاییوزمینیاستراتژیجدیدایراناست

معاون  تسنیم- ســردار رضا طایی نیک، 
توســعه مدیریــت و برنامــه راهبــردی و 
سخنگوی وزارت دفاع و پشتیبانی نیروهای 
پهپاد  وضعیــت صــادرات  درباره  مســلح 
بــه کشــورهای دیگر گفــت: پهپادهای ما 
متقاضیان زیادی دارد و کشورهای بسیاری 

از ما درخواست خرید پهپاد دارند.
وی با اشاره به نمایشگاه دستاوردهای صنایع 
دفاعی وزارت دفاع افزود: ما نمایشگاه دائمی 
و صادراتی داریم و البته همه محصولات ما 
در آن قرار نمی گیرد و برخی دستاوردهای 
ما بنا به دلایل خاصی در ســبد محصولات 

صادراتی نیست.
 متقاضیان زیادی بــرای پهپادهای ما 

وجود دارد
سخنگوی وزارت دفاع تأکید کرد: اما اگر با 
کشوری ماحظات سیاسی و امنیتی نداشته 
باشــیم و مطمئن باشیم که از این پهپاد ما 
اســتفاده نامناسبی نمی شــود و با ماحظه 
ظرفیت تولید پهپــاد و تأمین نیاز داخلی، 
آمادگی صادرات پهپادهایی را که در ســبد 

محصولات صادراتی هستند، داریم.

سردار طایی نیک ادامه داد: الان متقاضیان 
زیــادی برای پهپادهای مــا وجود دارد و از 
کشــورهای غربی و اروپایی هم چند مورد 
درخواســت داشــته ایم که البته آنها مایل 

نیستند اسمشان اعام شود.
ســخنگوی وزارت دفــاع در بــاره وضعیت 
خرید تســلیحات خارجی نیــز گفت: برای 
تأمین نیازهای نیروهای مســلح، اولویت با 
ظرفیت های داخلی اســت، امــا در مواردی 
کــه نیاز بــه تأمین خارجی بــرای تکمیل 
تســلیحات و تجهیزات داخلی باشد، به ویژه 
در حوزه رزم هوایی، این موضوع از گذشته 
در برنامه تأمین خارجــی وزارت دفاع قرار 
داشــته و برخــی از آنها بــه مرحله نهایی 
رسیده است ولی فرآیند قراردادهای تأمین 

تسلیحات خارجی طولانی است.
وی اضافه کــرد: اولاً باید نوع تجهیزاتی که 
نیازمند آن هســتیم در مقایســه با مشابه 
داخلی و خارجی مــورد ارزیابی قرار گیرد 
و مــا باید به لحاظ قیمــت و کیفیت  آن را 
در مراجــع ذی صاح به تأیید برســانیم و 
بایــد بدانیم زمانی که تأمیــن تجهیزات از 

خارج کشور تأیید شد، ساخت آن در کشور 
تأمین کننده هم نیازمند زمان است.

ســردار طایی نیک ادامه داد: عاوه بر این، 
نیروی نظامی که کاربر آن ســاح یا پرنده 
خاص است باید فرآیند آموزشی لازم برای 
آن ســاح را طی کند و این هــم نیازمند 

مشارکت طرف خارجی است.
ســخنگوی وزارت دفــاع تصریــح کــرد: 
همچنین تأمین و تبــادل مالی قرارداد نیز 
باید با فرآیندهای پیش بینی شده انجام شود 
و همه این هــا در چارچوب های ماحظات 

قانونی و بین المللی صورت می گیرد.
وی تأکید کرد: در مورد آنچه با کشــورهای 
دیگــر مانند روســیه از گذشــته تبادلاتی 
داشــته ایم هیچ کدام لغو نشده است، منتها 
هرکدام از آن هــا فرآیندهای خاص خود را 

پشت سر می گذارد.
طایی نیک در پاســخ به این ســؤال که آیا 
هواپیمایی در این خصوص به کشــور آمده 
اســت؟ گفت: هرکدام از این توافق ها که به 
مرحله نهایی و اجرایی برسد اطاعات لازم 

در اختیار ملت ایران قرار خواهد گرفت. 

سخنگوی وزارت دفاع: 

چندکشوراروپاییمتقاضیپهپادهایایرانیهستند



احیای کتابخانه و تالار ابوریحان
 در دستور کار شهرداری شیراز قرار گرفت

همزمان بــا هفته دولت با پیگیری های محمد هادی ایمانیه، اســتاندار 
فارس؛ پس از بررســی ها و بازدید میدانی محمدحســن اسدی شهردار 
شــیراز و حمید رضا قانعی مدیر کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی فارس از 
تالار شــهر، کتابخانه و تالار ابوریحان واقع در خیابان ســیبویه )دروازه 
کازرون( تفاهم نامه ای جهت مشــارکت شــهرداری شــیراز در مرمت، 
مقاوم سازی و بهینه سازی بنای موسوم به تالار ابوریحان منعقد گردید.

این تفاهم نامه بین اسدی شــهردار شیراز و قانعی مدیر کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی  فارس امضا شد و فرآیند احیای این بنای مهم فرهنگی و 

هنری در دستور کار شهرداری شیراز قرار گرفت.
شایان ذکر است تالار ابوریحان از قدیمی ترین پاتوق های اهالی هنرهای 
نمایشی شــیراز محســوب می شــود که هنرمندان زیادی طی پنجاه 
سال گذشــته در این ســالن به اجرای نمایش پرداخته اند و بخشی از 
میراث فرهنگی و هنری این شــهر محسوب می شود. امروز مرمت آن از 
مطالبه های مردمی  و خواســت هنرمندان شیراز است که انتظار می رود 
با مرمت و مقاوم ســازی این بنا، پایگاهی برای راه اندازی موزه هنرهای 

نمایشی شیراز فراهم گردد.

شهردار منطقه چهار شیراز تشریح کرد:
اجرای طرح های بهسازی در باغ جنت 

اسدزاده،  حســام الدین 
چهار  منطقه  شــهردار 
شــیراز اظهار داشــت: 
بهینه ســازی  طــرح 
در  بــرق  مصــرف 
راســتای صرفه جویی و 
مناسب سازی و بهسازی 
جنت  بــاغ  روشــنایی 

اجرایی شده است.
اینکــه  بیــان  بــا  وی 

براســاس این طرح که ۴۵۰ چراغ جدید کم مصرف ال.ای.دی جایگزین 
چراغ های پرمصرف شــد، تصریح کرد: برای اجرای طرح بهینه ســازی 
مصــرف برق بیش از ۱۳ میلیارد ریال هزینه شــده که علاوه بر تقویت 
روشنایی باغ بزرگ جنت در شب، نسبت به بهینه سازی مصرف برق نیز 

اقدام گردیده است.
شــهردار منطقه چهار شــیراز در بخش دیگری از سخنان خود به سایر 
اقدامات صورت گرفته در باغ جنت اشــاره و خاطرنشان کرد: از ابتدای 
سال طرح های بهسازی، کف فرش و سنگ فرش آغاز شده که در پی آن 
اجرای رمپ و بهسازی سنگ فرش کف و ارتقای نورپردازی معابر در این 

باغ بزرگ در حال اجرا است.
وی افزود: همچنین اجرای عملیات سندبلاســت دیواره های باغ جنت 
با هدف ایجــاد زیبایی بصری، رفع ناهمواری هــا و احداث رمپ و رفع 
اختلاف ارتفاع در محدوده باغ جنت و تشــویق خانواده ها به استفاده از 
محیط پارک و ایجاد محیط دلنشــین جهت استفاده شهروندان از دیگر 

پروژه های درحال اجرای باغ جنت است.
اسدزاده گفت: پروژه تعویض وسایل بازی کودکان وکف پوش های زمین 
بازی کودکان، در ســال جــاری با هزینه بالغ بــر 6۵ میلیارد ریال در 
دســتورکار است. لازم به ذکر اســت پیش بینی زمین بازی کودکان در 

مکان دیگری از باغ شده که در حال احداث می باشد.
شــهردار منطقه چهار شیراز بیان کرد: ســاخت زمین فوتبال و والیبال 
ســاحلی نیز بــا اعتبار بیــش از ۴۰ میلیارد ریال در حال اجرا اســت 
 کــه تاکنون خاک بــرداری و شــناژبندی، ســتون گذاری آن به اتمام 

رسیده است.
اســدزاده گفت: در باغ جنت در راســتای ایجاد زیرساخت ها بهسازی 
واحداث آب نمای موزیکال با اعتبار بیش از ۲۰ میلیارد ریال و راه اندازی 
 و به روز رســانی تأسیســات آب نماها در حال بررســی و اجرا در ســال 

جاری است.
وی گفــت: اجرای مســیر دوچرخه ســواری بــاغ جنت بــه اعتبار ۲ 
میلیارد ریال، ســاخت اتاق مدیریت زمین ورزشــی فوتبال ساحلی به 
همراه رختکن و ســرویس بهداشــتی در محل زمین فوتبال ساحلی و 
تکمیــل دیوارگــذاری باغ جنت وشــروع کف فرش بیرونــی باغ جنت 
 بــه اعتبــار 6۰ میلیارد ریال در ســال جاری، به همراه اجرای مســیر 
دوچرخه سواری، خط کشی زمین های ورزشی و رنگ آمیزی نرده های 
ورودی پارکینگ با مبلغ کلی پروژه بالغ بر ۳ میلیارد ریال از طرح هایی 
اســت که شــهرداری منطقه چهار اجرای آن را در دستورکار خود قرار 

داده است.
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گزارش خبری- لیلا غضنفر ی

محمدحســن اســدی، مدیریت ارشــد شــهری شــیراز در 
جلســه  با انبوه سازان و ســازندگان مســکن، با نگاهی برُد-
بـُـرد بــرای رونق ساخت وســاز و تقویت اقتصاد شــهری در 
 راســتای گسترش و پیشرفت این کلان شــهر و رضایتمندی 

شهروندان، گام برداشت .
شــهردار شیراز که بر ایجاد بســتر مناسب  برای انبوه سازی و 
رفع موانع ســرمایه گذاران حوزه ســاخت مسکن نظیر حذف 
بروکراســی تأکید می کرد، اراده شهرداری را به عنوان نهادی 
خدمت رسان و درآمد-هزینه، تعامل بهینه و گسترش فضای 
سرمایه گذاری در این حوزه به منظور تقویت اقتصاد شهری و 
ایجاد فرصت های متعددی نظیر ایجاد اشتغال، مسکن، ازدواج 

و امنیت دانست.
اسدی با بیان اینکه عدم شکل گیری مدیریت واحد و یکپارچه 

شــهری، موانع متعددی را برای فعالان صنعت مسکن ایجاد 
کرده اســت ، بر انسجام بین بخشــی برای پیشبرد امور این 
حوزه تأکید و تصریح کرد: برای ســاخت و گســترش شهری 
درخور زندگی با کرامت شهروندان »شیراز؛ شهر سومین حرم 
اهل بیت)ع(« باید زیرســاخت های شهری تقویت شوند و این 
موضوع مســتلزم عزم جدی بین بخشــی و تقویت پایه های 

سرمایه گذاری است.
وی ایجاد تســهیل در راســتای کاهش بروکراســی، تقویت 
زیرساخت ها، رفع موانع سرمایه گذاری و حمایت از انبوه سازان 

و سازندگان مســکن را به عنوان موضوعی جدی دانست و بر 
پیگیری و تعامل آن تأکید کرد.

بنابراین گزارش؛ در این جلســه که علیرضا اسکندری رئیس 
کمیســیون اقتصاد و ســرمایه گذاری شــورای اسلامی شهر، 
قائم مقام شــهردار و جمعی از معاونین، شــهردار منطقه یک 
و مدیران کل شــهرداری شیراز نیز حضور داشتند، انبوعمده 
مســائل پیرامونی خود و موانع صنعت ساخت وساز مسکن در 
این کلان شــهر را تشــریح و خواســتار تعامل مدیریت ارشد 

شهری برای رفع گره های این حوزه های مهم شدند.

 محمد هــادی ایمانیــه، اســتاندار فــارس همزمــان
 با ســومین روز از هفته دولت، به شهرستان مرودشت 

سفر کرد.
 اســتاندار فــارس در بــدو ورود به این شهرســتان، 
بــر  کنــاره،  شــهدای  گلــزار  در  حضــور   بــا 
سر قبر شــهید محمد جهانگیری؛ شهید مدافع امنیت 
حادثه تروریستی حرم حضرت شــاهچراغ )ع( حاضر 
شــد و ضمن قرائت فاتحه، به مقام شــامخ این شهید 
والامقام و ســایر شهدای نظام جمهوری اسلامی  ایران 

ادای احترام کرد.
بازدید از پروژه نهضت ملی مســکن و صنایع کاغذی، 
دیدار با مردم شــریف مرودشت، شــرکت در شورای 
اداری شهرستان و شــرکت در همایش سرمایه گذاران 
و فعالین اقتصادی از جمله اهداف ســفر چند ســاعته 
محمدهادی ایمانیه و هیئت همراه به مهد تمدن کهن 

پارس بود.

 ۶۶ پــروژه عمرانی هفته دولت در مرودشــت به 
بهره برداری رسید

در سومین روز از هفته دولت و با حضور استاندار فارس، 
66 پروژه عمرانی و خدماتی شهرستان مرودشت با یک 

هزار و ۸۷۰ میلیارد ریال اعتبار به بهره برداری رسید.
واحد تولیدی غذای آماده و نیمه آماده، بهســازی معابر 
شــهری و روســتایی، خوابگاه ورزشــی، زمین چمن 
مصنوعی و یک واحــد گلخانه ای از جمله این پروژه ها 

بود.
 حمایت از سرمایه گذاری در دستورکار مدیریت ارشد 

استان
اســتاندار فــارس در حاشــیه بهره بــرداری از ایــن 
پروژه هــا  ضمن گرامیداشــت یاد شــهیدان رجایی 
و باهنــر و نکوداشــت هفتــه دولت گفــت: حمایت 
تمام قد از ســرمایه گذاری در اســتان در دســتور کار 
 مدیریــت ارشــد اســتان قــرار دارد و بــا جدیــت 

دنبال می شود.
ایمانیــه افــزود: یــک از پروژه هایی که امروز شــاهد 
بهره بــرداری از آن بودیم، واحد تولیدی غذای آماده و 
نیمه آماده است که پیشــنهاد دادیم با توجه به اینکه 
در فاز دوم این طرح تولید غذای حیوانات با اســتفاده 
از ضایعات گوشــتی جهت صادرات در حال اجرا است، 
این کار در کل اســتان توسعه یابد و علاوه بر ارز آوری 
مانع از ورود ضایعات تخریب کننده محیط زیســت به 

محیط زیست شود.
وی، در خصــوص آخرین وضعیت طــرح نهضت ملی 

مســکن شهرســتان مرودشــت هم گفت: در جریان 
بازدید از این طرح ها از پیمانکار و ســرمایه گذار تقاضا 
شد که ســرعت کار را افزایش دهد و کار در آن ۱۰۰ 
 هکتار دیگری که به ســه پیمانکار دیگر واگذار شــده

نیز آغاز شود.
اســتاندار فارس گفــت: امیدواریم با شــتاب گرفتن 
رونــد اجــرای طــرح نهضت ملــی مســکن، عقب 
 ماندگــی که در ایــن حوزه با توجه بــه کمبود زمین

 ایجاد شده ظرف ماه های آتی و با تأمین زمین جبران 
شود.

 با خنک شدن هوا نیاز به اعمال خاموشی در صنایع نیست
ایمانیــه، در خصــوص وضعیت قطع بــرق صنایع هم 
اظهــار کرد: بــا توجه به اینکه در روزهــا و هفته های 
آتی پیش بینی می شــود شاهد خنک شدن هوا باشیم، 
این مســئله کمک خواهد کرد که دیگر نیاز به اعمال 

خاموشی در صنایع نباشد.
صنایــع  صاحبــان  اطــلاع  بــرای  افــزود:   وی 
و کشــاورزان، جــدول زمان بنــدی قطــع بــرق در 
 اختیارشــان قرار گرفته که آنهــا می توانند در صورتی 
 که خــارج از آن جدول خاموشــی داشــته باشــند 

پیگیری کنند.
اســتاندار فارس، در خصوص مصوبات ســفر نخست 
خود به شهرستان مرودشــت )۲۰ تیرماه ۱۴۰۱( نیز 
گفت: بخشــی از مسائل مزمن شده شهرستان را سعی 
 کردیم در سفر قبل و بخشی را نیز در جریان این سفر 

رفع کنیم.

گروه خبر نجمه قنبری
ســید وحید حســینی، رئیس دانشــگاه علوم 
پزشکی شــیراز در یک کنفرانس خبری ضمن 
پروژه های  افــزود:  دولت،  هفته  گرامیداشــت 
آماده افتتاح در هفته دولت امســال شامل ۳۲ 
پروژه بهداشــتی، ۲۹ پروژه درمانی، یک پروژه 
آموزشــی، دو پروژه فرهنگی و دانشجویی و دو 

مورد سایر پروژه هاست.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز همچنین به 
تشریح اقدامات شــاخص بخش سلامت فارس 
طی دو سال گذشته پرداخت و خاطرنشان کرد: 
در حوزه آموزش، تلاش داریم که شــیراز را به 

جایگاه اصلی خود در کشور بازگردانیم.
حســینی با بیان اینکه در ۱۰ رشته تخصصی 
دانشجویان ما سال گذشته جزء پنج درصد اول 
کشور بوده اند، گفت: ســال گذشته رشته های 
اقتصاد سلامت، بهداشت و ایمنی مواد غذایی، 
کنترل دارو و فرآوردهای آرایشــی و بهداشتی 
در مقطع دکترا و یک رشته فلوشیپ در رشته 
چشم نیز به مجموع رشــته های دانشگاه علوم 

پزشکی پزشکی شیراز اضافه شد.
او همچنین کســب رتبه برتــر در حوزه غذا و 
دارو، تهیه، تنظیم و طراحی سامانه توزیع شیر 
خشــک یارانه ای، تولید آرد کامل، اجرای طرح 
نان کامل، تولید آرد بدون گلوتن ویژه بیماران 
ســلیاکی و... را از جملــه اقدامات بخش غذا و 

داروی این دانشگاه ذکر کرد.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز اضافه کرد: 
در حوزه فرهنگی نیز کســب عنــوان برتر در 
مســابقات قرآن و عترت، کســب رتبه برتر در 
جشنواره بین المللی ســیمرغ و... را در کارنامه 

داریم.
حســینی عنوان کرد: در حــوزه بین الملل نیز 
۱۹۰ دانشجوی شهریه پرداز در مقطع دکترای 
عمومی  از هفت کشــور در سال گذشته جذب 
شــدند. همچنیــن ۱۲ دانشــجو در مقاطــع 
تخصصی جــذب شــده و ۵ تفاهم نامــه با ۵ 

دانشگاه جهان منعقد شده است.
این مقام مســئول همچنین خاطرنشــان کرد: 
دانشــگاه علوم پزشکی شیراز در سه رتبه بندی 
لیدن، وبومتریک و تی اچ پی نیز ارتقای جایگاه 

داشته است.
او گفت: در بخش توســعه مدیریت و منابع نیز 
شاهد توسعه زیرساخت های فیزیکی، افتتاح و 
بهره برداری از 6۱ پروژه ســلامت محور، کاهش 
تأخیــر در پرداخــت کارانــه، بهره بــرداری از 
بیمارســتان ۱۲۰ تخت خوابی شهدای سلامت 
در نی ریز، بیمارســتان ۹6 تخــت خوابی امام 
علی)ع( در کازرون، بیمارستان ۳۲ تخت خوابی 
گله دار و مرکــز درمانی ۱۰ تخت خوابی فورگ 

داراب در سال گذشته بودیم.
حســینی راه انــدازی پارک فناوری ســلامت، 
بهره برداری از اتاق تمیز، وجود ۱۱۳ شــرکت 
فناور و ۱۴ شرکت دانش بنیان، وجود ۳۷ عضو 

هیئت علمی  در ردیف دانشــمندان پر اســتناد 
جهان، ثبت ۳۱ اختراع ملی و بین المللی و... را 
از دیگر اقدامات شاخص دانشگاه علوم پزشکی 

شیراز طی دو سال گذشته تاکنون برشمرد.
وی در خصــوص علــت کاهــش اســتقبال 
دانشــجویان پزشــکی برای ادامه تحصیل در 
رشــته های تخصصی، بیان کــرد: اگرچه این 
موضوع کشوریست، اما دغدغه ما هم در شیراز 
هســت و این موضوع را در سطح کارشناسان و 

معاونان در وزارت متبوع پیگیری کرده ایم.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز اضافه کرد: 
پزشک، عضو هیئت علمی، دانشمند، متخصص 
و... حرمت می خواهند و معتقدیم حفظ جایگاه 

بیش از مسائل مالی در این باره اهمیت دارد.
حسینی عنوان کرد: از نظر معیشت خوشبختانه 
توفیقات خوبی داشته ایم و نتیجه این شده که 
اقبال دانشــجویان برای رشته های تخصصی و 

فوق تخصصی افزایش پیدا کرده است.

شهردار شیراز تأکید کرد:

 حمایت از انبوه سازان و سازندگان مسکن

استاندار فارس در جریان سفر به شهرستان مرودشت تأکید کرد:

حمایت تمام قد از سرمایه گذاری در استان

تی
حیا

ره 
اه

: ط
س 

عک

 براساس بررسی های صورت گرفته بیش از هزار 
ســاختمان ناایمن در شــیراز شناسایی شده که 
به سه سطح تقسیم بندی شــده است و تاکنون 
پرونده برای ۴۰ ســاختمان  ناایمن پرخطر بزرگ 
در ســطح کلان شهر شــیراز تشــکیل شده که 
وضعیتشــان مانند پلاســکو اســت و اگر فکری 
برای این سازه ها نشــود حادثه آفرین خواهد بود. 
 اکثر این ســاختمان ها نیز تجــاری و مورد تردد 

عموم مردم است.
 این ها بخشــی از صحبت های  هادی عیدی پور، 
رئیس ســازمان آتش نشــانی و خدمــات ایمنی 
شهرداری شــیراز اســت. وی با بیان اینکه این 
۴۰ ســاختمان بزرگ قدیمی و ناایمن اغلب در 
مرکز شــیراز قرار دارد، گفت: براســاس بند ۱۴ 
ماده ۵۵ قانون شــهرداری ها، بررســی وضعیت 
ایمنی این ساختمان ها در کمیته ای ویژه متشکل 
از دســتگاه های متولی شــروع و اخطار لازم به 
شــهرداری منطقه، دســتگاه قضایی و مالک این 
ســاختمان ها ابلاغ شده اســت. رئیس سازمان 
آتش نشــانی و خدمات ایمنی شــهرداری شیراز 
افزود: سامان دهی وضعیت ساختمان های ناایمن 
شیراز نیازمند هم افزایی، همکاری و وحدت رویه 

میان دستگاه های متولی است.
 ۱۴هزار حادثه در انتظار شیرازی ها

 عیدی پور با بیان اینکه وضعیت ایمنی در مدیریت 
شهری کلان شهرهای کشور با مشکلات متعددی 
روبه رو است، افزود: به طور میانگین در طول سال 
حدود ۱۴ هزار حادثه در سطح کلان شهر شیراز 

رخ می دهد. 
وی جمعیت شیراز را در شب حدود یک میلیون و 
۹۰۰ هزار و در روز بیش از سه میلیون نفر عنوان 
کرد و ادامه داد: در حوزه پیشگیری از بحران باید 
اصول ایمنی در ساختمان ها رعایت و بازبینی شود 
که در این حوزه نیز مقررات ملی ساختمان وجود 
دارد. حادثه دل خراش پلاسکو و جان باختن ۲۳ 

نفر از جمله ۱6 آتش نشــان و آسیب رساندن به 
اموال شهروندان تلنگری به مدیریت شهری سایر 
کلان شهرها از جمله شــیراز و افکار عمومی بود. 
بر این اساس شورای ششم شهر در دو سال قبل 
طرح دو فوریتی الزام شهرداری به تعیین تکلیف 
ســاختمان های پرخطر را به تصویب رســاند که 
براساس آن شهرداری شیراز مکلف است حداکثر 
ظرف مــدت یک ماه از تاریخ ابــلاغ این مصوبه 
نسبت به تشکیل کارگروهی متشکل از استانداری 
فارس، دادســتان عمومی و انقلاب شــهر شیراز، 
راه و شهرســازی فارس، سازمان نظام مهندسی 

ســاختمان اســتان فارس، شــهرداری شیراز و 
شورای شهر شــیراز، با به کارگیری کارشناسان 
فنی اقدام و فهرست کلیه ساختمان های مصداق 
موارد پنج گانه را استخراج و سریعاً تعیین تکلیف 
کند. همچنین اعلام فهرست مذکور به دادستانی 
شهر شیراز، به صورت ماهیانه گزارش و اقدامات 
خویش را به شــورای شهر ارســال کند. بر این 
اســاس که مالکینی که شــروع به خاک برداری 
کردنــد و آن را رهــا کرده و یا مبــادرت به اخذ 
پروانه ســاختمانی نکرده اند یا ساختمان هایی که 
 اسکلت آنها ســاخته شــده و بیش از پنج سال 
رها شــده اســت. ســاختمان هایی که در طول 
مدت ســاخت و یا بعد از اتمام عملیات به دلیل 
بروز حوادث مختلــف و یا عدم نگهداری صحیح 
دچار آسیب شــده اند و ایمن نیستند، همچنین 
ســاختمان هایی کــه بــه جهت افزایــش عمر 
ســاختمان و عدم انجام نگهــداری لازم و انجام 
مرمــت و تقویت ســازه قدیمی بر اســاس نظر 
کارشــناس فنی غیرایمن هســتند مشمول این 
مصوبه قرار گرفتند. اما دو روز گذشــته مصطفی 
رئیس کمیســیون شهرســازی،  کیانی رحیمی، 
معماری و هوشمندســازی شورای اسلامی شهر 
شیراز با اشاره به بازدیدهای خود از ساختمان ها 
و گودهای پرخطر در ســطح شــهر گفت: پیرو 
بررسی ها و گزارشات مبنی بر وجود ساختمان ها 
و گود هــای پرخطر به صورت مســتمر بازدید از 
محل های اعلام شــده با حضور اهالی، کســبه و 

مدیران و کارشناســان شهرداری انجام می گردد. 
وی ادامه داد: طی بازدید از ساختمان های ناایمن 
و گودهای پرخطر در چند نقطه از ســطح شهر 
مقرر شــد که پس از طی مراحل قانونی، عملیات 
ایمن سازی به منظور رفع مخاطره آغاز شود و در 
دیگر نقاط بعد از شناسایی ساختمان یا گود های 
ذکر شده شرح مشکلات به مالک یا مالکین ارسال 
و با تخصیص فرصت لازم، مالک نســبت به رفع 
ایــراد آن ملزم گردد. وی افــزود: در صورت عدم 
تمکین و توجه مالک به تذکرات، عامل به دستگاه 
قضایــی و کارگروه معرفی تا اعمال قانون گردد و 
 گزارش اقدامات به شورای شهر توسط شهرداری 

ارسال می گردد. 
رئیــس کمیســیون شهرســازی، معمــاری و 
هوشمندسازی شورا با بیان اینکه براساس قانون 
سازمان آتش نشانی به عنوان یکی از دستگاه های 
متولــی، تکالیف دوره ای برای بازدید و بررســی 
ســاختمان های ناایمن و... را دارد، یادآور شــد: 
این ســازمان در کنــار دیگر نهادهــا و ارگان ها 
وظیفــه پایش هــای دوره ای را دارد و در صورت 
مشــاهده ایراد و خطر، پیگیر موضوع خواهد بود 
و اقدامــات لازم برای  رفــع آن را انجام می دهد. 
وی در ادامه بیان داشــت: شورای ششم، طرح دو 
فوریتی مبنی بر الزام شهرداری نسبت به تعیین 
تکلیف ساختمان های پرخطر را به تصویب رساند 

که براساس آن شهرداری شیراز مکلف است.
ghazanfari@sobhannews.ir

بعــد از آغاز به کار طرح کالا بــرگ الکترونیک دولت تصمیم 
گرفت مشوق های را برای دهک های هدف یک تا سه قرار دهد. 
اکنون بعد از گذشــت چند ماه از طرح کالابرگ الکترونیکی از 
پنج شنبه هفته گذشته با اضافه شدن ۲ دهک جدید اکنون ۵ 
دهک اول درآمدی را شامل می شود. معاون وزیر تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی از افزایش تعداد فروشــگاه های متصل به سامانه 
کالابرگ الکترونیکی خبر داده و از مردم خواســت اپلیکیشن 
»شما« را نصب کنند تا از فروشگاه ها و مغازه هایی که کالابرگ 

الکترونیکی عرضه می کنند باخبر شوند.
خانوارهای  دهک اول تا ســوم با خرید اعتبــاری از دو امتیاز 
برخوردار می شوند: اول اینکه ۱۲۰ هزار تومان اعتبار بیش تر به 
ازای هــر نفر دریافت می کنند؛ دوم مابه التفاوت افزایش قیمت 
کالاهایی را که خریداری می کنند دولت پوشش می دهد، یعنی 
۱۱ قلم کالا به جای محاسبه به نرخ روز با لحاظ کردن میزان 
اختلاف تورمی در اختیار خانوارها قرار می گیرد و پرداختی آنها 

تا پایان سال ثابت می ماند.
همچنین بر اساس اعلام مســئولان وزارت کار احتمال اینکه 
اعتبــار مازاد ۸۰ هزار تومان برای خانوارهای دهک های ۴ تا ۹ 
نیز فعال شود و دولت در آینده از سبد سلامت نظیر شوینده ها 
حمایــت کند، وجــود دارد. از نکات جالب توجه اســتفاده از 
کالابرگ الکترونیک ثابت ماندن قیمت ۱۱ قلم کالای اساسی 

است. کالاهایی که قرار است فاصله بین تورم و حجم سفره های 
مردم یا بهتر بگویم یارانه بگیران را کم کند.

علیرضا عســگریان، معاون رفاه و امور اقتصادی وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی در تشــریح طــرح کالابرگ الکترونیک تا 
دهک پنجم گفت: قیمت ۱۱ قلم کالای ســبد غذایی اعلامی 
توســط دولت، بر اساس قیمت آن ها در ســال ۱۴۰۱ )۵۹۳ 
هزارتومان( متوقف ماند و از این پس هر چقدر تورم شامل این 

کالا ها شود، توسط دولت پرداخت می شود.
وی افزود: تعداد دهک های تحت پوشــش کالابرگ از ۳ به ۵ 
دهک حرکت کرد، بدیــن ترتیب این طرح حدود ۴۹ میلیون 

ایرانی را پوشش می دهد.
معــاون وزیــر رفــاه در پاســخ بــه این کــه مــردم چگونه 
می تواننــد متوجــه دهک درآمــدی خود شــوند گفت: برای 
سرپرســتان خانــوار دو دهک جدید پیامک ارســال می کنیم 
و دهــک آن ها را یــادآوری می کنیــم که مثلًا شــما دهک 
چهــارم و پنجم هســتید و چنانچــه از ســبد کالایی خرید 
 کنیــد از اعتبــار اضافــی )۱۲۰ هــزار تومان شــارژ اضافی( 

برخوردار می شوید. 
به گفته وی اگر سرپرســتی پیامــک دریافت نکرد، می تواند با 
،)Hemayat.mcls.gov.ir( مراجعه به سایت حمایت معیشتی 

علاوه بر دهک درآمدی، اطلاعات خانوار خود را ببیند.

عســگریان با بیان این که مشــمولان طــرح می توانند برای 
بهره مندی از شــارژ اضافی و دریافــت اطلاعات مربوط به آن 
علاوه بر ســایت حمایت معیشــتی با نصب اپلیکیشن و برنامه 
»شــما« داده های مربوط به اعتبار یارانه، فروشگاه های متصل 
به طرح کالابرگ و اطلاعات دهکی خانوارشــان را مشــاهده 
کنند. وی ادامه داد: یارانه به کارت بانکی سرپرســتان خانوار 
واریــز و آن هــا می توانند با مراجعه به فروشــگاه ها خرید و از 
اعتبار اضافی یارانه بهره مند شــوند و لازم نیست جای خاصی 
مراجعه کنند، چرا که فروشــگاه هایی مجهز شــده اند؛ این در 
حالی اســت که سرپرســت خانوار نه تنها از کارت یارانه بلکه 
می تواند از همه کارت های بانکی که به نام خودش اســت نیز 
اســتفاده کند، چراکه این اعتبار بر اساس »کد ملی« به افراد 
تخصیص می یابد. وی تأکید کرد: مشمولان در نظر بگیرند که 
اگر از ۱۲۰ هزار تومان شــارژ اضافی ماهانه استفاده نکنند این 
رقم ذخیره نمی شــود و آن را از دست می دهند، چرا که شرط 
بهره مندی و آزاد شــدن ۱۲۰ هزار تومــان، خرید ۲۰۰ هزار 

تومان از کل اعتبار یارانه است.

اضافه شدن دو دهک به افزایش یارانه و ثابت ماندن قیمت ۱۱ قلم کالا

 کالابرگ الکترونیک فاصله ها را کم می کند؟ 
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نقش دستگاه ها در برخورد با سازه های ناایمن و گودهای رها شده چیست؟ 
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رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز اعلام کرد:

افتتاح ٣۲ پروژه بهداشتی و ۲۹ پروژه درمانی در هفته دولت

آخرین وضعیت کروناویروس در 
فارس 

 دانشگاه علوم پزشــکی شــیراز طی اطلاعیه ای، آخرین 
وضعیت کروناویروس در فارس را از ابتدای شــیوع تا روز 

گذشته چهارم شهریور ۱۴۰۲ را اعلام کرد.
از ابتدای شــیوع این بیماری تا روز گذشــته، دو میلیون 
و ۲۸۴ هزار و ۹۴۷ تســت تشــخیصی مولکولی و تست 
سریع در آزمایشگاه های اســتان تهیه شده که با بررسی 
نمونه هــای انجام شــده، 66۴ هــزار و ۷۰۴ بیمار مثبت 

شناسایی شده است.
از مجموع تســت های انجام شده ۵۳۵ هزار و ۱۹۵ مورد 
بیمار مثبت قطعی شناســایی شــده، همچنین از ابتدای 
آغاز طرح شهید حاج قاسم سلیمانی تا روز گذشته ۴۳۴ 
هزار و ۸۳ مورد تســت ســریع انجام شده و ۱۲۹ هزار و 

۵۰۹ بیمار مثبت شناسایی شده است.
روز گذشــته ۷۳ بیمار مثبت و مشکوک دارای علایم در 
بیمارستان های استان بستری بودند که از این تعداد، ۱۰ 
بیمار به دلیل وخامت شــرایط جســمی، در بخش های 
ICU، مراقبت هــای ویــژه درمانــی دریافــت می کنند. 
همچنیــن مجمــوع جان باختگان ناشــی از کووید۱۹ از 
ابتدای شــیوع بیماری تا روز گذشته، هشت هزار و ۲۰6 
نفر است. از ابتدای شیوع این بیماری تا روز گذشته 6۵6 
هزار و ۴۸6 هم اســتانی مبتلا بــه کووید۱۹ بهبود یافته 
که از بیمارســتان ها ترخیص شــده و یا از ایزوله خانگی 

خارج شده اند.



مهر- روزنامه وال استریت ژورنال در گزارشی به نقل از مقامات 
واشنگتن، نوشت: اینکه آمریکا در سال ۲۰۲۴ کمک نظامی 
مشابه امسال در اختیار اوکراین دهد، خیلی غیرمحتمل است 
و این کمک به مراتب کمتر خواهد بود. این در حالی اســت 
که جو بایدن، رئیس جمهور آمریکا و دولت او مصرانه بر این 
باورند که هم چنان تا حدامــکان از کی یف حمایت خواهند 
کرد. آمریکا از آغاز عملیات نظامی روسیه در اوکراین در فوریه 
۲۰۲۲، بیش از ۴۳ میلیارد دلار کمک نظامی و تســلیحاتی 
برای کی یف فراهم کرده و این در حالی است که اسناد لورفته 
از پنتاگون، نشان می دهد که کشورهای ناتو ۹ تیپ اوکراینی 
را برای حضور در ضدحملات کی یف علیه مسکو، آموزش داده 

و تجهیز کرده اند.
وال استریت ژورنال نوشته است با توجه به اینکه ارتش اوکراین 

بعد از حدود سه ماه از شروع ضدحملاتش، هنوز موفق به نفوذ 
در لایه های دفاعی روسیه نشده است، طراحان نظامی آمریکا 
به همتایان اوکراینی شــان توصیه کرده اند تا به آموزش هایی 
کــه ناتو برای آنهــا فراهم می کند، ادامــه داده و از آنچه در 

اختیارشان قرار گرفته، بهتر و مؤثرتر استفاده کنند.
این روزنامه نوشــت: توصیه آمریکایی ها براساس محاسباتی 
بوده که نشان می دهد سیل تجهیزاتی که آمریکا به اوکراین 
سرازیر کرده، برای این حملات کافی است و تکرار تزریق این 
حجم از کمک نظامی به کی یف، در سال ۲۰۲۴ غیر محتمل 

و این حمایت به مراتب کمتر خواهد بود.
تــداوم حمایت نظامی آمریکا از ارتــش اوکراین، به رقابت و 
تنش سیاســی موجود در واشــنگتن مربوط است. در حالی 
که تقربا تمام اعضای دموکراتیک کنگره آمریکا از سیاســت 
بایدن مبنی بر تأمین و تسلیح اوکراین »تا هر زمان که طول 
بکشد«، حمایت می کنند، اما گروهی متشکل از بیش از ۲۰ 
جمهوری خواه قویاً با این مسئله مخالفند. علاوه بر این، دونالد 
ترامپ، نامزد پیشــتاز این حزب در نظرسنجی های پیش از 

انتخابات ریاست جمهوری ۲۰۲۴ آمریکا متعهد شده است که 
در صورت پیروزی در انتخابات سال آینده، کی یف را وادار به 

پذیرش توافق صلح خواهد کرد.
دولت بایدن تمام پولی که برای اوکراین کنار گذاشته بود را 
هزینه کرده و رئیس جمهور آمریکا هم اکنون، در حال فشار بر 
کنگره به منظور تصویب لایحه بودجه اضطراری ۴۰ میلیارد 
دلاری اســت که نیمی از آن در اختیار اوکراین قرار خواهد 
گرفت. با توجه به افزایش خشــم جمهوری خواهان مخالف 
سیاســت مداخله گرایی، کوین مک کارتــی، رئیس مجلس 
نمایندگان آمریکا گفته است که از این لایحه، حمایت بی قید 
و شرط نخواهد کرد. مقامات ارشد دولت بایدن شکاف فزاینده 
در واشنگتن را کم اهمیت جلوه داده اند. جیک سالیوان، مشاور 
امنیت ملی کاخ سفید سه شنبه هفته گذشته گفت: معتقدیم 
که حمایــت)از اوکراین( هم چنان تداوم خواهد یافت. به رغم 
»صداهای مخالف« از جانب راست گرایان، جمهوری خواهان 
حاضر در »مناصب کلیدی« اطمینان حاصل خواهند کرد که 

جریان ارسال سلاح به کی یف ادامه یابد.
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آسیای غربی

اروپا

،

اخبارکوتاه جهان

تســنیم- به نقل از خبرگزاری نووستی،  
سرگئی ریابکوف، معاون وزیر امور خارجه 
روســیه در مصاحبه اختصاصی پاســخ به 
ســئوالی گفت: »در خصــوص تماس های 
واشنگتن و تهران، می دانیم که این تماس ها 
از جمله با میانجیگری برخی از کشورهای 
منطقه خلیــج فارس صورت گرفته و ادامه 
دارد. مــا بر ایــن عقیده هســتیم که اگر 
صحبت بر ســر تفاهمات خاصی پیرامون 
برنامه هسته ای ایران باشد، این یک لحظه 
مثبت اســت. و اگر واقعاً چنین باشد، باید 
فعالیت هــا پیرامون احیــای کامل برجام 
تشــدید شود که مســکو برای آن آمادگی 
داشته و این مســئله را به همه طرف ها، از 

جمله تهران اطلاع داده است.«
این دیپلمات درباره احتمال از ســرگیری 
مذاکرات وین درباره توافق هسته ای، یادآور 
شد: »تهران برای این منظور آمادگی دارد، 
مســکو و پکن نیز موافق چنین تصمیمی 
هســتند، اما غرب به دلیل ملاحظاتی که 
بطور مســتقیم به برجام ارتبــاط ندارد و 
می تواند آن را تعمیــم دهد، موضع گیری 
دیگری اتخاذکرده اســت و آن را می توان 
ادامــه تلاش هــا بــرای اعمال فشــار بر 

کشورهای نامطلوب نامید.«
  همکاری های نظامی-فنی بین روسیه 

و ایران تغییری نخواهد کرد

سرگئی ریابکوف، معاون وزیر امور خارجه 
روســیه در بخش دیگری  از این مصاحبه 
تأکید کــرد: هیچ تغییری در همکاری های 
نظامی-فنــی بین فدراســیون روســیه و 
جمهوری اســلامی ایران بوجــود نیامده و 
ایــن همکاری ها ادامــه دارد. به گفته وی، 
ایران کاملًا  بــا  همکاری های فنی-نظامی 
قانونــی بــوده و به طور کامل بــا تعهدات 
بین المللــی هر دو طرف روســی و ایرانی 
مطابقــت دارد. ریابکوف در پاســخ به این 
سئوال که با توجه به شنیده شدن اخباری 
مبنی بر پیشــنهاد اخیر آمریــکا به تهران 
برای کاهش همکاری های نظامی با مسکو، 
آیا در جریان تماس ها بــا طرف ایرانی در 
خصوص تــداوم همکاری های نظامی-فنی 

اطمینان حاصل شده، توضیح داد: »تلاش 
دشمنان ما برای سیاسی کردن این موضوع 
)همکاری های نظامی-فنی ( و نسبت دادن 
اشــکال و جهت گیری هایی بــه آن ها که 
ظاهراً مورد پســند افرادی نیست، متوقف 
نمی شــود. ما به این نکته توجه داریم. اما 
این برخوردها بر کار مشــترک ما با تهران 
هیچ تأثیری ندارد، هیــچ تغییری در این 
زمینــه بوجود نیامده و همــکاری با ایران 
ادامه خواهد داشت. ما کشورهای مستقلی 
هستیم و تســلیم دستورات دیکته  شده از 

سوی آمریکا و اقمار آن نمی شویم.«
  روسیه برای هرگونه تحولی در صدور 
روادید آمریکا بــرای مجمع عمومی 

سازمان ملل آماده است

معاون وزیر امور خارجه روســیه  هم چنین 
اعلام کرد که این کشــور آمــاده هرگونه 
تحولــی در موضوع صــدور روادید آمریکا 
بــرای اعضــای هیئت نمایندگی روســیه 
و خبرنــگاران بــرای شــرکت در هفتاد و 
هشتمین نشســت مجمع عمومی سازمان 
ملل متحد اســت، اما تاکنون خللی در این 

سفر ایجاد نشده است. 
ایــن دیپلمات در مصاحبه بــا  خبرگزاری 
نووستی گفت: »تاکنون، من نشانه هایی را 
نمی بینم که نوعی اختــلال در این زمینه 
ایجاد کند و کار نزدیک با طرف آمریکایی 

روی این موضوعات در حال انجام است.«
در عین حال، به گفته ســرگئی ریابکوف، 
البته رفتار مقامات واشنگتن غیرقابل پیش 
بینی اســت، بنابراین مســکو خود را برای 

هرگونه تحول اوضاعی آماده کرده است.
معاون وزیر خارجــه هم چنین تأکید کرد: 
طرف روســی از واشــنگتن می خواهد که 
به عنوان کشــوری که مقر سازمان ملل در 
خاک آن قرار دارد، به تمام تعهدات خویش 

در این زمینه عمل کند. 
وی در پایان گفــت: »این به طور کامل در 
مــورد موضوع کاملًا واضح نیــاز به صدور 
روادید برای خبرنگارانی که برای پوشــش 
این رویداد مهم بین المللــی به آنجا اعزام 

می شوند، صدق می کند.«

کویت خواســتار وضع قوانین بازدارنده برای 
ممانعت از اهانت به قرآن شد

ایسنا- بــه نقل از الخلیج اونلاین، سالم العبدا... الصباح، وزیر خارجه 
کویت ضمن اســتقبال از تصمیم دانمارک در ارائه پیش نویس قانون 
ممنوعیت سوزاندن قرآن کریم، سایر کشورهایی که شاهد این پدیده 

هستند را دعوت به اتخاذ این تصمیم کرد.
الصباح در اظهارات روز گذشــته خود تأکید کرد: لارس راسموســن، 
وزیر خارجه دانمارک به وی گفته که دولت کشورش قانون ممنوعیت 

اهانت به ادیان و اعتقادات را به پارلمان ارائه کرده است.
وی از دولت های دیگر کشورهایی که شاهد هتک حرمت قرآن هستند 

نیز دعوت کرد تا همین رویه را انجام دهند.
به نقل از میدل ایست نیوز، روز گذشته پیتر هوملگارد، وزیر دادگستری 
دانمارک از تصمیم کشــورش برای ممنوعیت ســوزاندن قرآن کریم 
 پــس از هتک حرمــت مکرر به این کتاب آســمانی در این کشــور 

خبر داد.

ارتش نیجر در آماده باش کامل قرار گرفت

مهر- به نقل از اســپوتنیک، موسی ســالائو بارمو، رئیس ستاد کل 
جدید نیروهای مســلح نیجر دستور داد نیروهای ارتش این کشور در 
آماده باش کامل قرار گیرند. حاکمان و شورای نظامی جدید در نیجر 
اخیراً ژنرال ســالائو بارمو را به عنوان رئیس ستاد کل نیروهای مسلح 

این کشور منصوب کردند.
پیام سالائو بارمو که از رادیو ملی نیجر پخش شد به این شرح است: از 
لحظه دریافت این پیام، همه نیروها باید در حالت آماده باش کامل قرار 
بگیرند. این تصمیم به دلیل تهدید واقعی و فزاینده تجاوز علیه نیجر 
و هم چنین به منظور جلوگیری از غافلگیری عمومی و تأمین پاســخ 

مناسب، اتخاذ می شود.
نیروهای گارد ریاست جمهوری نیجر ۴ مرداد ۲۶ ژوئیه محمد بازوم 
رئیس جمهور این کشور را در داخل کاخ ریاست جمهوری در بازداشت 
قرار دادند و سپس او را از مقامش برکنار کردند. کودتاچیان نیجر روز 
جمعه ۶ مرداد ۲۸ ژوئیه، ژنرال عبدالرحمن چیانی را به عنوان رئیس 

شورای انتقالی این کشور منصوب کردند.
نیجر با ۱/۳ میلیون کیلومترمربع مســاحت، پهناورترین کشــور در 
منطقه غرب آفریقاســت و اکثریت جمعیت ۲۴ میلیون نفری آن را 
مسلمانان تشکیل می دهند. نیجر هر چند یکی از فقیرترین کشورهای 
جهان اســت اما از بزرگ ترین ذخایر اورانیوم نیز برخوردار است. این 
کشور تا سال ۱۹۶۰ مستعمره فرانسه بود و در این سال استقلال خود 

را از این کشور اعلام کرد.
پس از وقوع کودتا در نیجر، کشــورهای مجمع اقتصادی غرب آفریقا 
)اکواس( تهدید کردند که اگر کودتاپیان محمد بازوم را آزاد نکنند و او 
را به قدرت بازنگردانند، به نیجر حمله می کنند، اما روزگذشته رئیس 
اکــواس علی رغم بیاییه های قبلی اعلام کــرد که این گروه تصمیمی 
برای حمله نظامی به نیجر ندارد و تمام راه ها را برای بازگشــت نظام 
قانونی به این کشــور امتحان خواهد کرد، هر چند گزینه نظامی نیز 
هم چنان روی میز اســت. نظامی ها در نیجر باید فوراً به پادگان های 
خود بازگردند و به مأموریت قانونی تعیین شده برای آنها پایبند باشند.
رئیس اکواس تأکید کرد که این گروه هرگز برنامه سه ساله پیشنهادی 
شــورای نظامی را نخواهد پذیرفت و بــه زودی تدابیر بعدی را اعلام 

خواهد کرد.

المانیتور:
 ایران همزمان با عضویت در بریکس دستورکار 

ضد آمریکایی را پیش می برد

ایسنا- پایگاه خبری- تحلیلی المانیتور با اشاره به عضویت ایران 
در گروه بریکس گزارش داد: جمهوری اسلامی به دنبال آن است 
که با پیوستن به بریکس بتواند اقتصاد خود را بهبود بخشد و جبهه 

جدیدی را در برابر نفوذ آمریکا در عرصه جهانی بگشاید.
ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور ایران در نشست سران این گروه که در ژوهانسبورگ، 
پایتخت آفریقای جنوبی برگزار شد، گفت: تهران مصمم است تا به کشورهای عضو 

بریکس کمک کند که دلار آمریکا را در معاملات خود کنار بگذارند.
رئیس جمهــور ایران این اظهارات را یک روز پــس از آن بیان کرد که بریکس که 
اکنون شامل برزیل، روسیه، هند، چین و آفریقای جنوبی )BRICKS( می شود از 
ایران و پنج کشور دیگر، یعنی امارات متحده عربی، عربستان سعودی، مصر، اتیوپی 

و آرژانتین دعوت کرد تا از سال ۲۰۲۴ به این گروه بپیوندند.
رئیسی هم چنین در سخنان خود اظهار داشت: ایران قاطعانه از تلاش های بریکس 
برای دلارزدایی با اســتفاده از ارزهای ملی و تقویت مکانیسم های این بلوک برای 

پرداخت و تراکنش های مالی حمایت می کند.
به گزارش المانیتور، ایران مدت هاســت که به دلیل تحریم های آمریکا برای حذف 
دلار از معامــلات خود و دریافت درآمد حاصــل از صادرات نفت تلاش می کند. به 
همین منظور، عضویت در بریکس اخیراً یکی از مأموریت های کلیدی وزارت خارجه 
ایران از طریق دیپلمات هایی بوده اســت که برای تســریع پیوستن تهران مذاکره 
کرده اند. رئیس جمهور ایران در ادامه ســخنان خود در نشست بریکس تأکید کرد: 
عضویت ایران با منافعــی تاریخی همراه خواهد بود. به نظر می آید که برای تهران، 
بریکس می تواند نظم اقتصادی متعارف در جهان را به چالش بکشد و آن را فرصتی 
بــرای تضعیف نفوذ آمریکا در صحنه جهانی می داند. این پایگاه خبری در ادامه به 
دیدارهای ابراهیم رئیســی با سران چین، برزیل و هند در حاشیه نشست بریکس 
در ژوهانسبورگ اشاره و خاطر نشان کرد: بنابراین، ابراهیم رئیسی از برگزاری این 
نشست برای گفت وگو با رهبران همفکر با این ایده استفاده کرد. وی در ملاقات با 
شــی جین پینگ، رئیس جمهور چین گفت با اضافه شدن تهران به گروه، بریکس 

توانایی بیشتری در مقابله با »یکجانبه گرایی آمریکایی« خواهد داشت.

معاونوزیرامورخارجهروسیه:

منتظر فعال شدن کار به روی برجام هستیم

والاستریتژورنال:

کمک نظامی آمریکا به اوکراین در سال ۲۰۲۴ کاهش خواهد یافت
سیاستمدارآمریکایی:

با ادامه پیگرد »ترامپ«، جنگ داخلی حتمی خواهد بود

فارس- سارا پیلین، فرماندار پیشین آلاسکا و نامزد سابق معاونت 
ریاست جمهوری از حزب جمهوری خواه گفت اگر مقام های ایالتی 
و فدرال به پیگرد قانونی »دونالد ترامپ« ادامه دهند، جنگ داخلی 
دوم آمریکا رخ خواهد داد.  پیلین به »نیوزمکس« گفت: کســانی که این بازنمایی 
تحریف آمیز را انجام می دهند و سیستم عدالت دولایه را ایجاد می کنند، می خواهم 
از آن ها بپرســم می خواهید در جنگ داخلی باشــیم؟ زیرا این چیزی است که رخ 

خواهد داد. این را تحمل نخواهیم کرد. 
او ایــن اظهــارات را هنگامی که ترامپ خود را به زندان شهرســتان »فولتون« در 

جورجیا تسلیم کرد و یک عکس تاریخی از وی منتشر شد، بیان کرد.
رسانه های آمریکا گزارش دادند از ترامپ عکس بازداشت گرفته شد که از میان چهار 
پرونده ای که علیه او در جریان اســت، این نخســتین بار بود که از او عکس گرفته 
می شــد. ترامپ دقایقی بعد از ورود به این بازداشتگاه با توجه به توافق برای وثیقه 
۲۰۰ هزار دلاری از زندان آزاد شد. در این توافق مقرر شده ترامپ تا زمانی که برای 

ارعاب یا تهدید شهود اقدام نکند می تواند تا زمان محاکمه آزاد باشد. 
ترامپ با ۱۳ اتهام در ارتباط با تلاش برای تغییر شکســت خود در انتخابات ۲۰۲۰ 
در ایالت جورجیا مواجه است. ۱۸ متحد او از جمله »رودی جولیانی« شهردار سابق 

نیویورک هم در همین ارتباط متهم شده اند. 

ایالات متحده 

آگهی تجدید مناقصه شماره  125-02، 126-02 و 02-127
کد مناقصه در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( : 2002007003000059، 2002007003000060 و 2002007003000061
شرکتتوزیعنیرویبرقشیرازدرنظردارداجرایعملیاتنیرورسانیدرمحدودهامورتوزیعنیرویبرقمنطقه2شیرازبراساس
فهرستبهاءواحدپایهرشتهتوزیعنیرویبرقسازمانبرنامهوبودجهسال1402ازطریقبرگزاریمناقصهعمومییکمرحلهای

باشرایطمشروحهزیربهپیمانکاردارایصلاحیتواگذارنماید.
1-تاریخدریافتاسنادمناقصه:ازتاریخ1402/06/06تاتاریخ1402/06/11

2-محلدریافتاسنادمناقصه:مناقصهگرانیکهتمایلدارنددرمناقصهمذکورشرکتنمایندمیبایستنسبتبهدریافتاسنادمناقصهازطریق
سامانهتدارکاتالکترونیکیدولت)ستاد(بهآدرس:www.Setadiran.irاقدامنمایند.

3-مهلتبارگذاریپیشنهادها)پاکتهایالف،بوج(بهصورتجداگانهدرسامانهتدارکاتالکترونیکیدولت:حداکثرتاساعت13:00روزسه شنبه
تاریخ1402/06/21میباشــد.بهپیشنهادهایيکهفاقدامضاء،مشروط،مخدوشوپیشنهادهایثبتنشدهدرسامانهتدارکاتالکترونیکیدولت

)ستاد(بهآدرس:www.Setadiran.ir،مطلقاًترتیباثردادهنخواهدشد.
4-تاریخبازگشایيپیشنهادها:ساعت10صبحروزچهارشنبهتاریخ1402/06/22میباشد.

5-مبلغبرآوردانجامکار:بهشرحجدولزیر
6-مبلغتضمینشرکتدرمناقصه:بهشرحجدولزیراستکهمیبایستبهصورتیکیازمواردمندرجدراسنادمناقصهباشد.

7-مدتانجام:بهشرحجدولزیر

8-ارائهگواهینامهتاییدصلاحیتازسازمانبرنامهوبودجهدررشتهنیروالزامیاستوپیشنهادپیمانکارانیکهفاقداینگواهینامهباشندبازگشایی
نخواهدشد.

9-سایراطلاعاتوجزئیاتمربوطهدراسنادمناقصهبهشرحمندرجدرسامانهتدارکاتالکترونیکیدولت)ستاد(میباشد.
شناسهآگهی:1553566

تاریخانتشارنوبتاول:1402/06/04
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/06/05-1/م الف - شرکت توزیع نیروی برق شیراز

براورد)ریال(مبلغ تضمین)ریال(مدت انجامموضوع مناقصهکدسامانه تدارکاتشماره مناقصه

61،458،660،00014،673،212،544 ماهنیرورسانی امور 02-12520020070030000322

61،321،710،00013،217،139،831 ماهنیرورسانی امور 02-12620020070030000332

61،227،760،00012،277،562،681 ماهنیرورسانی امور 02-12720020070030000342

شرکت توزیع  نیروی برق شیراز
)سهامیخاص(

آگهی موضوع ماده ۳ قانــون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی 
برابررایشــماره140260311036001219هیــاتاولموضوع
قانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوســاختمانهایفاقد
سندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکشیرازناحیه
4تصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیآقایقاســمبذرگرفرزند
الهقلیبشــمارهشناسنامه1صادرهازآبادهدراعیانیششدانگ
یکبابخانهبهمساحت418مترمربعپلاک5372فرعیاز1102
اصلیمفروزومجزیشدهازپلاک959فرعیاز1102اصلیواقع
دربخشسه3واجارهعرصهملکباحقاحداثاعیانازمتولی
رسمیموقوفهعامپوســتچیمحرزگردیدهاست.لذابهمنظور
اطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله15روزآگهیمیشــود
درصورتیکهاشخاصنســبتبهصدورسندمالکیتمتقاضی
اعتراضیداشتهباشــندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبه
مدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتســلیموپسازاخذ،
رســیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیماعتراضدادخواست
خودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاســتدرصورت
انقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتســند

مالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/05/22
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/06/05

٤٤٦۳ / م الف 
شاپور زارع شبانی 

رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه ٤ شیراز

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین و 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  

برابررایشماره140260311024000215-1402/3/2صادرهازسوی
هیاتقانونتعیینوتکلیفوضعیتثبتیاراضیوســاختمانهای
فاقدرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکخرمبیدتصرفات
مالکانهبلامعارضمتقاضیپروندهبنامخانمصغریکشــاورزفرزند
اسدالهدرششــدانگیکبابخانهبهمســاحت300مترمربعتحت
پلاک119/1061متخذهازپلاک119اصلیواقعدرقطعهیکبخش
14فارسشهرســتانخرمبید،صفاشهرناحیهیکازملکیفاطمه
خســرویاحدیازورثهملکمنصورخسرویمحرزگردیدهاست
لذابهمنظــوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله15روزطبق
اوقاتتعیینشــدهذیلاگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبت
بهصدورســندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتواننداز
تاریخانتشــاراولینآگهیمذکوربهمدتدوماهاعتراضخودرابه
اینادارهتسلیموپسازاخذرســیدظرفمدتیکماهازتاریخ
تسلیم،اعتراضدادخواســتخودرابهمراجعقضاییتقدیمنماید
بدیهیاســتدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراض
طبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.درهرحالصدورسند

مالکیتمانعمراجعهمتضرربهدادگاهنخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/06/05
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/06/20

5٤۱٤5/م الف
عبدالحمید علی پور دارابی

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید
از طرف سید محمد حسینی خرمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین و 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابرآراءشــماره1401603110240001316و140160311024001315-
1401/10/28صادرهازســویهیاتقانونتعیینوتکلیفوضعیتثبتی
اراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبت
ملکخرمبیدتصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیپروندهبنامآقاییداله
احمدیفرزندنعمتالهوخانماعظممختاریفرزندمحمدحســینهر
کدامنسبتبهسهدانگمشــاعازدرششدانگیکبابخانهبهمساحت
507.15مترمربعتحتپلاک93/2768متخذهازپلاک93اصلیواقع
درقطعهیکبخش14فارسشهرستانخرمبیدصفاشهرناحیهیکاز
ملکیرشیدآئینطیبینســبتبه144مترمربعوغلامحسینگلبهار
نسبتبه263.15مترمربعمحرزگردیدهاستلذابهمنظوراطلاععموم
مراتبدردونوبتبهفاصله15روزطبقاوقاتتعیینشــدهذیلآگهی
میشــوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضی
اعتراضیداشتهباشــندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیمذکوربه
مدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذرسیدظرف
مدتیکماهازتاریختســلیم،اعتراضدادخواســتخودرابهمراجع
قضاییتقدیمنمایدبدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدم
وصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.درهرحال

صدورسندمالکیتمانعمراجعهمتضرربهدادگاهنخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/06/05
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/06/20

5٤۱٤7/م الف
عبدالحمید علی پور دارابی

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید
از طرف سید محمد حسینی خرمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
وتکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

صادره 1401/10/12 - 140160311024001109 رایشــماره برابر
ازســویهیاتقانونتعیینوتکلیفوضعیــتثبتیاراضیو
ساختمانهایفاقدســندرسمیمســتقردرواحدثبتیحوزه
ثبتملکخرمبیدتصرفــاتمالکانهبلامعارضمتقاضیپرونده
بنامآقایعباسرشــیدفرزندبهرامدرششدانگیکبابخانهبه
مســاحت883.85مربعتحتپلاک97/13متخذهازپلاک97
اصلیواقعدرقطعهیکبخش14فارسشهرســتانخرمبید،
صفاشــهرناحیهیکمحلهبنگشتازملکیحصهسهممشاعی
خودشمحرزگردیدهاســتلذابهمنظوراطلاععموممراتبدر
دونوبــتبهفاصله15روزطبقاوقاتتعیینشــدهذیلآگهی
میشــوددرصورتیکهاشخاصنســبتبهصدورسندمالکیت
متقاضیاعتراضیداشــتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولین
آگهیمذکوربهمدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیم
وپسازاخذرسیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیم،اعتراض
دادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایدبدیهیاستدر
صورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقررات
ســندمالکیتصادرخواهدشد.درهرحالصدورسندمالکیت

مانعمراجعهمتضرربهدادگاهنخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/05/21
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/06/05

5٤۱۳9/م الف
عبدالحمید علی پور دارابی

سرپرست واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
وتکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابــررایشــماره140260311024000453-1402/05/02صادره
ازســویهیاتقانونتعییــنوتکلیفوضعیتثبتــیاراضیو
ساختمانهایفاقدسندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملک
خرمبیدتصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیپروندهبنامآقایصمد
کنعانیفرزنداصغردرششــدانگعرصهیکدربباغچهغارسی
مالکیبهمساحت1737.75مترمربعتحتپلاک149/4841متخذه
ازپلاک227و149/231واقعدرقطعهدوبخش5فارسشهرستان
خرمبیدبخشمشــهدمرغاب،قادرآباد،ازملکیفرامزابراهیمیو
سیدرضاموسویوبیبیمخملســلطانیمحرزگردیدهاستلذا
بهمنظوراطــلاععموممراتبدردونوبتبــهفاصله15روزطبق
اوقاتتعیینشدهذیلآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبت
بهصدورســندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتواننداز
تاریخانتشــاراولینآگهیمذکوربهمدتدوماهاعتراضخودرابه
اینادارهتسلیموپسازاخذرســیدظرفمدتیکماهازتاریخ
تسلیماعتراضدادخواســتخودرابهمراجعقضاییتقدیمنماید
بدیهیاســتدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراض
طبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.درهرحالصدورسند

مالکیتمانعمراجعهمتضرربهدادگاهنخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/06/05
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/06/20

5٤۱٤8/م الف
عبدالحمید علی پور دارابی

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید
از طرف سید محمد حسینی خرمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین و 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابــررایشــماره1401603110240001216-1401/10/25صادره
ازســویهیاتقانونتعییــنوتکلیفوضعیتثبتــیاراضیو
ساختمانهایفاقدسندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملک
خرمبیدتصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیپروندهبنامآقایایمان
جعفریفرزندحاجیدرششــدانگیکبابانباریبهمساحت121
مترمربعتحتپــلاک119/1064متخذهازپلاک119واقعدرقطعه
یکبخش14فارسشهرســتانخرمبیدصفاشهرناحیهیکخیابان
ولیعصرمیدانابوالفضلازملکیمعالواســطهخانمنجمهخسروی
محرزگردیدهاســتلذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبه
فاصله15روزطبقاوقاتتعیینشدهذیلآگهیمیشوددرصورتی
کهاشــخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشته
باشــندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیمذکوربهمدتدوماه
اعتراضخودرابهاینادارهتســلیموازاخذرسیدظرفمدتیک
ماهازتاریختســلیم،اعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضایی
تقدیمنمایدبدیهیاستدرصورتانقضاءمدتمذکوروعدموصول
اعتراضطبقمقرراتســندمالکیتصادرخواهدشد.درهرحال
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 مهر- احســان خاندوزی، وزیر امور اقتصادی و 
دارایی اعلام کرد: بانــک مرکزی ضرب الاجل ۶ 
ماهه ای به بانک های خصوصی داده تا با اقدامات 

مؤثر به اصلاح ساختاری برسند.
وزیــر اقتصــاد و دارایی گفت: دشــمنان تمرکز 
بسیاری داشتند تا با جهش ارزی و تحریم از رشد 
اقتصادی ایران جلوگیری کنند ولی با مجموعه ای 
از تدابیر رشــد نقدینگی از ۳۹ درصد به زیر ۲۹ 

درصد کاهش یافت.

خاندوزی با اشــاره به دیپلماسی اقتصادی دولت 
و تعاملات مفید با کشــورهای همسایه و همسو 
و آزاد شدن بخش هایی از منابع ارزی بلوکه شده 
کشــور گفت: در ۴ ماه اخیر شاهد کاهش سرعت 
تورم بودیم که با همراهی مردم تا پایان امسال از 

دوره ۵ ساله تورمی عبور خواهیم کرد.
وزیر اقتصاد افزود: علیرغم القائات دشــمن بر بن 
بست اقتصادی کشور، اتفاقات ماه های گذشته در 
همکاری و رایزنی ایران با کشــورهای عربستان، 
چین، روســیه و بریکس، نشــان از چشــم انداز 
امیدبخش اقتصاد ایران در مسیر چندجانبه گرایی 
و جانمایی کشــور در عرصه بین الملل دارد. وی 
اصــلاح حوزه هــای مالی و بانکی را بســیار مهم 
دانست و تصریح کرد: از سال ۹۷ تعداد ۱۱ بانک 
دولتی زیان ده بوده و با دارایی مردم و دولت ادامه 
می دادند که امروز به یــک بانک در حال اصلاح 
مالی رسیده اســت و بانک مرکزی ضرب الاجل 
۶ ماهــه ای هم به بانک هــای خصوصی داده تا با 

اقدامات مؤثر به اصلاح ساختاری برسند.

خاندوزی حال حاضــر را بهترین دوره هماهنگی 
دســتگاهی در حوزه اقتصادی دانســت و اظهار 
امیدواری کــرد که با هماهنگی قوای ســه گانه 
 به ویژه قوه قضائیه به اصلاح قوانین و ساختار برای 
رقابت پذیری اقتصاد ایــران در عرصه بین المللی 
دست یابیم و بستر مناسبی برای رفع موانع تولید 

و صادرات فراهم شود.
وی دولت را مســئول بسترســازی زیر ســاخت 
 برای صادر کننــدگان و تولیدکنندگان داخلی و 
گفــت:  و  دانســت  خارجــی  ســرمایه گذاران 
تصمیمات خوبی در ایــن حوزه ها گرفته و ابلاغ 
شــده تا صادرکنندگان ما بتوانند در مزایده ها و 
مناقصه های بین المللی شــرکت کنند و به رقابت 

بپردازند.
خاندوزی منابع آزاد شــده ارزی را برای توســعه 
اقتصادی کشــور بســیار مهم و اثربخش دانست 
و تصریــح کرد: آنچه در ماه های آتی شــاهد آن 
خواهیم بود شــروعی از اثرات آزادســازی منابع 

ارزی کشور خواهد بود.

فارس- بورس اوراق بهادار که در هفته گذشته روند رو به 
ریزش گرفته بود، روز گذشــته در اولین روز کاری هفته با 
افزایش ۴۶ هزار ۵۱۷ واحد شاخص کل به رقم یک میلیون 

و ۹۹۳ هزار و ۱۱۱ واحد رســید. همچنین شاخص هموزن 
بــا افزایش ۱۷ هزار و ۶۳ واحد به رقــم ۶8۴ هزار و ۹0۲ 

واحد رسید.
ارزش بازار که ناشــی از ۶00 شرکت بورسی است، به بیش 
از ۷ میلیون و ۳۱ هزار میلیارد تومان رســید. معامله گران 
بیش از 8/۳ میلیارد سهام، حق تقدم و اوراق مالی در قالب 
۳۷۳ هــزار نوبت معامله و بــه ارزش ۶۱8۷ میلیارد تومان 

دادوستد کردند.
همه شــاخص های بورس روز گذشته سبز شدند به گونه ای 

که شــاخص کل و شــاخص قیمت با معیار وزنی ـ ارزشی 
۲/۳۹ درصد افزایش یافتند. این دو شاخص با معیار هموزن 
۲/۵۶ درصد رشد کردند. شاخص آزاد شناور با افزایش ۲/۵۳ 
درصد همراه شد. شاخص بازار اول بورس ۲/۹۲ درصد رشد 

کرد و شاخص بازار دوم بورس ۱/8 درصد افزایش یافت.
نمادهــای فولاد مبارکه، ملی مــس، پالایش نفت اصفهان، 
شســتا، پالایش نفت بندرعباس، مپنا و پالایشگاه تهران به 
ترتیب بیشــترین اثر افزایشی بر شــاخص بورس را                              از خود 
به جای گذاشــتند.در فرابورس ایران هم شاخص کل ۵۷۳ 

واحد افزایش یافت و به رقم ۲۵ هزار و ۵۴۱ واحد رســید. 
ارزش بازار اول و دوم فرابورس ایران به بیش از یک میلیون 
و ۴0۲ هزار میلیارد تومان رســید. معامله گران بیش از ۴/۶ 
میلیارد اوراق در قالب ۲۷۷ فقره معامله و به ارزش ۱0 هزار 
و ۱۵۷ میلیارد تومان دادوستد کردند. نمادهای آریاساسول، 
مالی ســپهر صادرات،  بیمه پاســارگاد، ایران خودرو دیزل، 
فولاد هرمزگان، پتروشیمی تندگویان و پتروشیمی زاگرس 
به ترتیب بیشــترین اثر افزایشــی بر شاخص فرابورس را                              از 

خود به جای گذاشتند.
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 ایســنا- عباس  علی آبادی، وزیر صنعت، 
معدن و تجــارت درباره تحویــل خودروهای 
وارداتــی بــه متقاضیانی که پول خــود را به 
حساب شــرکت ها واریز کرده اند، توضیح داد: 
مطمئن هســتم که شرکت ها به تعهدشان در 

این زمینه عمل خواهند کرد.
 وزیــر صنعت، معــدن و تجــارت برنامه ها و 
عملکرد وزارت صمت در دولت ســیزدهم را 

تشریح کرد.
زیرساخت برقی شدن خودروها در تهران تا 

پایان سال
 وی از مهیا شــدن زیرســاخت برقی شــدن 
خودروها در تهــران تا پایان ســال خبر داد 
و گفت: ۷0 ایســتگاه شــارژ سریع خودرو در 
تهران هفته آینده راه اندازی می شــوند که تا 
۵00 کیلومتر امکان طی مســیر روزانه برای 

خودروها را به همراه خواهد داشت.
به گفته وی در حال حاضر نه تنها خودروهای 
داخلی تولید شــده بلکه حتــی خودروهای 
مونتــاژی هــم تولیــد شــده و در حال طی 
مسیرش است و به زودی  اطلاعاتی را در این 

زمینه خواهم داد.
وی بــا بیــان اینکه سیاســت تولیــد انبوه 
خودروهای برقی را دنبال خواهیم کرد، گفت: 
اگر اراده ملــی حمایت دولت تداوم پیدا کند، 
ســال آینده شــاهد خواهیم بود خودروهای 
داخلــی برقی به صورت انبوه بــه بازار عرضه 
می شــوند. الان مســیر تولید انبــوه اتوبوس 

برقی تقریباً شــروع شده و شــاید در همین 
ســال جاری مردم تعداد قابل توجهی اتوبوس 

ساخت داخل در شهر مشاهده کنند.
علی آبادی ادامه داد: در زمینه موتورســیکلت 
هم در حال حاضر برخی شــرکت ها به صورت 
تجاری کار را شــروع کردند. در زمینه خودرو 
دو شرکت جلوتر از بقیه هستند. در این مرحله 
اجازه دادیم واردات را به خودروهای برقی که 
خودروهای روز دنیا هســتند اختصاص دهیم 
که هم از تنوع بســیار زیــادی برخوردارند و 
هم قابلیت های بســیار فوق العاده ای دارند که 
نســبت به ماشــین های قدیمی هم سوخت 
مصــرف نمی کنند. الان یکــی از چالش های 

جدی، چالش مصرف سوخت است.

وی با اشاره به این که قیمت سوخت در کشور، 
قیمت واقعی نیست، تصریح کرد: برای گذر از 
این شــرایط به نظرم بهترین کار این است که 

به سمت خودروهای برقی حرکت کنیم.
آیین نامه خودروهای کارکرده به دولت داده 

شده است
علی آبــادی همچنیــن دربــاره خودروهای 
وارداتی توضیــح داد: آیین نامــه خودروهای 
کارکرده تنظیم و به دولت داده شــده است، 
امیدواریم بــه زودی در صحن دولت مطرح و 

تصویب شود.
وزیر صنعت، معدن و تجارت در ادامه با اشاره 
به اینکه اگر آیین نامه مذکور تصویب شــود، 
یک شــتابی در آن بخش داده خواهد شــد، 

گفت: در زمینه خودروهای نو وارداتی نیز کار 
انجام می شــود و تا به امروز هم تعداد زیادی 
خودرو وارد شده، نمایشگاهی هم در این هفته 
برقرار خواهیم کرد که مردم بتوانند بازدیدی 
از این ها داشــته باشــند و تلاش می کنم که 
خیلی دخالت مســتقیم دولتــی در این کار 
نداشــته باشــیم و بگذاریم کار به دست خود 

مردم انجام شود.
وی همچنین در پاسخ به این پرسش که حدود 
شــش ماه هست که پول مردم بابت خودروها 
بلوکه شــده و خودرویی دریافــت نکرده اند، 
تکلیف چیست؟ آن هایی که پول بلوکه کردند 
پول خود را به خودروســازها داده اند نه به ما. 
در حقیقت به حساب خودروسازها است یا به 
سازمان حمایت. مطمئن هستم که شرکت ها 
متعهد هســتند که کارهایی که تعهد کردند 
را انجــام دهند که قطعاً به تعهدشــان عمل 

خواهند کرد.
حرکت به سمت تولید صادارت محور

علــی آبادی در ادامه با بیــان اینکه نمی توان 
با واردات، تورم را مهار کرد و باید به ســمت 
تولید صادرات محور برویم، در پاسخ به سؤالی 
درباره عرضه کم فولاد و پتروشیمب در بورس، 
گفت: در روال طبیعی اقتصاد، این موضوع نیاز 
بــه کنترل  ندارد. اگر تولیــد کننده منفعتش 
تأمین نشــود تولید نمی کند. اگر تولید نکند 
تورم ایجاد می شــود و اگر تورم ایجاد شــود 
اقتصاد بــه هم می ریزد. پس باید تلاش کنیم 

منافع معقــول و منطقی بــرای تولید کننده 
به وجود بیاوریم تا او تشــویق به تولید شود. 
بنابرایــن اینکه فکر کنیم که با فشــار آوردن 
به تولیــد کننده می توانیم تورم را مهار کنیم، 
تصور درستی نیســت. باید تلاش بکنیم برای 
این که تولید کننده شرایط بهتری برای تولید 

پیدا کند و تولید را افزایش دهد.
وزیــر صمت درباره اتفاقات حــوزه معدن نیز 
گفت: در دومین مزایده بزرگ معدنی، ۶000 
محدوده به مزایده گذاشته و فقط ۷00 معدن 
واگذار شــد. با توجه به این که دومین مزایده 
بود، در حال حاضر عملًا شــرایط برای ترک 
تشریفات و واگذاری از طریق مذاکره با کسانی 
که متقاضی هســتند، آماده است. بنابراین از 
تعاونی ها که دسترســی به سرمایه های خرد 
مــردم دارند دعوت می کنم کــه در واگذاری 
معادن شرکت کنند که مردم هم اعتماد لازم 
را برای این که ســرمایه شــان حفظ می شود 

داشته باشند.
وی در مــورد تدوین برنامــه جامع معدن نیز 
گفت: این کار آغاز شــده و بخش اکتشــاف و 
بهره برداری رو به اتمام است و به زودی اعلام 
خواهد شد. بخش فرآوری در حال انجام است 
که شــاید دو تا ســه ماهی طول بکشد.   در 
بخشــنامه جامع قبلًا دستورالعمل های بسیار 
متنوع داشــتیم. اما یک بخشــنامه جامع در 
حال صدور است تا این دستورالعمل ها تجمیع 

و کار برای معدن کاران ساده شود.

وزیر صمت:

خودروسازها ملزم به اجرای تعهدات خود برای تحویل خودروها هستند

بانکخودرو

بورس

وزیر امور اقتصادی و دارایی عنوان کرد:

ضرب الاجل بانک مرکزی به بانک های خصوصی برای اصلاح ساختار

رشد 46 هزار و 517 واحدی شاخص بورس

مدیرکل دفتر نظارت بر کالاهای اساسی وزارت جهاد کشاورزی:
سهمیه بندی شکر کذب است

 کمبودی در تولید و توزیع نداریم
ایسنا- مســعود امراللهی، مدیرکل دفتر بازرسی و نظارت بر کالاهای اساسی 
وزارت جهاد کشــاورزی گفت: هیــچ کمبودی در تولید و توزیع شــکر وجود 
ندارد و ســهمیه بندی این کالا نیز کذب اســت. مسعود امراللهی ضمن تکذیب 
سهمیه بندی شکر گفت: هیچ گونه ســهمیه بندی شکر در حوزه مصرف کننده، 
صنف و صنعت انجام نمی شــود؛ زیرا شکر به اندازه کافی تولید و توزیع شده و 

هیچ کمبودی در تأمین این کالا نداریم.
وی ادامه داد: ۵0 هزار تن شکر از طریق بخش خصوصی به استان ها تخصیص 
دادیم که در حال توزیع اســت. همچنین حدود ۶۲ هزار تن هم توسط شرکت 
بازرگانی دولتی سهمیه به استان ها داده شده که از این میزان هنوز ۳0 هزارتن 
توســط مباشرین معرفی شده از جهاد اســتان ها، جذب نشده است. این یعنی 

التهابی در بازار وجود ندارد.
مدیرکل دفتر بازرســی و نظارت بر کالاهای اساسی وزارت جهاد کشاورزی، در 
پایان گفت: قیمت شکر بسته بندی هر کیلوگرم ۳۴ هزار تومان، شکر فله درب 

کارخانه ۲۵ هزار و ۵00 تومان و فله مصرف کننده نیز ۲8 هزار تومان است.
گفتنی است؛ طی روزهای گذشته خبری مبنی بر سهمیه بندی شکر در برخی 

رسانه ها منتشر شده بود.

بانک مرکزی اعلام کرد:
تاکنون بیش از ۵۴۱ هزار نفر ارز اربعین دریافت کرده اند

باشــگاه خبرنگاران- بانک مرکزی اعلام کرد که تاکنون ۵۴۱ هزار و ۳۵0 
نفر از زائران اربعین حســینی ارز مورد نیاز خود را از طریق ۶ بانک عامل تهیه 
کرده اند. همچنین فروش مجازی ارز اربعین از طریق پیام رســان »بله« و شبکه 

اجتماعی »روبیکا« هم توسط بانک های ملی و سپه انجام می شود.
بر اســاس آمار های دریافتی ۱۵00 شــعبه ۶ بانک عامل تجارت، ملی، ســپه، 

صادرات، پارسیان و پست بانک در عرضه ارز اربعین فعال هستند.
گفتنی اســت امسال توزیع ارز )اسکناس( به زائرین حداکثر به مبلغ ۲00 هزار 

دینار عراق از روز ۱۴0۲/۵/۲8 آغاز و تا تاریخ ۱۴0۲/۶/۱۴ ادامه دارد.

پرداخت ۷۰ هزار میلیارد تومان به گندم کاران 
 تسویه مطالبات در شهریور

تسنیم- داود منظــور، رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور در نشست مجمع 
نمایندگان اســتان گلســتان با اعلام اینکه با خرید تضمینــی ۱0 میلیون تن 
گندم از کشــاورزان، مطالبات گندم کاران شــهریورماه تســویه می شود، افزود: 
 دغدغه اصلی ما در دولت پرداخت مطالبات کامل کشــاورزان اســت که حدود 

۷0 هزار میلیارد تومان مطالبات گندم کاران پرداخت شده است.
وی گفت: تمام تلاش دولت این اســت که مطالبات کشــاورزان به طور کامل 
پرداخت شــود تا کشاورزانمان با اطمینان، ســال زراعی آینده بتوانند عملیات 

کاشت خود را شروع کنند.
منظور افزود: کشــور نیازمنــد اتخاذ تصمیمات لازم دقیــق، و قوی برای رفع 
نگرانی ها و دغدغه های مردم صبور و سخت کوش است تا رضایت همه مردم که 

ولی نعمت ما هستند تأمین شود.
وزارت جهاد کشاورزی رقم نهایی خرید تضمینی گندم در سال زراعی جاری را 
۱0/۵ میلیون تن اعلام کرد که در مقایســه با سال ۱۴00 بیش از ۱۳۳ درصد 

افزایش یافته است.

رئیس سازمان چای کشور:
واردات چای تنظیم بازار منوط به خرید داخلی شد

ایرنا- حبیب جهانساز، رئیس سازمان چای کشور اعلام کرد: واردات چای برای 
تنظیم بازار با دستور وزیر جهاد کشاورزی، منوط به خرید بخشی از چای تولید 
داخل شــد. حبیب جهانساز افزود: مقرر شــده، با دستور وزیر جهاد کشاورزی 
واردکنندگان برای واردات چای مورد نیاز تنظیم بازار باید بخشی از چای تولید 
داخــل را خریداری کنند تا نگاه تأمین بازار بیشــتر به ســمت تأمین از منابع 
داخلی باشد. رئیس سازمان چای کشور اظهار داشت: اجرایی شدن این دستور 
به رونق صنعت چای و گردش مالی سریع تر کارخانجات فرآوری کمک می کند، 

ضمن آن که چای داخلی بیشتری در سبد خانوارها قرار می گیرد.
جهانســاز تصریح کرد: نیاز سالیانه کشــور به چای خشک با احتساب ذخایر و 
رسوبات انباری حداکثر ۱00 هزار تن است و نزدیک به ۳0 درصد آن از طریق 

تولید داخل و بقیه با واردات تأمین می شود.
وی گفت: تمایل تجار ایرانی به واردات چای خارجی اســت، در حالی که مردم 
و تولیدکننــدگان تمایل به بازار و مصرف چای داخلی دارند و از این رو رویکرد 

تجار باید تغییر کند.
رئیس ســازمان چای کشــور ادامه داد: اگر اولویت تجار در مورد چای یا سایر 

محصولات، تولید داخلی باشد، با مشکلات کمتری روبه رو خواهیم شد.

آگهی فقدان سند مالکیت موضوع ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت 
بخش ۱۲ فارس داراب 

خانم بنفشــه فتوحی با تسلیم دو برگ استشــهادیه که در دفتر اسناد 
رســمی شــماره ۳۹1 داراب تنظیم گردیده مدعی اســت که تعداد یک 
فقره ســند مالکیت کاداســتری مربوط به پلاک 1822/1 واقع در قطعه 
1 بخش 12 فــارس داراب که ذیل ثبت ۳2۷85 صفحــه 45۳ دفتر 1۹8 
امــلاک به شــماره چاپی 225۳55 ج - ۹۳ بنام ایشــان ثبت و ســند 
مالکیت صادر شــده به علت جابجایی مفقود گردیــده و نامبرده تقاضای 
صدور ســند مالکیت المثنی نموده اســت مراتب طبق ماده 120 اصلاحی 

 آئین نامه قانون ثبت آگهی میشــود و هر کس نسبت به ملک موردآگهی 
معامله ای کرده و یا مدعی وجود ســند مالکیت نزد خود میباشد تا ده روز 
پس از انتشار آگهی به ثبت محل مراجعه و اعتراض خود را ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت یا خلاصه معامله تسلیم نماید و اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی 
نرسیده و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نشود اداره ثبت المثنی سند 

مالکیت را طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد نمود. 
تاریخ انتشار: 1402/06/05

گیرنده ستاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره(در استان فارس جهت اطلاع 
                           

 ۱۰8/م الف-عبدالمهدی باغبان
 رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک داراب

آگهی فقدان سند مالکیت بخش سه شیراز 
خانم نصرت جوکار با تسلیم دو برگ استشــهادیه که در دفترخانه اسناد 
رسمی 225 شــیراز تنظیم شده است مدعی است که تعداد یک جلد سند 
مالکیت مربوط به شش دانگ پلاک 802/61 واقع در بخش سه شیراز که ذیل 
شماره 140220۳110۳600۳8۳4 دفتر املاک الکترونیک به نام نصرت جوکار 
ثبت و سند مالکیت به شماره چاپی 88۷۷86 سری الف سال 1401 صادر و 
به موجب صورتجلسه پلیس 110 استان به سرقت رفته است و نامبرده پس 
از طــی مراحل قانونی در محاکم انتظامــی و قضائی تقاضای صدور المثنی 
ســند مالکیت نموده مراتب طبق اصلاحیه تبصره یک ماده 120 قانون ثبت 

آگهی میشــود که هر کس نسبت به تملک مورد آگهی معامله ای کرده و یا 
مدعی وجود سند مالکیت نزد خود می باشد تا ده روز پس از انتشار آگهی 
به ثبت محــل مراجعه و اعتراض خود را ضمن ارائه اصل ســند مالکیت با 
خلاصه معامله تسلیم نماید و اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید و یا در 
صورت اعتراض اصل سند ارائه نشود اداره ثبت المثنی سند مالکیت را طبق 

مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد کرد . 
تاریخ انتشار: 1402/06/05

۲۰۲۱/م الف- شاپور زارع شیبانی 
مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شیراز ناحیه ۴

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین و 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260۳1102400018۷ - 1402/0۳/01 صادره از سوی 
هیات قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد 
سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید تصرفات 
مالکانــه بلامعارض متقاضــی پرونده بنام آقای مهر علــی نیکو منظر 
فرزند پرویز در ششــدانگ یکبابخانه به مســاحت 11۷ متر مربع تحت 
پلاک 106/۷6 متخذه از پلاک 106 واقــع در قطعه یک بخش 14 فارس 
شهرستان خرم بید صفاشهر ناحیه یک محله شهید غلامحسین کوشکی 
از ملکی مع الواسطه حضرتقلی قربانی و خانمیرزا کریمی محرز گردیده 
است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز طبق 
اوقات تعیین شده ذیل اگهی میشــود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ 
انتشــار اولین آگهی مذکور به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تســلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نماید. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت 
صادر خواهد شــد. در هر حال صدور سند مالکیت مانع مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/06/05 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/06/20 

5۴۱۴6/م الف
عبدالحمید علی پور دارابی

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید
از طرف سید محمد حسینی خرمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
وتکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 

برابر رای شــماره 140260۳110240004۹0-1402/05/10 صادره از سوی 
هیات قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد 
سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید تصرفات 
مالکانه بلا معارض متقاضی پرونده بنام آقای علی محمد شیروانی شیری 
فرزند ایاز در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 20۹88 متر 
مربع تحت پــلاک 48۳۹ / 14۹ متخذه از پلاک 14۹/2۳1 واقع در قطعه 
دو بخش 5 فارس شهرســتان خرم بید بخش مشــهد مرغاب، قادرآباد 
مزرعه احمد بیگی غربی از ملکی وراث ســعداله عباسی محرز گردیده 
است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز طبق 
اوقات تعیین شــده ذیل آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ 
انتشــار اولین آگهی مذکور به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تســلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نماید بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت 
صادر خواهد شــد. در هر حال صدور سند مالکیت مانع مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/06/05 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/06/20 

5۴۱۴۳/م الف
عبدالحمید علی پور دارابی

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید
از طرف سید محمد حسینی خرمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
وتکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 

برابر رای شــماره 140260۳1102400048۹-1402/05/10 صادره از سوی 
هیات قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد 
سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید تصرفات 
مالکانه بلا معارض متقاضی پرونده بنام آقای علی محمد شیروانی شیری 
فرزند ایاز در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 8۳44.۳1 
متر مربع تحت پــلاک 48۳8 / 14۹ متخذه از پــلاک 14۹/2۳0 واقع 
 در قطعه دو بخش 5 فارس شهرســتان خرم بید بخش مشهد مرغاب، 
قادر آباد مزرعه زیتک از ملکی وراث ســعداله عباســی محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز طبق 
اوقات تعیین شده ذیل اگهی میشــود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ 
انتشــار اولین آگهی مذکور به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تســلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نماید بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت 
صادر خواهد شــد . در هر حال صدور سند مالکیت مانع مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/06/05 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/06/20 

5۴۱۴۲/م الف
عبدالحمید علی پور دارابی

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید
از طرف سید محمد حسینی خرمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
وتکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 

برابر رای شماره 140260۳11024000488 - 1402/05/10 صادره از سوی 
هیات قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد 
سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی پرونده بنام آقای علی محمد شیروانی شیری 
فرزند ایاز در ششــدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 14200.10 
متر مربع تحت پــلاک 48۳۷ / 14۹ متخذه از پــلاک 14۹/2۳5 واقع 
در قطعه دو بخش 5 فارس شهرســتان خرم بید بخش مشهد مرغاب، 
قادرآباد مزرعه چغای زرد از ملکی وراث ســعداله عباسی محرز گردیده 
است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز طبق 
اوقات تعیین شــده ذیل آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشــار اولین آگهی مذکور به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تســلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیماعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نماید. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت 
صادر خواهد شــد. در هر حال صدور سند مالکیت مانع مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/06/05 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/06/20 

5۴۱۴۴/م الف
عبدالحمید علی پور دارابی

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید
از طرف سید محمد حسینی خرمی

آزادسازی قیمت خودرو تکذیب شد
تســنیم- در طول هفته های اخیر اخبــار مختلفی مبنی بر آزادســازی قیمت خودرو 
مطرح شــده اســت که همین امر باعث نگرانی خریداران خودرو از سامانه یکپارچه شده 
اســت. به همین منظور توکلی، مدیر روابط عمومی شورای رقابت ضمن تصریح این نکته 
که براســاس قانون و مطابق دســتورالعمل ۵۴۳ شــورای رقابت این شورا متولی تعیین 
دســتورالعمل قیمت خودرو است، افزود: این موضوع هنوز تغییری نکرده است و با توجه 
به قانون شــورای رقابت این وظیفه را انجام می دهد. وی با اعلام اینکه ادعای آزادسازی 
قیمت خودرو این روزها توســط افرادی بیان می شــود که در دوره های قبل نتایج منفی 
ادعای خود را دیده اند، افزود: ما در طول دو سال گذشته شاهد بودیم که شورای رقابت از 
پروسه قیمت گذاری خودرو حذف شد، اگر این راهکار معقول و منطقی بود چرا در بهمن 

ماه سال گذشته باز به اجبار شورای رقابت به این حوزه ورود پیدا کرد؟
حتــی  مقطــع  آن  در  کــرد:  تصریــح  رقابــت  شــورای  عمومــی  روابــط  مدیــر 
خودروســازان بــا برگزاری جلســاتی در شــورای رقابت خواســتار ورود این شــورا به 
 قیمت گــذاری بودنــد که این موضوع نشــان می دهد ســازوکار قیمت گــذاری خودرو 
درســت بوده است. توکلی با ابراز اینکه از بهمن ماه ســال گذشته بازار خودرو به ثبات 
قیمتی دست پیدا کرده است، گفت: در شرایط فعلی برخی می خواهند با اظهارنظرهایی 
نادرســت در بازار التهاب به وجود بیاورند. بایــد این نکته را درنظر گرفت که بازار خودرو 
بازار خاصی اســت که به دلیل شــرایط تحریمی و فشارهای اقتصادی قابل قیاس با سایر 
کشورها نیست و نمی توان برای آن نسخه واحد در نظر گرفت. امروز تولید به اندازه کافی 
انجام می شــود و سازمان حمایت نیز سود عادلانه ای را برای خودروسازان در نظر گرفته 

است، آنها نیز بر همین اساس نسبت به فروش محصولات خود اقدام می کنند.



از ابتدای ســال جاری تا پایان مردادماه ۱۱ سریال جدید 
در شــبکه های تلویزیونی پخش شده است. بر اساس آمار 
بدســت آمده از تلوبیون تا پایان مرداد، »عشــق کوفی« 
پربازدیدترین ســریال تابســتان اســت و پشــت سر آن 

»بازپرس«، »سوران« و »نیکان« دیده می شود.
»نــون خ ۴« و »آتش و باد« هم رتبه های اول و دوم فصل 

بهار را در اختیار دارند.
  »عشق کوفی« میانگین هر قسمت ۱۲۳ هزار

سریال »عشق کوفی« محصول جدید سازمان اوج است که 
سال پیش به کارگردانی حسن آخوندپور کلید خورد. این 
سریال تاریخی- عاشــورایی پنج شنبه و جمعه ها از شبکه 
سه پخش می شود. برای »عشق کوفی« پس از ۹ قسمت، 
میانگین ۱۲۳ هزار بازدید برای هر قســمت ثبت شــده. 
مجموع بازدید آن هم تا پایان مرداد به بیش از یک میلیون 
مشاهده رســید. همچنین »عشق کوفی« در فهرست ۱۰ 

پربازدید یک ماه اخیر تلوبیون قرار گرفته است.
  »بازپرس« میانگین هر قسمت ۱۰۸ هزار

تا پایان مرداد ۲۳ قسمت از سریال »بازپرس« به کارگردانی 
احمد معظمی  روی آنتن شبکه یک رفت و هر قسمت آن 
به طور میانگین ۱۰۸ هزار بار دیده شد. این سریال شبانه 
به بررسی پرونده های مفاسد اقتصادی می پردازد و مجموع 

بازدید آن در تلوبیون ۲ و نیم میلیون است.
  »سوران« میانگین هر قسمت ۸۱ هزار

شــبکه یک پس از پایان »گیلدخت« پخش »ســوران« که 
روایتی از مقاومت ســوران، جوان آزاده  کُرد در التهابات دهه 
۵۰ منطقه کردستان است را به شکل هفتگی روانه آنتن کرد. 

این ســریال ۱۸ قسمتی به کارگردانی سروش محمدزاده به 
میانگین هر قسمت، ۸۱ هزار مشاهده دست یافت. آمار کل 

بازدید آن هم حدود یک و نیم میلیون بازدید است.
  »نیکان« میانگین هر قسمت ۸۷ هزار

پرونده »نیکان« تیرماه بســته شد. این سریال ۳۰ قسمتی 
با موضوعی اجتماعی را علی ســراهنگ کارگردانی کرد و 
شــبکه ســه آن را در کنداکتور قرار داد. ۸۷ هزار بازدید 
میانگین هر قســمت از ســریال »نیکان« است و مجموع 

بازدید آن هم به بیش از ۲ میلیون مشاهده رسید.
  »چشم بندی۲« میانگین هر قسمت ۴۴ هزار

شبکه سه تابستان امسال سریال کمدی »چشم بندی ۲« را 
هم در بسته غیراصلی روانه آنتن کرد. سریال ۳۰ قسمتی 
شــاهد احمدلو در نهایت به میانگین هر قسمت ۴۴ هزار 
مشاهده دســت یافت و مجموع بازدید آن به بیش از یک 

میلیون رسید.
  »تب و تاب« میانگین هر قسمت ۴۱ هزار

»تب و تاب« از معدود سریال های جدید شبکه دو در سال 
جاری اســت که پخش آن در تابستان به پایان رسید. این 
سریال را داریوش مختاری در ۳۲ قسمت کارگردانی کرد 
که داســتانی مذهبی-اجتماعی داشت. میانگین بازدید هر 
قسمت از »تب و تاب« در تلوبیون ۴۱ هزار و آمار کلی آن 

بیش از یک میلیون مشاهده است.
  »همه گیری« میانگین هر قسمت ۱۸ هزار

شــبکه ســه پس از پایان »نیکان« ســریال ۱۹ قســمتی 
»همه گیری« به کارگردانی محمدصادق بکتاشیان را به عنوان 
دیگر سریال تابستانی خود در کنداکتور قرار داد. این سریال 

روایتی اســت از روزهای ابتدایی کرونا و بحرانی که 
جامعه با آن دســت و پنجه نــرم می کرد. میانگین 
تماشــای هر قسمت »همه گیری« ۱۸ هزار است و 

مجموع بازدید آن در تلوبیون ۳۵۱ هزار.
  »نون خ ۴« میانگین هر قسمت ۵۷۰ هزار

پخش فصــل چهارم »نون خ« نوروز امســال در 
شبکه یک شــروع شد. سریال ۲۱ قسمتی سعید 
آقاخانــی در رمضان هم ادامه یافــت و موفق به 
ثبت میانگین هر قســمت ۵۷۰ هزار بازدید شد. 
این ســریال همچنین با کسب حدود ۱۲ میلیون 
بازدید، رکورد میزان مشاهده سریال های ۱۴۰۲ 

را در اختیار دارد.
  »آتش و باد« میانگین هر قسمت ۱۳۰ هزار

مجبتــی راعی در ســریال »آتش و باد« ســراغ 
مقاومت اقوام ایرانی در برابر اســتعمار انگلیسی ها 
پــس از دوران مشــروطه رفت. این ســریال ۵۷ 
قسمت داشت و نوروز، رمضان و بعد از آن هر شب 
روی آنتن شبکه یک بود. »آتش و باد« به میانگین 
هر قسمت ۱۳۰ هزار تماشا دست یافت و مجموع 

بازدید آن به هفت و نیم میلیون رسید.
  »ماه چراغ« میانگین هر قسمت ۷ هزار

»ماه چراغ« نام ســریال شــبکه پنج اســت که 
در قالــب اســتودیویی تولیــد شــده و تاکنون 
ســه فصــل از آن روی آنتن رفته. ســری ســوم 

 محتوایی کمدی داشــت و نوروز و رمضــان در کنداکتور 
قرار گرفــت. »ماه چراغ« را آرش داودی در ۲۴ قســمت 

 کارگردانی کرد و برای هر قســمت از آن به طور میانگین
 ۷ هــزار بازدیــد به ثبت رســید. مجمــوع بازدید آن در 

اپلیکشین تلوبیون هم ۱۷۷ هزار است.

در ماه های اخیــر آثاری در ســینما و تلویزیون با حضور 
بعضی چهره های تازه درگذشــته در مقام بازیگر، منتشــر 
شده است و نمایش آن ها، یاد و خاطره هنرپیشه های فقید 

سینمای ایران را زنده می کند.
زنده یاد حســام محمودی هنرپیشــه جوان و بی حاشــیه 

 ۳۷ در  مــاه  اردیبهشــت  کــه  تلویزیــون  و  ســینما 
ســالگی درگذشــت، از جملــه بازیگرانــی اســت کــه 
 ایــن روزهــا ســریالی را روی آنتــن دارد. او در یکی از 
نقش هــای مکمــل مجموعــه تاریخی »رحیــل« بازی 
کــرده بــود و در میانه تصویربــرداری این اثــر، پیش از 
پایــان بــازی اش از دنیا رفت. بنابراین هنرپیشــه دیگری 
جایگزین او شــد. از ایــن بازیگر فقیــد، در ماه های اخیر 
مجموعــه تاریخی »ســوران« نیز پخش شــد کــه او در 
 آن، ایفاگر نقش »رســتگار« یکی از شــخصیت های اصلی 

سریال بود.
زنده یاد علی انصاریان از جمله هنرپیشه های سینماست که 
در سال های شــیوع کرونا، نیمه بهمن ماه ۹۹ بر اثر ابتلا 
به این ویروس مرگبار درگذشت. از آن زمان تا به حال دو 
فیلم »بانک زده هــا« و »قطع فوری« با بازی این بازیگر به 
نمایش درآمده که دومی، این روزها روی پرده سینماهای 

هنروتجربه است. 

در ایــن فیلم به کارگردانی مریــم بحرالعلومی که ۱۴ ماه 
پس از درگذشــت انصاریان به نمایش درآمده اســت، این 

هنرپیشه یکی از نقش های اصلی را ایفا می کند.
زنده یــاد کریم اکبری مبارکه آبان مــاه ۹۹ و هنگامی که 
در سریال »جشن ســربرون« به کارگردانی مجتبی راعی 
جلوی دوربین می رفت، به ویروس کرونا مبتلا شد و جان 
باخت. این مجموعه تلویزیونی بعدها به »آتش و باد« تغییر 
نام داد و در نوروز و رمضان ۱۴۰۲، روی آنتن شــبکه سه 
سیما رفت. در سریال نیز شخصیت آقا سیدمحمد با بازی 
اکبری مبارکه با مرگی ناگهانی از دنیا رفت و این اثر بدون 
جایگزینی بازیگری دیگر به جای این هنرپیشــه فقید، به 

تولید رسید.
اواخر ســال ۱۴۰۱، شــبکه ســه ســیما میزبان سریال 
»کتونی زرنگی« ســاخته علی ملاقلی پور بود که به خاطر 
اختلاف نظر با کارگردان، برای ســه سال توقیف شده بود. 
زنده یاد علی ســلیمانی در این سریال کمدی ایفاگر یکی 

از نقش هــای مکمل بود، اما پیــش از آن که توقیف پایان 
یابد و ســریال را روی آنتن تلویزیون ببیند، در تابســتان 
۱۴۰۰ بر اثر کرونا از دنیا رفت. پخش »کتونی زرنگی« یاد 
و خاطره زنده یاد سلیمانی بازیگر بااخلاق و خوشنام سینما 

و تلویزیون را زنده کرد.
در این فهرســت یک نام دیگر را هم می تــوان ذکر کرد. 
کیومرث پوراحمد که اگرچه حرفــه اصلی اش کارگردانی 
بود، اما چند تجربه محدود و کوتاه بازیگری جلوی دوربین 
را از سر گذراند و پیش از نمایش عمومی آخرین تجربه از 

این دست، درگذشت. 
او در »نگهبان شــب« ساخته ســیدرضا میرکریمی یک 
نقش بســیار کوتــاه را ایفا کرد، اما حــدود دو ماه قبل از 
اکــران عمومی این فیلم، از دنیا رفت. او البته در آن زمان 
یک فیلم اکران نشــده را نیز در مقام نویسنده و کارگردان 
داشت که یک ماه بعد از نمایش فیلم میرکریمی، به اکران 

عمومی درآمد.
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 تلویزیون

 تلویزیون

تصویربرداری سریال ماه رمضانی »مهیار عیار«
 در احمدآباد مستوفی 

گروه سازنده سریال »مهیار عیار«، پس از چهار ماه از زمان کلید در حوالی احمد 
آباد مستوفی به کار خود ادامه می دهند.

»مهیار عیار« به کارگردانی ســید جمال ســید حاتمــی و تهیه کنندگی بهروز 
مفید از محصولات جدید ســیما فیلم است؛ که برای پخش در ماه رمضان سال 
آینده آماده می شــود، این سریال ماجرای راهزنی است که بر اساس یک اتفاق، 
مســیر زندگی اش تغییر می کند و هر بار درگیر داستانی می شود. فیلم نامه این 
مجموعــه تلویزیونی را محمدرضا محمدی نیکو به نگارش درآورده اســت. قصه  
ســریال »مهیار عیار« در دوران صفویه اتفاق می افتاد. ســریال تاریخی »مهیار 
عیار« از تولیدات پر بازیگر و پر لوکیشــن ســال های اخیر تلویزیون است.گروه 
ســازنده ســریال »مهیار عیار«، پس از چهار ماه از زمان کلید در حوالی احمد 
آباد مســتوفی به کار خود ادامه می دهند. تاکنون در این سریال بازیگرانی، چون 
کامران تفتی، بهنام تشکر، متین ستوده، سیامک صفری، رویا میر علمی، محمود 
جعفری، آشا محرابی، رســول نقوی، مهرداد ضیایی، رامین ناصرنصیر، سیروس 

همتی، صفا آقاجانی جلوی دوربین رفته اند.

آغاز روایت موسیقیایی آریا عظیمی نژاد در تلویزیون
 بعد از »عصر جدید«

»مجلس واقعه«، ویژه برنامه ماه صفر شبکه نسیم به تهیه کنندگی سیدمصطفی 
احمدی و با مشــارکت اداره کل اوقاف و امور خیریه اســتان تهران است که از 

تاریخ )۹ شهریور( هر شب ساعت ۲۳ از شبکه نسیم روی آنتن می رود.
»مجلس واقعه« یک برنامه گفت وگویی نمایشــی اســت و در هر قســمت یک 

مجلس تعزیه تلویزیونی در برنامه برپا می شود.
 برنامه »مجلس واقعه« از مدت ها پیش در حال تولید بود و آریا عظیمی نژاد اجرا 
و روایت گری این برنامه را بر عهده دارد. هر قسمت هم یک موسیقی عاشورایی 

ویژه دارد و برای هر قسمت قطعه ای ویژه تولید می شود.
همچنین عنوان شــده است ایده اولیه این برنامه از خود آریا عظیمی نژاد بوده و 
این روایت یک آهنگســاز از مجالس تعزیه است و به همین دلیل به عنوان راوی 

و مجری برنامه حضور دارد. 
محــور برنامه، نمایش تعزیه اســت و در آن گفت وگوهایی هم صورت می گیرد. 
گروه های تعزیه از سراســر کشور به برنامه دعوت شده اند و در هر قسمت با یک 

گروه تعزیه ای اجرا خواهد شد.

باکسب6جایزه؛
»RRR« برنده بزرگ جوایز فیلم ملی هند شد

»RRR« ساخته اس اس راجامولی با کسب ۶ جایزه برنده بزرگ جوایز ملی فیلم 
هند شــد، در حالی که فیلم »راکتری« اولین تجربه کارگردانی آر.ماداوان جایزه 

بهترین فیلم را کسب کرد. 
نیکیــل ماهاجان هم برای فیلم »گوداوری« جایزه بهترین کارگردانی را دریافت 
کرد. »RRR« که برنده اســکار و گلدن گلوب شــده موفق شــد تا جوایز فیلم 
محبوب مردم، بهترین خواننده مرد، موســیقی فیلــم، جلوه های ویژه، طراحی 

حرکت و کارگردانی اکشن را از آن خود کند.
آلو آرجون برای »پوشــپا: خیزش- قســمت اول« جایــزه بهترین بازیگر مرد را 

دریافت کرد. این فیلم همچنین جایزه بهترین آهنگ را برد.

نایب قهرمانی نونهال شیرازی در مسابقات شمشیربازی 
کشور

به گزارش پایــگاه خبری اداره کل 
ورزش و جوانان فارس، مســابقات 
در دو بخش  نونهالان  شمشیربازی 
پسران و دختران در سه اسلحه در 

تهران برگزار شد.
پس از پایــان مجموع ۹۹ بازی در 
رشته اســلحه فلوره و از میان ۲۷ 
شرکت کننده از ۱۲ استان مختلف، 

گیــلا جباری از همدان، به عنوان قهرمانی رســید. درنا خانــی از فارس هم بر 
سکوی نایب قهرمانی ایستاد و نازنین فتاحی از یزد و آوین تقی خانی از البرز نیز 

مشترکاً سوم شدند.

نماینده فارس بر سکوی سوم رقابت های ژیمناستیک هنری 
المپیاد استعدادهای برتر

به گــزارش پایگاه خبــری اداره 
فــارس؛  جوانــان  و  ورزش  کل 
چهارمین دوره مســابقات المپیاد 
ژیمناستیک  برتر  اســتعدادهای 
از ۳۱  کشــور،  دختــران  هنری 
مــرداد لغایــت ۲ شــهریور ماه 
ژیمناست  با حضور ۱۱۰   ،۱۴۰۲
از ۲۳ اســتان کشــور، در تبریز 

برگزار گردید. در روز دوم این رقابت ها در رده ســنی ۱۶ ســال، فاطمه دانشور 
نماینده اســتان فارس از شهرســتان آباده موفق شد در حرکات زمینی به مدال 
ارزشــمند برنز دســت یابد. ســعیدرضا کیخا، رئیس هیئت ژیمناستیک استان 
فارس، ضمن تبریک به این قهرمان ارزنده و خانواده اش، سمیه خانی نژاد، مربی؛ 
هیئت ژیمناستیک شهرستان آباده و فاطمه صمدی، مدرس هیئت ژیمناستیک 
اســتان فارس که برای کمک به پیشــرفت ژیمناست های آباده هر از چند وقت 
به این شهرســتان سفر می کند، از زحمات همه تقدیر و تشکر نمود. شایان ذکر 
است داوران استان فارس، لیلا فیلی و فاطمه صمدی در این رقابت ها به ترتیب 

در وسایل پرش خرک و موازنه به قضاوت پرداختند.

آغاز رقابت های وزنه برداری دختران 
در چهارمین المپیاد استعدادهای برتر کشور

به گزارش پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان فارس، رقابت های وزنه برداری 
دختران چهارمین دوره المپیاد اســتعدادهای برتر کشور به میزبانی شهرستان 

مرودشت شامگاه گذشته ۳ شهریور ماه آغاز شد.
رقابت های وزنه برداری دختران ۲ لغایت ۵ شــهریور و مســابقات این رشته در 

بخش پسران ۷ الی ۱۱ شهریور در شهرستان مرودشت برگزار می شود.

»گل محمدی« اجازه جدایی به یک پرسپولیسی نداد

به گزارش فارس، سینا اسدبیگی، هافبک تیم پرسپولیس که این فصل برخلاف 
فصل گذشته فرصت زیادی برای بازی در این تیم به دست نیاورده با ۲ پیشنهاد 
از تیم های لیگ برتری روبه رو شــده اســت. تیم های فولاد خوزستان و سپاهان 
اصفهان تیم هایی هســتند که تمایل دارند تا اســدبیگی را به خدمت بگیرند اما 
به نظر می رســد این انتقال صورت نخواهد گرفت. یحیی گل محمدی، سرمربی 
پرسپولیس با این انتقال مخالف است و به اسدبیگی اعلام کرده اجازه جدایی او 
را نخواهد داد چرا که پرســپولیس بازی های سخت و زیادی در این فصل دارد و 

گل محمدی نمی خواهد دستش در این شرایط خالی باشد.

»عشق کوفی« و »نون خ« فاتحان دو فصل آنتن

بــه گزارش ایرنــا،  لیگ برتر فوتبــال در حالی آخر هفته 
گذشــته از ایستگاه سوم هم عبور کرد که مشکلات داوری 
و سوت های جنجالی خیلی زود بار دیگر تبدیل به حواشی 
بزرگ فصل جدید شــده است. جنجال هایی که با توجه به 
نرســیدن کمک داور ویدئویی به فصــل جاری مانند دوره 
گذشــته یکی از حواشی پرســروصدای لیگ خواهد بود. با 
وجود ســایه انداختن دوباره مشکلات داوری اما لیگ هفته 

به هفته جذاب تر پیش می رود. 
   رنگ هفته زرد شد

تنها تیم ۹ امتیازی لیگ هســتند، ســه بازی و ســه برد 
متوالی، آنها را در صدر جدول فصل جدید نشــانده اســت. 
حکایت سپاهان و شاگردان ژوزه مواریس است که از همین 
شروع بازی های فصل جدید کمربندهایشان را محکم برای 
قهرمانی بســته اند. آنها تا امروز در ســه بــازی مهم پیروز 
شده اند تا نشــان دهند که تنها به بالا بردن جام در پایان 

هفته سی ام فکر می کنند.
سپاهان پس از دو برد مهم برابر تراکتور و ذوب آهن، هفته 
سوم هم اســتقلال دیگر مدعی قهرمانی را در نقش جهان 
شکســت داد تا مواریس و شــاگردانش بــا حداکثر امتیاز 
تیم شماره یک بیست وســومین دوره لیگ در پایان هفته 
ســوم باشــند. موقعیتی که با توجه به پتانسیل و ظرفیت 

زردپوشان اصفهانی، سخت از دست خواهند داد.
هفته ســوم، هفته استقلال   و پرســپولیس نبود. دو تیمی 
که تا پایان هفته دوم پابه پای ســپاهان بالا آمدند و امتیاز 
گرفتند اما در سومین بازی ترمز بردهایشان کشیده شد تا 
زردپوشان، سرخابی ها را جا بگذارند و با این دو تیم فاصله 
بیندازند. پرســپولیس با تساوی آن هم با گل آفساید برابر 
ذوب آهن متوقف شــد و ۲ امتیاز از دست داد. استقلال هم 
در اصفهان در حســاس ترین بازی هفته سوم برابر سپاهان 

که یک مسابقه شش امتیازی بود با یک گل مغلوب 

شد تا ســهم جواد نکونام و شاگردانش از بزرگ ترین بازی 
هفته هیچ باشد. البته ماراتن لیگ تازه شروع شده و فاصله 
۲ امتیازی پرســپولیس و ۳ امتیازی استقلال با سپاهان و 
صدر جدول اگر چه قابل جبران است اما به نظر می رسد با 
توجه رقابت نزدیک در جنگ قهرمانی همین تک امتیازها 

شاید در هفته آخر تعیین کننده باشد.
   مدل یونانی گل گهر در جمع مدعیان

مارینوس اوزونیدیس و گل گهر سورپرایزهای فصل جدید تا 
اینجای کار هســتند. حکایت این تیم سیرجانی برای فصل 
جدید با هفته هــای پایانی فصل قبل از زمین تا آســمان 
متفاوت اســت و تیمی که پس از رفتــن امیر قلعه نویی به 
تیم ملی با ســعید الهویی در سراشیبی قرار داشت دوباره 

با سرمربی یونانی دوباره به جمع مدعیان برگشته است.

آنها با دو برد و یک مســاوی و تفاضل گل بهتر نســبت به 
پرســپولیس روی رده دوم جــدول و در فاصله دو امتیازی 
سپاهان صدرنشین ایستاده اند. سیرجانی ها که با برد مقابل 
فولاد لیگ را شــروع کردند، پس از تساوی برابر پیکان، در 
هفته سوم دوباره به جاده برد برگشتند و با برد نساجی آن 
هم در قائمشــهر، دومین بردشــان را در ۳ بازی گذشته از 
لیگ ثبت کردند تا در جمع بالانشینان جدول قرار بگیرند.

هــر چند آنها هنــوز به زمین ســفت نخورده  انــد و عیار 
واقعی شان را باید در هفته های آینده و بازی مقابل تیم های 
سرسخت تر ســنجید و دید که آیا شــاگردان اوزونیدیس 
همچنان روی این ریل ادامه می دهند یا متوقف می شوند؟

   پایان قابل پیش بینی
هفته ســوم پایان حضور علیرضا منصوریان را روی نیمکت 

فولاد رقم زد، مربی ای که از همان میانه فصل پیش که به 
جــای جواد نکونام قهر کرده روی نیمکت فولاد نشســت، 
ســکوهای فولاد همواره مخالف درجه یک او بودند و هیچ 

وقت نتوانستند با این انتخاب مدیران تیم کنار بیایند.
تنش هواداران و منصوریان و شــروع ضعیف فولاد در فصل 
جدیــد با این مربی نامحبوب ســرانجام باعث جدایی قابل 
پیش بینی منصوریان شــد. به خصوص که فولاد با کســب 
ســه باخت متوالی در سه بازی گذشته از لیگ، بدون هیچ 

امتیازی در قعر جدول جا گرفته است.
جایگاه فعلی فولاد برای تیمی که سال گذشته تا یک چهارم 
نهایی لیگ قهرمانان پیش رفت و هر فصل برای ســهمیه 
می جنگید، یک ســقوط کامل اســت. آنها پس از شکست 
برابر گل گهر و صنعت نفت، این هفته برابر ملوان شکســت 
خوردند تا جایگاهشان در قعر جدول با ۹ گل خورده و تنها 

یک گل زده تثبیت شود.
  چشم شان به برد روشن شد

هفته ســوم هر چقدر برای هواداران اهوازی ادامه روزهای 
سیاهشــان بود اما به دو قعرنشــین دیگر لیگ روی خوش 
نشــان داد و آنها اولین بردشــان را در فصل جدید جشن 
گرفتند. ملوان پس از دو باخت متوالی، این هفته در انزلی 
توانســت فولاد را شکست دهد و با کسب اولین سه امتیاز 
فصل از قعر جدول کنده شــود. شــمس آذر قزوین مهمان 
تازه وارد لیگ برتر که فصل جدید را با ســه امتیاز منفی به 
دلیل اســتفاده از یک بازیکن غیرمجــاز آغاز کرده بود، در 
هفته سوم اولین بردش را در تاریخ لیگ برتر جشن گرفت.

شــاگردان ســعید دقیقی پس از تســاوی برابر استقلال 
خوزستان و باخت به هوادار، در هفته سوم مس رفسنجان 
را شکســت دادند تا با مثبت شدن امتیازاتشان در جدول، 
اولین حضورشــان در لیگ برتر با امیدواری بیشتری ادامه 

پیدا کند.

به گــزارش مهر، محرومیت چهار ســاله 
جودو ایــران روز ۲۰ شــهریور جاری به 
اتمام می رســد و جودوکاران می توانند یک 
بار دیگر روی تاتامی تورنمنت های معتبر 
دنیا به مصــاف رقبای خود بروند. 
هــر چند فدراســیون جودو 
به  تحریم  دوران  در طول 
بالا بردن ســطح امکانات 
و  پرداخت  زیر ســاختی 
رده های  روی  تمرکــز  با 
ســنی پایــه، مســابقات 
قهرمانی کشور را به شکل 
منظم با جوایز نقدی برگزار 
تاتامــی  کــرد، 
پهــن  لیگ هــا 

و آکادمی هــای جودو تأســیس شــد. ولی 
نمی تــوان دوری از میادیــن بین المللی را 

نادیده گرفت.
کشــورهای مختلف روی نوجوانان و جوانان 
خود ســرمایه گذاری کرده و بــا اعزام آنها 
به مســابقات معتبر برای آینده برنامه های 
خود را اجرایــی کرده اند. اما آینده ســازان 
جودو ایــران تنها در داخل کشــور تمرین 
کرده و مســابقه داده اند و برای جبران خلأ 
 موجود به زمان و مبــارزه در تورنمنت های 

مختلف دارند.
حسین قمی، ســرمربی تیم ملی جودو در 
این مورد گفت: بدون شــک رسیدن تاریخ 
۲۰ شهریور و پایان این دوران کذایی خیلی 
مهم اســت. برای همه خانواده جودو روزی 

مهم خواهد بود. شــور و اشتیاق به جامعه 
جودو برگشــته و همه این خانواده منتظرند 
تا مبــارزه جودوکاران خــود را در میادین 
بین المللــی ببینند. البته که کار ســختی 
پیش رو داریم ولی ما پتانسیل این را داریم 
که خیلــی زود به روزهای خوب گذشــته 

بازگردیم.
وی افزود: در این چهار سال فقط بازی های 
کشورهای اســلامی را به عنوان یک میدان 
رســمی تجربه کردیــم و در تورنمنت های 
روســیه نیــز حضور داشــتیم. ولــی برای 
پیشرفت و رسیدن به سطح بین المللی باید 
اعزام به مسابقات معتبر تداوم داشته باشد. 
همین رقابت های که حاضر بودیم، نشان داد 
که جودوکاران ما در صورت کســب تجربه 

بیشــتر و تنه به تنه شــدن با رقبای خوب 
خارجــی می توانند پله هــای ترقی را خیلی 

زود طی کنند.
به هر صورت چهار ســال دوری از میادین 
رسمی تأثیر زیادی روز نتایج آینده خواهد 
با کشورهای  گذاشــت. فدراســیون جودو 
همســایه تفاهم نامه همکاری امضا کرده و 
جودوکاران ما در مقاطعی با برگزاری اردوها 
و مسابقات دوســتانه تجاربی کسب کردند، 
ولــی نمی توان آن را بــا تورنمنت هایی که 
جودوکاران مطرح دنیا در آن حضور دارند، 
مقایســه کرد. جــودوکاران ما می بایســت 
بین المللــی  مشــترک  اردوی  چنــد  در 
 بــا رقبای خــود تمریــن کرده و کســب 

تجربه کنند.

ورزش

هفته سوم لیگ فوتبال به کام سرخابی ها نبود

هنرنمایی پس از مرگ

درآستانهبازیهایآسیایی؛

شمارش معکوس برای پایان محرومیت جودو

سینما



شهردار منطقه یازده:
 بوستان شهدای حج ظرف چند روز آینده

 به بهره برداری می رسد
 به گزارش ســبحان، علی فراشائیان، شــهردار منطقه یازده گفت: پروژه 
ســاخت بوستان شــهدای حج در زمینی به بزرگی 21 هزار متر مربع در 
راستای رودخانه خشــک حد فاصل پل شهدای پودنک تا ابتدای خیابان 

آزادگان پیشرفت 90 درصدی را به همراه داشته است.
 فراشائیان افزود: سنگ فرش، جدول کاری، جداره سازی، نصب پایه های 
روشــنایی، خاک ریزی، چمن کاری، گلکاری، درخــت کاری و... از جمله 

کارهای انجام شده در این پروژه است.
شهردار منطقه یازده با اشاره به اینکه برای ساخت پروژه بوستان شهدای 
حج هشــتاد و پنج میلیارد ریال اعتبار تخصیص داده شــده است، گفت: 
مساحت فضای سبز این بوستان بالغ بر هفت هزار متر مربع است که پس 
از تکمیل مراحل خاک برداری، خاک ریزی و لوله گذاری کار کاشــت انواع 
درخــت، درختچه، گل های فصلی و دائمی  و نصب گلدان های دائم آن به 

پایان رسیده است.
فراشائیان با بیان اینکه در طرح کلی بوستان شهدای حج موارد گوناگونی 
از جمله امکانات ورزشی مانند زمین های فوتبال، والیبال ساحلی، فوتبال 
ســاحلی، پیست اســکیت، زمین بازی کودکان، پارکینگ، اتاق مدیریت، 
پیاده راه و... در نظر گرفته شــده اســت، گفت: توجه به مسائل فرهنگی، 
اجتماعی و انســانی در رأس اهداف ساخت و راه اندازی این بوستان قرار 
دارد. پیش بینی می شــود این پروژه ظرف چند روز آینده به بهره برداری 

برسد و زیبایی چشم انداز منطقه را دو چندان کند.

در بازدید مدیرکل کانون پرورش فکری کودکان و 
نوجوانان فارس مطرح شد؛

راه اندازی مجدد کتابخانه سیار  در شهرستان رستم 
علی  گزارش سبحان،  به 
مدیرکل  خواجه نژادیان، 
ســفرهای  فارس  کانون 
خود با هــدف بازدید از 
هنری  فرهنگــی  مراکز 
کانــون پــرورش فکری 
نوجوانــان  و  کــودکان 
فــارس را بــا ســفر به 
آغاز  رســتم  شهرستان 

کرد. 
خواجه نژادیان پیش از این با شرکت در جلسات مجازی با کارکنان مراکز 

فرهنگی هنری کانون در فارس به گفت وگو نشسته بود.
مدیــرکل کانون فارس در این دیدار حضوری از ســاختمان مرکز بازدید 
کرد و پای صحبت مربیان نشست. استفاده مناسب از سالن نمایش مرکز، 
راه اندازی مجدد کتابخانه سیار، ایجاد فضای برای معرفی تازه های کتاب، 
فضاســازی کتابخانه و معرفی اعضای کانون بــه عنوان نماینده کانون به 
مدارس شهرســتان از جمله مواردی بود که در این بازدید مورد بررســی 
قرار گرفت.شهرستان رستم یکی از شهرستان های استان فارس است که 
در ســمت شمال غربی این اســتان واقع شده است. مرکز فرهنگی هنری 
رستم در ســال 1391 به بهره برداری رســیده و با دارا بودن 220 عضو 
و نزدیک به هشــت هزار جلدکتاب در شهرســتان رســتم به کودکان و 

نوجوانان خدمت رسانی می کند.

برداشت 2 میلیارد و 500 میلیونی از کیف پول 
دیجیتالی شاکی

به گزارش سبحان، سرهنگ امیرحسین سلیمانی، رئیس  پلیس فتا استان 
از شناسایی جوانی که اقدام به برداشت غیرمجاز 2 میلیارد و 500 میلیون 

ریال رمز ارز از کیف پول دیجیتالی کارآموز خود کرده بود، خبر داد.
ســرهنگ ســلیمانی بیان کرد: در پی شــکایت مردی 38 ساله مبنی بر 
برداشــت غیرمجاز رمز ارزهای وی از کیف پول دیجیتالی اش، موضوع در 

دستورکار کارشناسان پلیس فتا قرار گرفت.
وي ادامه داد: شــاکی بیان داشــت چندی پیش متوجه شــده است که 
دسترسی های غیرمجازی نسبت به حساب رمز ارز من صورت گرفته است 
که در نهایت از کیف پول دیجیتالی 2 میلیارد و 500 میلیون ریال رمزارز 

به صورت غیرمجاز در چندین مرحله برداشت شده است.
این مقام سایبری گفت: کارشناسان پلیس فتا با اقدامات فنی و تخصصی 
موفق شدند متهم را مورد شناسایي قرار دهند و با هماهنگی قضایی وی 

را در یکی از محلات شیراز دستگیر کنند.
رئیس  پلیس فتا فارس با بیان اینکه طی بررســی های بیشتر مشخص شد 
متهم مربی و آموزش دهنده معامله گری )تریدر( شاکی در حوزه رمزارزها 
در فضای مجازی بوده اســت، گفت: در ابتدا متهــم منکر هرگونه اقدام 
مجرمانه شد، ولی با مواجهه به مستندات و ادله دیجیتالی لب به اعتراف 
گشود و هدف از این کار را برداشت غیرمجاز پول از حساب کارآموز خود 

عنوان کرد.
این مقام ســایبری گفت: شــهروندان بهتر اســت به منظور پیشــگیری 
از هرگونــه دغدغه خاطری نســبت به خرید رمــز ارز و نگهداری آن در 
کیف هــای الکترونیکی خود، ابتدا دانش و آگاهــی خود را بالا ببرند و از 
ذخیره رمز های عبور و نام کاربری 12کلمه ای روی گوشی های خود اکیداً 
خــودداری کنند و در تراکنش های انتقال از صرافی ها از رمز های یک بار 

مصرف ایمیلی استفاده کنند.
سرهنگ ســلیمانی از هموطنان خواســت در صورت برخورد با هرگونه 
مورد مشــکوک و یا مجرمانه در فضای مجازی، آن را از طریق وب سایت 
پلیس فتا به نشانی اینترنتی www.cyberpolice.ir و یا با شماره تلفن 

096380 با کارشناسان در میان بگذارند.

رئیس کل دادگستری استان فارس: 
پرونده حادثه تروریستی به شاهچراغ)ع(

 به دادگاه انقلاب شیراز ارسال شد 

حجت الاســلام سیدکاظم موســوی، رئیس کل دادگستری استان فارس 
از صدور کیفر خواســت و قرار جلب به دادرســی 3 تن از متهمان اصلی 
حمله تروریســتی اخیر بــه حرم مطهر شــاهچراغ )ع( خبر داد و گفت: 
 پرونده این 3 متهم جهت رسیدگی به دادگاه انقلاب اسلامی  شیراز ارسال 

شده است. 
حجت الاسلام موسوی با بیان اینکه به زودی شاهد برگزاری محاکمه این 
افراد خواهیم بود، گفت: اتهام متهم اصلی پرونده به نام رحمت اله نوروزاف 
عضویت در گروهک تروریستی داعش، عضویت در گروه های بغی، محاربه 
و افســاد فی الارض است. وی افزود: اتهام متهمین ردیف های دوم و سوم 
به نام های حبیب اله عرب زاده و امراله نظری )معروف به اسد( نیز معاونت 
در محاربه و افساد فی الارض و اجتماع و تبانی به قصد اقدام علیه امنیت 

کشور از طریق همراهی با گروهک تروریستی داعش می باشد.
نماینده عالی قوه قضاییه در اســتان فارس از ادامه دستگیری برخی افراد 
دیگر مرتبط با این حادثه خبر داد و افزود: تعدادی از افراد بازداشت شده 
پس از محرز شدن بی گناهی با قرار منع تعقیب آزاد شده اند و در خصوص 

تعداد دیگری از این افراد تحقیقات همچنان ادامه دارد.
وی تصریح کرد: تحقیقات در خصوص همه ابعاد زوایای پنهان و آشــکار 
حمله تروریستی اخیر به حرم مطهر شاهچراغ )ع( با دقت ویژه همچنان 
ادامــه دارد و هر فــرد و عاملی که کمترین نقش و همــکاری را در این 

خصوص با متهمین اصلی داشته است مجازات خواهد شد.
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به گزارش ســبحان، رضا جاویدی، ســخنگوی 
شــهرداری شــیراز در خصوص آســفالت معابر 
سطح شــهر اظهار کرد: یازدهمین گام از جهش 
عمرانی کلان شــهر شــیراز که از روز دوشــنبه 
16 مردادمــاه جــاری بــا 6 میلیــون مترمربع 
 آســفالت و اعتبار بالغ بر یک هزار و 200 میلیارد
دوســاله برنامــه  طــی  شروع شــده،   تومــان 

انجام می شود.
ســخنگوی شــهرداری شــیراز با اعلام میزان 
آســفالت انجام شــده در هفته ســوم از جهش 
عمرانــی اعــلام کــرد: در هفته گذشــته، ۷3 
 هــزار و 26۴ مترمربــع معابــر مناطــق ایــن 
کلان شــهر به میزان 9 هزار و 158 تن آسفالت 

شده است.

 او در ادامه به تفکیک جزئیات و مساحت معابری 
که لکه گیری، تراش و ترمیم، روکش آسفالت در 
معابر آسفالت قدیمی  و روکش آسفالت در معابر 

زیرسازی شده، پرداخت. 
جاویدی با بیــان اینکه لکه گیری آســفالت در 
سطح منطقه 10 انجام شده، عنوان کرد: روکش 
آســفالت در معبر آسفالت قدیمی  در فرعی های 
خیابان صدق گو در منطقه 2، شــهرک زیباشهر، 
بولوار ســروناز در منطقــه 3، فرعی های خیابان 
گلچیــن در منطقه ۴، حاشــیه کمربندی جنب 
بوســتان مادر در منطقه 5، زیر بازارچه فیل در 
منطقه 8، کوچه یک مشکل گشــا در منطقه 9 
و فرعی های خیابان شــهید کلانتری در منطقه 
11 انجام شــده اســت. این مقام حوزه ارتباطات 

مدیریت شهری شیراز بیان کرد: روکش آسفالت 
در معابر زیرسازی شده در کوچه 2 ستارخان در 
منطقه یک، فرعی های شــهرک امام حسین )ع( 
در منطقه 3، خیابان گل یخ در منطقه ۷، کوچه 
2 زینبیــه در منطقه 8، بولوار پرتو، بلوار پرتو بر 
 روی لوله گذاری و کوچه ۴6 یکتا در منطقه 9 و 
پروژه هــای معاونــت فنی و عمرانی و ســازمان 
عمران و بازآفرینی شــهرداری نیــز طی هفته 
گذشــته انجام شده است. ســخنگوی شهرداری 
شــیراز گفت: طی 3 هفته سپری شــده از آغاز 
جهش آسفالت در یازدهمین گام جهش عمرانی 
کلان شهر شــیراز، 166 هزار و 856 مترمربع از 
معابر مناطق این کلان شــهر با میزان 20 هزار و 

93 تن آسفالت انجام گرفته است.

سخنگوی شهرداری شیراز در سومین گزارش هفتگی عملیات آسفالت اعلام کرد: 

آسفالت  بیش از ۷۳هزار مترمربع از معابر شیراز در هفته سوم 

به گزارش ســبحان، مهرداد شــریفی، معاون درمان دانشگاه 
علوم پزشــکی شیراز در تشریح مســیر توسعه خدمات حوزه 
درمان فارس از شهریور سال 1۴00 تاکنون، مجموعه درمان 
فارس را شبکه ای گسترده شامل 69 بیمارستان با هفت هزار 
و 980 تخت فعال، 1300 درمانگاه و مؤسسه درمانی، 1609 
مطب متخصص، 1030 مطب عمومی  و 513 دفتر کار عنوان 

کرد.
 ۷2 درصد تخت های بیمارستانی فارس دولتی است

وی با بیان اینکــه حدود ۷2 درصد تخت های بیمارســتانی 
موجود در استان فارس دانشگاهی و دولتی است، این موضوع 
را نشــانگر سهم بالای دولت در حوزه درمان فارس برشمرد و 
اضافه کرد: از نظر مجموع تعداد تخت های بیمارستانی نسبت 
به جمعیت، شــاخص کشور یک و ۷5 صدم و شاخص استان 
یک و 8۴ صدم بوده که در این حوزه، شــاخص فارس، بیشتر 

از میانگین کشوری است.
به گفته معاون علوم پزشــکی شــیراز، مجموعه درمان فارس 
در دو سال گذشته، پذیرای بالغ بر پنج میلیون بیمار مراجعه 
کننده به بیمارســتان های دولتی زیر مجموعه دانشگاه بوده و 

تلاش شــده تمامی  خدمات مورد نیاز این بیماران در سطوح 
اولیه تا فوق تخصصی به طور کامل ارائه شود.

شــریفی با اشــاره به اعــزام 232 پزشــک متخصص، 195 
پزشک عمومی  و 32 پزشــک فوق تخصص به مراکز درمانی 
زیرمجموعه دانشگاه طی دو سال گذشته، این اقدام را تلاشی 
برای شتاب بخشــیدن به فرآیندهای ارائه خدمات درمانی و 

توزیع عادلانه خدمات درمانی در سطح استان دانست.
وی ادامــه داد: از شــهریور 1۴00 تا کنــون، بیــش از 608 
هزار عمل جراحی اورژانســی و 150 هزار عمل جراحی غیر 
اورژانســی در بیمارســتان های زیر مجموعه دانشــگاه علوم 

پزشکی شیراز انجام شده است.
 کاشت 2۱۷ حلزون شنوایی در دو سال گذشته

معاون درمان دانشــگاه علوم پزشــکی شــیراز اظهار کرد: با 
همیاری و تلاش شــبانه روزی اساتید، پزشــکان، کارکنان و 
اعضای تیم های درمانی طی دو ســال گذشــته تاکنون، بالغ 
بــر دو هزار و 12۷ جراحی پیوند اعضا، 21۷ کاشــت حلزون 
شنوایی و 358 پیوند مغز استخوان در فارس انجام شده است.
راه انــدازی 21 پایــگاه اورژانــس، تحویل هشــت دســتگاه 

موتورلانس و ســه دستگاه اتوبوس آمبولانس جدید به ناوگان 
اورژانس 115 و جذب 15۴ تکنســین فوریت های پزشکی، از 
دستاوردها و اقدامات دولت سیزدهم در حوزه اورژانس پیش 
بیمارســتانی بوده معاون درمان علوم پزشــکی شیراز، به آنها 

اشاره کرد.
این متخصص طب اورژانس و اســتاد دانشگاه، گفت: اورژانس 
دانشــگاه علوم پزشکی شــیراز، در حال حاضر با 1۷0 پایگاه 
شــهری و جاده ای، چهار دســتگاه اتوبــوس آمبولانس، 13 
دستگاه موتورلانس و سه فروند بالگرد در خاک پهناور فارس 

در کنار مردم به صورت شبانه روزی ارائه خدمت می کند.
شریفی با اعلام تحویل بیش از ۴200 میلیارد ریال تجهیزات 
پزشــکی به مراکز زیرمجموعه دانشــگاه از ابتــدای فعالیت 
دولت ســیزدهم تاکنون، ادامه داد: تحویل هفت دستگاه سی 
تی اســکن، ســه دســتگاه ماموگرافی دیجیتال، 36 دستگاه 
ســونوگرافی، 11 دســتگاه ویدئو اندوســکوپ، ۴۴ دستگاه 
الکتروکوتر و ۴6 دســتگاه دیالیز، بخشــی از دســتگاه های 
 افزوده شــده به چرخه ارائه خدمات درمانی فارس در این بازه 

زمانی است.

شــریفی افزود: از آغاز به کار دولت ســیزدهم تاکنون، برای 
نخســتین بــار پنج مرکز درمــان ناباروری در ســطح دو در 
شهرستان های اســتان فارس پس از شهر شیراز، آغاز به کار 
کــرد که می تواند گامی  نو در عرصه خدمت به زوجین نابارور 

برای دسترسی آسان آنان به خدمات این حوزه باشد.
 تجهیز و راه اندازی سه بیمارستان در فارس

معاون درمان علوم پزشکی شــیراز گفت: تجهیز و راه اندازی 
بیمارســتان شهدای ســلامت در شــهر نی ریز با 120 تخت 
بستری، بیمارستان حضرت امام علی )ع( شهر کازرون با 100 
تخت بســتری و بیمارستان صدیقی شهر گله دار با 32 تخت 
بستری، از دیگر دستاوردهای دولت سیزدهم در حوزه درمان 

فارس است.

به گــزارش ســبحان، مجتبی دهقان پــور، رئیس ســازمان جهاد 
کشــاورزی اســتان فارس در نشســت با مدیران جهاد کشاورزی 
شهرســتان های این اســتان ضمن تبریک هفته دولــت و تقدیر از 
تلاش های مجموعه همــکاران خود اظهار کــرد: انتظار می رود به 
منظور فراهم آوردن یک محیط مطلوب برای فصل کشت پیش رو، 

شرایط و وضعیت ها به طور ویژه رصد شود.
این مقام مســئول با بیان اینکه قســمتی از تســهیلات و اعتبارات 
جبران خسارات سیل 1۴00 و 1۴01 برای برخی از شهرستان های 
اســتان فارس ابلاغ شده اســت، ابراز کرد: تخصیص این اعتبارات 
در شهرســتان ها باید با دقت و اهتمام ویژه صورت گیرد تا بتوانیم 

جوابگو باشیم و نیازهای مطرح شده را با کمک هم حل کنیم.
 آمار یکی از نقصان های اصلی و جدی در بخش کشاورزی

وی به موضوع آمار بــه عنوان یکی از نقصان های اصلی و جدی در 
بخش کشــاورزی نیز پرداخت و افزود: این نقیصه یک مشکل کلان 
بوده و اســتان فارس نیز به تبع به آن گرفتار اســت، از این رو به 
دنبال این هستیم که با یک نگاه تعاملی با مجموعه همکاران سراسر 
اســتان مشــکل را رفع کنیم. وی با بیان اینکــه مدیران پهنه های 
تولیــدی می توانند به عنوان یکی از عوامل مؤثر در رفع نقیصه های 

آماری باشند، اضافه کرد: این انتظار است که در این خصوص نهایت 
همکاری و دقت به خرج داده شــود تا آمــار و اطلاعات صحیحی 

گردآوری و ثبت گردد.
 در برنامه ریزی ها باید مدیران پهنه درگیر باشند

این مقام مســئول تصریح کرد: در برنامه ریزی ها باید مدیران پهنه 
درگیر باشــند، مدیران پهنه به عنوان یکی از بســترهای کمک به 
ما هســتند که می توانند نیازها را از پاییــن احصاء کنند و ارتباط 
مســتقیم با بهره بردار داشــته باشــند، از این رهگذر ما می توانیم 
مســائل و مشکلاتمان را دقیق تر رصد کنیم و سیاست هایمان را به 

صورت مشخص تر و شفاف تر عملیاتی کنیم.
دهقان پــور با تأکید بر اینکه امیدوار اســت همچــون یک خانواده 
و در یــک فضای تعاملی و با مشــارکت همگانــی کارکنان بتوانیم 
مســائل و مشــکلات بخش کشــاورزی را بــه حداقل برســانیم، 
 گفــت: مدیــری می تواند موفــق باشــد و  توانمند اســت که در 
شــرایط موجود با توجه به کاســتی ها بتواند مسائل و مشکلات را 

برطرف یا به حداقل برساند.
 اجرای احکام قطعیت یافته قلع و قمع تغییر کاربری های غیر مجاز

رئیس ســازمان جهاد کشاورزی اســتان فارس به ضرورت اجرای 
احــکام قطعیت یافته تخریب و قلع و قمــع تغییر کاربری های غیر 
مجاز در اراضی کشاورزی نیز پرداخت و افزود: سر باز زدن از اجرای 
احکام به هر دلیل مانند نبود ادوات، نیرو و اعتبار رافع مســئولیت 

برای متولی اجرا نیست. 
بایــد از ظرفیت دســتگاه های اجرایی دیگر مثل شــهرداری، راه و 
شهرســازی و بنیاد مسکن اســتفاده کرد. وی می افزاید: در حوزه 
تغییر کاربری های غیر مجاز باید پیشــگیری کرد، علی رغم کمبود 
نیرو، تهدیدات موجــود و نبود امکانات کافی، بالاخره مســئولیت 
صیانت از اراضی کشــاورزی بر عهده جهاد کشاورزی است که باید 

به نحو احسن اقدام شود. 

به گزارش ســبحان، ســید مصطفي  هاشــمي، 
مدیرعامل شرکت شهرک هاي صنعتي فارس از 
بهره برداري از 30 طرح تولیدي و زیرساختي با 
اعتبار 5800میلیارد ریال در شهرک ها و نواحي 

صنعتي استان در هفته دولت امسال خبر داد. 
هاشــمي افزود: از این تعداد 13طرح در بخش 
توســعه و تکمیل زیرســاخت ها در شهرک هاي 
صنعتي و 1۷طــرح نیز واحد تولیدي و صنعتي 
است که با بهره برداري از آنها براي بیش از۴00 

نفر اشتغال ایجاد مي شود.
مدیرعامــل شــرکت شــهرک هاي صنعتي 
فارس بــا بیان اینکه طرح هاي زیرســاختي 
که در این ایام به بهره برداري مي رســند در 
بخش هاي آسفالت، زیرسازي و جدول گذاري 
خیابان ها و معابر، اجراي طرح هاي روشنایي، 
شــبکه هاي فاضلاب، شــبکه گاز و شــبکه 
بــرق، تکمیل شــبکه به همراه ســاختمان 
و مکانیــکال ایســتگاه گاز، احــداث کانال 
انحراف سیلاب هســتند، گفت: براي اجراي 
 ایــن طرح ها ۴00میلیارد ریــال از اعتبارات 
فــارس  صنعتــي  شــهرک هاي   شــرکت 
هزینه شده اســت.  هاشــمي در ادامه از آماده 
بهره بــرداري بودن 1۷طــرح صنعتي و تولیدي 
با ســرمایه گذاري افزون بر 5۴00میلیارد ریال 
خبرداد و گفت: این طرح ها شــامل سردخانه و 
بســته بندي، مجتمع تولید قارچ، واحد تولید و 
یسته بندي قند، کارخانه تولید پودر قهوه، واحد 
فراوري ســنگ مرمریت، مجتمع ســنگ بري و 

برش انواع سنگ گرانیتي، واحد ساخت کابینت 
از چوب و اوراق فشــرده، مجتمع بزرگ صنعتي 
تولید محصولات صوتــي و تصویري تلویزیون، 
تولیــد انواع نــان صنعتي، واحــد صنایع فلزي 
و سوله ســازي، تولید انواع جعبه پلاســتیکي، 
واحــد بســته بندي خشــکبار، تولیــد قطعات 
بتنــي، بســته بندي انواع عرقیــات، تولید انواع 
کود کشــاورزي و واحد تولید انــواع فراورده ها 
بر پاي خرما اســت که در ســطح شهرک ها و 
 نواحي صنعتي سراســر اســتان به بهره برداري 

خواهند رسید.
مدیرعامل شرکت شــهرک هاي صنعتي فارس 
افزود: برخي از واحدهایي که آماده بهره برداري 
 اســت جــزء واحدهــاي صنعتــي شــاخص 

محسوب مي شوند.
وي اضافــه کرد: همزمان با هفته دولت تعدادي 
طرح هــاي صنعتــي و زیرســاختي در ســطح 
شهرک ها و نواحي صنعتي استان نیز کلنگ زني 

و عملیات اجرایي آنها آغاز خواهد شد.

بــه گزارش ســبحان، در تاریخ ۴ شــهریور ماه 
ســاعت 08:25 صبح، طــی تماس با ســامانه 
125، ســتاد فرماندهی آتش نشــانی شیراز در 
جریان حادثه ســقوط کارگر درون قیف دستگاه 
بتن ســازی قرار گرفت و بلافاصله آتش نشــانان 
ایستگاهای 8 و 2۴ و 22 را به همراه گروه امداد 

و نجات کوهســتان به محل حادثه در شــهرک 
گلســتان اعزام کرد. در ایــن حادثه یک کارگر 
هنگام کار با دســتگاه بتن ســازی ناگهان درون 
قیف ســقوط می کند بر اثر این حادثه شخص تا 
ناحیه ســینه و گردن درون قیف گیر کرده و زیر 
ماسه گرفتار می شود که با سرعت عمل تیم های 

عملیاتی شخص مورد نظر با استفاده از تجهیزات 
تخصصی از داخل قیف دستگاه بتن سازی خارج 
و به محل ایمن انتقال داده شــد. در این حادثه 
شــخص از ناحیه کمر و پا دچار آسیب شده بود 
که توسط عوامل اورژانس به مراکز درمانی انتقال 

داده شد.

به گزارش ســبحان، افتتاح واحد صنعتی، 
تولیدی، دیدار با ســرمایه گذاران و فعالان 
اقتصــادی )میزخدمــت(، دومین همایش 
فرصت هــای  ســرمایه  گذاری  منطقــه ای 
ســرمایه گذاری و شــورای اداری در سفر 
اســتاندار به شهرســتان مرودشت، چهارم 
شــهریورماه انجام پذیرفــت و موضوعات، 
مسائل و مشــکلات مطرح شده بنگاه های 

اقتصادی مرتفع شد.
درادامه بهره بــرداری از واحدصنعتی تولید 
غذاهــای آمــاده و نیمه آمــاده بــا میزان 

ســرمایه گذاری یک هزارو ۷50 میلیارد ریال و اشــتغال 50 نفر با حضور محمد هادی ایمانیه، استاندار 
فــارس، حمیدرضا ایزدی مدیرکل صنعت، معدن و تجارت فارس، جلال رشــیدی کوچی نماینده مردم 
شریف شهرستان های مرودشت، ارسنجان، پاسارگاد، اسماعیل خوشبخت فرماندار مرودشت انجام شد.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت اســتان فارس با اشــاره به اولویت و حمایت وزارت و ســازمان صمت 
اســتان فارس از صنایع غذایی، تبدیلی و تکمیلی اظهار داشــت: هم اندیشــی تیــم اقتصادی، نوآوری، 
 خلاقیت و رشــد کیفیت زمینه ساز ارتقای صنعت و تولیدات محصولات بومی  و داخلی در بازار های ملی 

و بین المللی است.
ایزدی با اشــاره به اهمیت برگزاری همایش فرصت های ســرمایه گذاری در سطح استان گفت: همایش 
فرصت های ســرمایه گذاری بستر مناسبی برای تعریف و دستیابی به پروژه های سرمایه گذاری ماندگار با 

درآمدهای پایدار در استان پهناور فارس است.
ایزدی به منظور جذب، ســازمان دهی و هدایت ســرمایه گذاران در فارس  افزود: برای جذب سرمایه گذار 
در ســطح استان باتوجه به پتانسیل و قابلیت های مختلف ضرورت دارد از ظرفیت، ایده و افکار نخبگان، 
دانشــگاهیان، فعالان اقتصادی کشــور و تولیدکننــدگان توأم با پژوهش های علمی  همــراه با تعامل و 
هم افزایی در استان بهره مند شویم. وی اضافه کرد: در تعریف بسته های سرمایه گذاری، در این همایش ها 
باید زمینه ها و مزیت های جدید ایجاد شــود. همچنیــن در کنار این مزایا تأمین برخی نیازهای روز نیز 
ضروری است. ، مدیرکل صمت گفت: هم اندیشی تیم اقتصادی، نوآوری، و رشد کیفیت زمینه ساز ارتقای 

صنعت و تولیدات محصولات بومی  و داخلی در بازار های ملی و بین المللی است.

از هفتــه  روز  بــه گــزارش ســبحان، در ســومین 
دولــت تفاهم نامــه همــکاری چهارجانبــه فی مابین 
بهزیســتی فــارس، اداره کل امــور عشــایر فــارس، 
 مدیریــت آمــوزش و پرورش عشــایر فارس و ســپاه 
عشایر استان فارس در ارائه خدمات به جامعه عشایری 

فارس منعقد گردید.
پراکنده  استان   ۳0 هزار خانواده عشایر در سراسر 

هستند
محمدرضا هوشیار، مدیر کل بهزیستی فارس در نشست 
انعقاد ایــن تفاهم نامه گفت: در حــال حاضر 30 هزار 
خانواده عشایر در سراسر استان پراکنده هستند، بالغ بر 
1200 نفر از ایشان دارای معلولیت هستند و بهزیستی 
فارس پای کار خدمت به جامعه عشایری فارس جدا از 

حد و مرز تفاهم نامه ها است. 
هوشــیار افزود: ایــن تفاهم نامه به منظور گســترش 
خدمات توان بخشــی مبتنی بر جامعــه )CBR( افراد 
دارای معلولیت عشایر و برنامه ها و فعالیت های معاونت 
امور اجتماعــی در دفاتر امور بانــوان، امور کودکان و 
نوجوانــان، امور آســیب دیدگان اجتماعــی و اورژانس 
اجتماعی، معاونت پیشــگیری و مشارکت های مردمی 
 و اشــتغال اســتان فارس در جهت ارائــه خدمات به 
 جامعه هدف و حل مشــکلات معلولین عشــایر منعقد 
گردیده است. هوشــیار همچنین اظهار داشت: تشکیل 
بانک اطلاعاتی از عشــایر دارای معلولیت، شناســایی، 
ارزیابی و نیازســنجی افــراد دارای معلولیت عشــایر 
از طریــق تســهیلگران همــکار، ارائه خدمــات طرح 
توان بخشــی مبتنی بــر جامعه به جامعه عشــایری از 

جمله: آموزش در خانواده، آموزش خارج خانواده، ارجاع 
به مراکز تخصصی، تأمین وســایل توان بخشی، اشتغال 
و حمایت هــای اجتماعی و همچنیــن تلاش در جهت 
بــرآورده کردن نیازهای آموزشــی جامعه عشــایری و 
تربیت نیروهای تسهیلگر جهت ارائه خدمات به جامعه 
عشــایری، برگزاری کارگاه های آموزشــی مهارت های 
زندگی، پیشگیری از معلولیت ها، پیشگیری از آسیب های 
 اجتماعی، شناسایی عشایر دارای معلولیت واجد دریافت 
کمک های بلاعوض اســتاد شــاگردی، ســرمایه کار و 
تسهیلات خود اشتغالی و پرداخت تسهیلات کارفرمایی 
جهــت کمک به ایجاد و توســعه شــغل هم راســتا با 
دســتورالعمل ها و اعتبــارات موجــود، ارائــه خدمات 
تخصصــی حمایت هــای اجتماعی به زنان سرپرســت 
خانوار و انجام غربالگری های شنوایی جهت نوزادان تازه 
متولد شــده و غربالگری بینایی جهت کودکان 3 تا 6 
ســال در جمعیت عشایری بخشی از تعهدات بهزیستی 

فارس در این تفاهم نامه است. 

معاون علوم پزشکی شیراز:

۷۲ درصد تخت های بیمارستانی فارس دولتی است

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس تأکید کرد: 

 اجرای احکام قطعی تخریب تغییرکاربری های غیرمجاز

مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتي فارس خبر داد:

بهره برداري از 30 طرح صنعتي و زیرساختي در هفته دولت 

نجات کارگر از درون قیف دستگاه بتن سازی

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت فارس عنوان کرد:

دستیابی به درآمدهای پایدار با همایش 
فرصت های سرمایه گذاری 

مدیرکل بهزیستی فارس:

۱۲00 نفر از عشایر دارای معلولیت هستند

تی
حیا

ره 
طاه

س : 
عک

س : طاهره حیاتی
عک
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طرح روزحدیث روز

ادبیات

داستان هایی از پیاده روی اربعین؛

 او یافت مرا!

پیاده روی اربعین مراســم و گردهمایی مذهبی اســت که توسط مسلمانان، 
خاصه شــیعیان جهان، به صــورت پیاده روی از مســیرهای منتهی به کربلا 
برای زیارت و جمع شــدن در چهلمین روز پس از شهادت سیدالشهدا انجام 
می شــود. این مراســم از جمله بزرگ ترین اجتماعات جهان است و از سال 
2014 به بزرگ ترین پیاده روی و گردهمایی عمومی سالانه در جهان تبدیل 
شده اســت. به همین بهانه برای آماده شدن این سفر منتخبی از کتاب هایی 

که به این مسئله پرداخته اند را معرفی می کنیم.
  طوطی و تاول 

این کتاب سفرنامه ای به کربلا است. داستان مردی که بدون ویزا و پاسپورت 
به مرز می رسد و می خواهد برای اربعین به کربلا برود اما نمی تواند، پیرمردی 
که ماشین ســنگین دارد او و دو مرد هم  مسیرش را لای کیسه های آرد در 
کامیونــش پیدا می کند و از مرز رد می کند و از آن ها می خواهد برای نوه اش 
که مدافعِ حرم اســت دعا کنند. آن ها در مسیر از هم جدا می شوند اما کمی 
بعد سرنوشــت آن ها را ســر راه هم قرار می دهد تا مسیرشان را با هم ادامه 
دهند. این کتاب روایت ســفری به کربلا است با زبانی داستانی و جذاب که 
مرحله به مرحله خواننده عاشق امام حسین)ع( را با خودش همراه می کند.

 »طوطی و تاول« اثر ابراهیم اکبری دیزگاه است.
  ازدحام بوسه

کتاب »ازدحام بوســه« برپایه نخستین تجربه نویســنده از سفر پیاده روی 
اربعین حســینی منتشــر شده است. سفری که در ســال های اخیر با وجود 
همه گیر شدنش در میان بخشی وسیع از جامعه ایران، به دلیل تنوع در انجام 
و اتفاقات پیش روی آن از جذابیت زیادی برای روایت برخوردار بوده است.

»ازدحام بوسه« با وجود در اختیار داشتن راوی زن، در دام سانتی مانتالیسم 
روایــت زنانه نیفتاده اســت. این اثر یک روایــت حس برانگیز و جالب از این 
رویداد را روایت کرده اســت. کتاب از شــرح چگونگی حرکت در این مسیر 

برای راوی شروع می شود. »ازدحام بوسه« اثر نرگش مقصودی است.
 گلوله های داغ 

 خرده روایت هایی از پیاده روی اربعین حسینی است که توسط نویسنده نوشته 
شده اســت. در واقع برش هایی از روایت های طلبه ای است که با خواهرزادۀ 
ناتوان ذهنی اش هم ســفر راه کربلا می شود و این هم سفر عجیب شخصیّت 
منحصربه فردی است که در طول سفر ماجراهایی طنزآمیزی را خلق می کند.
 نویســنده در کنار خاطرات ســفرش، به روایت دلدادگی ها و عاشقانه های 
زائران و خادمان حضرت سیدالشهدا)ع( پرداخته است. »گلوله های داغ« اثر 

رضا کشمیری است.
  او یافت مرا 

کتاب »او یافت مرا«، سفرنامه پیاده روی اربعین است. این کتاب دفتر اول از 
مجموعه »روایت براده ها« است که با بیانی طنز و همراه با مزاح، حال وهوای 

زائران و مسافران مسیر پیاده روی اربعین را به زیبایی به تصویر می کشد. 
روایت ها و داســتان های جذاب از شــروع جاذبۀ مغناطیس حسینی در روز 
اربعیــن. جاذبــه  ای که جابربن عبــدا... را از مدینه بلند می کنــد و به کربلا 
می کشــد. این همان مغناطیســی اســت که امروز هم با گذشت قرن های 
متمادی، در دل من و شماســت. کسانی که معرفت به اهل بیت دارند، عشق 
و شــور به کربلا همیشه در دلشان زنده اســت. این کتاب، اولین کتاب طنز 
در زمینه ســفرنامه پیاده روی اربعین حســینی)ع( است که تا کنون نگاشته 

شده است. 

 »درهاله ای از غبار« به پله هفدهم رسید

 »درهاله ای از غبار« در 22 فصل تدوین شده که زندگی احمد متوسلیان از 
دوران کودکی تا زمان اســارتش در 14 تیرماه 13۶8 روایت می شود. در این 
اثر تلاش شــده اســت تا ابعاد پنهان شخصیت این فرمانده بیش از پیش در 
خلال صحبت های دوستان و خانواده اش مورد واکاوی قرار بگیرد. این کتاب 

با قطع جیبی، در 255 صفحه به رشته تحریر در آمده است.
ایــن اثر را می تــوان اولین کتابی دانســت که به صورت کامــل و مجزا به 
بازگویی زندگی حاج احمد متوســلیان پرداخته است، ولی باز هم نمی توان 
گفت که در این راســتا حق مطلب ادا شــده، چراکه ابعاد شــخصیتی این 
ســردار ســپاه به خوبی واکاوی و بیان نشــده و بهتر بــود در کنار وقایعی 
کــه از زندگی متوســلیان و حضورش در جبهه جنگ بیان شــده، خاطرات 
پیش از انقلاب و دوران دانشــجویی او بیشــتر مورد کنکاش و واکاوی قرار 
می گرفت. این کتاب، اثر مســتند تحقیقی و سرگذشــت پژوهی اســت که 
شــامل اسناد، روایات و گفته های اطرافیان و نزدیکان متوسلیان می شود، به 
 گونه ای که هرکس درباره ایشــان خاطره یا حرفی داشته در این کتاب از آن 

استفاده شده است.

ابداع محققان سنگاپوری؛

لنز چشمی هوشمند با اشک شارژ می شود

فن آوری

لنزهای تماســی از مدت ها قبل برای اصلاح بینایی 
مــورد اســتفاده هســتند. شــرکت ها با پیشــرفت 
فناوری ســعی دارند لنزها را هوشــمندتر بســازند 
و بــه دســتگاه هایی ماننــد موبایل متصــل کنند 
 تــا اطلاعــات را در فاصلــه نزدیک از چشــم کاربر 

نمایش دهند.
پیش از این، اخباری درباره به کارگیری نمایشگرهای 
واقعیــت افــزوده روی لنزهای تماســی هوشــمند 
منتشر شــده بود. این دستگاه ها از باتری هایی بسیار 
نازک با ســیم پیچ های القایی و سیم هایی از جنس 
 فلزاتــی اســتفاده می کنند که برای چشــمان کاربر 

خطراتی در پی دارد.

اکنــون گروهــی از محققان به رهبری لی ســئوک 
و  الکتریــک  مهندســی  دانشــکده  اســتادیار  وو، 
باتــری  نانیانــگ  الکترونیــک دانشــگاه فنــاوری 
 ابــداع کرده انــد کــه از هــر نــوع فلزی اســتفاده 

می کند.
باتری مذکور از مواد زیست تجزیه پذیر ساخته شده و 
پوششی از جنس گلوکز دارد. این پوشش با یون های 
ســدیم و کلراید در آب داخل باتری واکنش نشــان 
می دهــد و در نتیجه مانند مداری بــرای تولید برق 
عمــل می کند. از آنجا که یون های ســدیم و کلراید 
در اشک چشــم نیز وجود دارند، لنزها را می توان با 

چشمان کاربر شارژ کرد.
از آنجا که ضخامت باتری کمتر از یک میلی متر است 
اســت میزان انرژی قابل ذخیره در آن سؤال برانگیز 
بوده اســت. برای تســت این اختراع محققان از یک 

چشم شبیه سازی استفاده کردند.
آزمایش آنها نشان داد باتری می تواند جریانی معادل 
45 میکروآمپر و حداکثر قدرت 201 میکرووات تولید 
کند. این میزان برق برای فعال ســازی دستگاه برای 

یک روز کافی است.

  نمایشگاه کدوتنبل - مزرعه ای در آلمان

عکس خبر

 مردم ایران زمین - تبریز

   زائران اربعین حسینی - پایانه مرزی شلمچه

  مسابقه کوهنوردی - فرانسه

  آغاز سال تحصیلی - نوار غزه

چانگان شی یوان A۰۷ با شعاع حرکتی ۷۱۰ کیلومتری راهی بازار شد
خودرو 

مصرف بیــش از حد این مواد غذایــی می تواند به بدن 
آسیب برساند.

  آووکادو: این میوه سرشار از چربی های اشباع نشده 
ســالم است و مصرف آن منجر به بهبود سلامت پوست، 
ناخن ها و مو می شود. مصرف آووکادو همچنین منجر به 
کاهش کلســترول بد می شــود. با این حال مصرف زیاد 

چربی، حتی نوع سالم آن هرگز ایده خوبی نیست.
  شکلات تیره: شکلات تیره مملو از آنتی اکسیدان ها 
بــرای بهبــود عملکرد قلب اســت و بــه کاهش خطر 
بیماری های قلبی در طول زمــان کمک می کند. با این 
حال دقت کنید که این نوع شکلات نیز سرشار از کالری 
اســت و زیاده روی در مصرف آن می تواند اثرات مخرب 

داشته باشد.
  آجیل: آجیل منبع فوق العاده ای از چربی های سالم 
اســت و می تواند برای ســلامت قلب مفید باشد. با این 
حــال آجیل 80 درصد چربی دارد و سرشــار از کالری 

اســت. اضافه کردن مقادیر زیادی آجیل )به جای 
چربی های مضر( بــه رژیم غذایی کاری غلط 

است.
نوع  این   کنســرو تن: 

کنســرو نیز سرشــار از 
پروتئیــن و اســید های 
چرب امگا 3 برای حفظ 

سلامت قلب اســت، اما مصرف بیش از حد آن می تواند 
مقادیــر جیوه در بــدن را افزایــش داده و به ویژه برای 

سلامت زنان باردار مضر باشد.
  کره بادام زمینی: اگر چه این خوراکی منبع سالم 
چربی ها بوده و به احســاس ســیری کمک می کند اما، 

کالری بالایی دارد و برخی از انواع آن حاوی قند است.
  ســویا: جایگزین ســالمی برای گوشت قرمز است 
و پروتئیــن زیادی دارد. مصرف ســویا بــه گیاه خواران 
توصیه می شــود، با این حال شــواهدی وجود دارد که 

به عنوان اســتروژن نشان می دهد سویا می تواند 
در بــدن عمــل کند و 

مصرف بیش از حد 
به  منجر  آن 

اختلالات هورمونی در بدن شود.
 پنیر: منبع خوبی از کلســیم، پروتئین و ویتامین ها 
اســت و مصرف آن باعث بهبود ســلامت اســتخوان ها 
می شــود. با این حال مصرف بیش از حد پنیر از آن جا 

که سدیم و کالری بالایی دارد، توصیه نمی شود.
  لوبیا سفید و گوشت قرمز: هر دو منبع سرشار از 
آهن محسوب می شوند و نقش اساسی در انتقال اکسیژن 
به ماهیچه ها دارند. به یاد داشــته باشید که دریافت کم 
آهن باعث احســاس ضعف و خستگی و دریافت زیاد آن 

باعث ابتلا به نارسایی کبد خواهد شد.
  برنج قهوه ای: مطمئناً استفاده از کربوهیدرات های 
پیچیده ای مانند برنج قهوه ای مســاوی با بهداشت مواد 
غذایی اســت. اما برنج، آرسنیک موجود در آب و خاک 
را جــذب می کند و برنج قهوه ای تمایل بیشــتری برای 
جذب بیشتر فلزات سنگین دارد. آرسنیک در این میان 
به عنوان یک ماده سرطان زا، شناخته شده 
اســت و در حــال حاضر هیچ آســتانه 
ایمنی در برابر مقدار آن در غذا شناخته 
نشده است. کارشناسان اعلام می کنند 
که میزان اســتفاده از این نوع برنج 
باید در حد بســیار متعادل باشد و 
بیشتر غلات ســبوس دار جایگزین 

آن شود.

تغذیه

مواد غذایی سالم که مصرف بیش از حد آن ها آسیب رسان است

ســید مهدی حق دوســت، عضو هیئت علمی دانشــگاه 
علوم پزشــکی تبریز، با بیان اینکــه جهت تأمین ایمنی 
زایــی واکســن آنفلوانزا در بدن به حــدود یک تا یک و 
نیم ماه زمان نیاز است، گفت: بهترین فرصت برای کسب 
حداکثر ایمنی زایی برای پیک نخســت شیوع آنفلوانزا، 
شهریور ماه و حداکثر تا مهر ماه است که آنتی بادی برای 
مقابله با ویروس در زمان مناســب در بدن ساخته شده 

و موجود باشد.
ســالیان ســال فن آوری تولید این واکســن در اختیار 
یکی دو کشــور خاص دنیا بود ولی به همت متخصصان 
دانش بنیان کشورمان واکســن آنفلوانزا تولید شده و در 

اختیار هم وطنان قرار دارد.
ایران از نظر تولید انواع واکســن در میان کشورهای تراز 
اول و موفق دنیا اســت و واکســن داخلــی نیز از لحاظ 
ایمنی زایی و ســطح کیفیت حتی می توان گفت کمی 
بالاتر از نمونه های خارجی اســت؛ این واکســن از نظر 
کارایی و یا عوارض احتمالی، همپای نمونه های خارجی 

در دنیا است.
توصیه می شــود افراد در معرض خطــر که قصد تزریق 
واکســن آنفولانزا دارند، هرچه ســریع تر و قبل از ورود 
بــه همه گیری فصلــی پیش از نیمــه اول مهر ماه برای 

واکسیناسیون اقدام کرده باشند.
آغاز نخســتین پیک از شــیوع بیماری آنفلوانزا در ایران 
و کشورهای نیمکره شــمالی به طور معمول همه ساله 
نیمــه دوم مهر ماه اســت. آنفلوانزا دو پیــک دارد؛ یکی 
 از پانزدهــم مهر تــا پایان آبــان و پیــک دوم نیز بعد 

از این زمان تا اواخر اسفند رخ می دهد.
این واکســن برای گروه هــای اصلی هــدف و افراد در 
معرض خطر شــامل ســالمندان و افراد بالای ۶5 سال، 
کســانی که بیمــاری زمینه ای دارند، بیمــاران دیابتی، 
همچنین برای افرادی که سیســتم ایمنی ضعیف دارند 
و شــیمی درمانی یا رادیوتراپی می شــوند اکیداً توصیه 
می شــود؛ خانم های باردار به خصوص اگر سه ماهه دوم 
و ســوم حاملگی آنان در پاییز و زمســتان و زمان پیک 
 آنفلوانــزا قــرار دارد نیز باید در اولویت تزریق واکســن 

آنفولانزا باشند.
واکســن در داروخانه های کشور توزیع شده و از این نظر 
کمبــودی وجود ندارد ولی توصیه مهم اینکه ســاکنان 
شهرهایی که از نظر دمای هوا گرم تر است، باید زنجیره 
ســرمایی واکســن را به طور دقیق از داروخانه تا مکان 
تزریق حفظ کنند و سعی شــود به منزل منتقل نکنند 
چون امکان دارد در این فاصله زمانی واکســن بخشی از 

کارایی خود را از دست بدهد.
هنــگام ابتلا بــه آنفلوانــزا نباید خود درمانــی کرد، به 
خصوص آن دسته از افرادی که در گروه های در معرض 
خطر هســتند؛ نکته مهــم دیگر اینکه حتــی یک دوز 
داروی کورتون مانند دگزامتازون و بتامتازون در بیماری 

آنفلوانزا می تواند خطرآفرین باشد. 
گاهی همیــن تزریق کورتون می توانــد بیمار را درگیر 
ذات الریه بــا احتمال مرگ و میر بالا کند؛ اســتفاده از 
آنتی بیوتیک هــا در بیماری آنفلوانزا نه تنها کارایی ندارد، 
بلکه می تواند به تشــدید بیمــاری کمک کند و موجب 

مرگ میکروب های طبیعی بدن شــده و سیستم ایمنی 
را نیــز تضعیف کند؛ اگر مطمئن نیســتیم که آنفولانزا 
 مبتلا شــدیم یا خیــر، نباید خودســرانه آنتی بیوتیک 

مصرف کرد.
بیماری آنفلوانزا متأســفانه هر ســال درصدی از مرگ و 
میر را به خود اختصاص داده اســت، افزود: در خصوص 
افــرادی که دچار تنگی نفس و یا دیســترس تنفســی 
می شــوند، زنان باردار یا افراد پیوند شده و دارای سطح 
ایمنــی پایین نباید تعلل کرد و هر چه ســریع تر تحت 

مراقبت های بیمارستانی و بستری قرار گیرند.
نقش تغذیه و تقویت سیستم ایمنی در کنترل و درمان 
بیماری آنفلوانزا خیلی مهم است. تقویت سیستم ایمنی 
بر تغذیه مناســب، خواب مناسب و اســتفاده از برخی 
مکمل ها اســتوار اســت. استفاده خودســرانه از مولتی 
ویتامین های به شکل ترکیبی مانند فارماتون و نوروبیون 

توصیه نمی شود. 
ترکیبات حاوی ویتامین »ث« به خصوص در مرحله حاد 
بیماری آنفلوانزا بســیار کاربردی است و اثر درمانی دارد 
ولی با این دیدگاه که ویتامین »ث« اثر پیشگیری از این 
بیماری دارد، پایه علمی نداشته و اشتباه است. استراحت 
کافی و کامل، اســتفاده از مرکبات و نوشــیدن مایعات 
فراوان همچنین دوری از استرس های شغلی و اجتماعی 

نقش مهمی در تسریع بهبودی دارد.
شــروع ناگهانی بدن درد، تب بالا، سردرد، تعریق شدید، 
درد شدید در پاها، سرفه ها خشک بدون خلط، مهم ترین 

علائم شاخص آنفلوانزا است 

سلامت

بهترین زمان تزریق واکسن آنفلوانزا

نوسانات بورس
منبع - فارس

قاب امروز

عکس : طاهره حیاتی   تخت جمشید - مرودشت

چینی هــا نســخه تولیدی شــی یــوان A07 را در 
نمایشــگاه خودروی چنگــدو به نمایــش خواهند 
گذاشت. نکته جالب اینکه خودروی موردبحث توسط 
 کمپانی جی ام ســی در چین عرضه خواهد شد. باید 
دانســت جی ام ســی و چانــگان ســابقه همکاری 
طولانی مدتــی دارند به گونه ای که در ســال 2004 
ایــن دو شــرکت جوینــت ونچری مشــترک با نام 
جیانــگ لینگ موتــور هلدینگ را تأســیس کردند 
و نتیجــه آن نیز تولــد برند لندویند بــود که البته 
به موفقیت چندانی دســت نیافت. هرچند در ســال 
2019 جوینت ونچر موردبحث احیا شــد و چانگان 
و جی ام ســی 25 درصــد ســهام آن را در اختیار 
 گرفتند و باقی ســهام نیز به شــرکت سرمایه گذاری

 اختصاص یافت.
جیانگ لینگ موتور هلدینــگ دارای کارخانه ای در 
نانچانگ با ظرفیت تولید ســالانه 150 هزار دستگاه 
خودروســت هرچند عمــده تولیدات ایــن کارخانه 
 CC به محصــولات چانگان از جمله ســدان ریتون
اختصاص دارد و هم اکنون شــی یوان A07 نیز به 
تولیدات آن افزوده می شــود. اول از همه باید گفت 
شــی یوان برند جدید چانگان اســت که قبلًا با کد 
OX شــناخته می شد و هم اکنون سومین برند برقی 
چانگان پس از شــرکت های دیپال و آواتر به حساب 

می آید.
به نظر می رســد شــی یوان محصولات ارزان تری را 

تولید خواهد کرد، زیرا عمده محصولاتش نسخه های 
ریبج شده از خودروهای درون سوز چانگان همچون 

یونی وی، لامور و CS55 پلاس هستند.
نســخه تولیدی شــی یــوان A07 مشــابه همان 
خودرویی اســت که چند ماه قبل معرفی شد. شکل 
کلی آیرودینامیــک به همراه دســتگیره های درب 
تاشــو جزو موارد برجسته هستند و در بخش جلوی 
 خــودرو نــوار LED طویلی را مشــاهده می کنیم.
 نوربالای اصلی نیز در ســپر جلــو جا خوش کرده 
اســت. در بخــش عقب این ســدان یک اســپویلر 
کوچک و چراغ های ســاده را می بینیم. طول، عرض، 
ارتفــاع A07 به ترتیــب برابر بــا 4905، 1910، 
1480 میلی متر اســت و فاصلــه بین محوری آن به 
2900 میلی متر می رســد. برای مقایسه باید دانست 

خودروی موردبحــث 90 میلی متر کوتاه تر و 
10 میلی متــر کم ارتفاع تر از بی وای 

دی  هان برقی خواهد بود.
خــل  ا د

کابین چانگان شــی یوان A07 یک نمایشگر شناور 
بزرگ دیده می شود و خبری از پشت آمپرها نیست و 
بجای آن نمایشگر سربالا وجود دارد. غربیلک فرمان 
دو پــره و دی کات به همراه دنده پشــت فرمان جزو 

دیگر ویژگی های قابل ذکر هستند.
 شــی یــوان A07 از پلتفــرم EPA1 مشــترک با 
دیپال SL03 اســتفاده می کند. نسخه هیبریدی این 
خودرو به پیشــرانه 1/5 لیتری مجهز اســت اگرچه 
قدرت 88 اســب بخار آن خیلی به چشــم نمی آید 
اما باید دانســت این پیشــرانه به عنوان ژنراتور عمل 
می کنــد تا باتری را شــارژ کند. پیشــرانه برقی نیز 
218 اســب بخار قدرت دارد؛ اما مدل برقی A07 به 
 دو پیشــرانه برقی با قدرت 218 و 258 اســب بخار 
مجهز خواهــد بود و باتری هــای 58 و 80 کیلووات 
آن  ســاعتی 

شــعاع  می توانند 
حرکتی 515 و 710 کیلومتر را فراهم کنند.


